
میز خدمت از ادارات برچیده شود تا مردم 
به راحتی با مسئولین حرف بزنند

 منشا اصلی پدیده گرد و غبار در کشور چیست؟صدور بیش از ۷۵ هزار مجوز مشاغل خانگی 

پیش بینی هولناک؛ کشاورزی در ایران به زودی تعطیل می شود

خطاب  شفاهی  تذکری  در  کر  ذا سیدسلمان 
یر کشور گفت: بر اساس  به رئیس جمهور و وز
رویکرد مردمی از شما می خواهم که میز خدمت 
را از ورودی ادارات بردارید، چرا که این میز، میز 

حائل و فاصله بین مردم و مسئولین شده است.
نماینده مردم ارومیه در مجلس با انتقاد از وجود 
رات گفت: مسئولین درهای  دا میز خدمت در ا
رند تا مردم به  تاقشان را به روی مردم باز بگذا ا

راحتی بتوانند حرف خود را بزنند.
کر در جلسه علنی روز گذشته   سیدسلمان ذا

)یکشنبه( مجلس در تذکری شفاهی خطاب به 
رئیس جمهور و وزیر کشور بیان کرد: بر اساس 
رویکرد مردمی از شما می خواهم که میز خدمت 
را از ورودی ادارات بردارید، چرا که این میز، میز 

حائل و فاصله بین مردم و مسئولین شده است.
رباب رجوع در مراجعه به مسئولین  فزود: ا وی ا
برای حل مشکل خود با میز خدمتی مواجه می 
شود که باعث رهایی مسئولین از پاسخگویی شده 
است و او را به دفتردار حواله می کند که فقط یک 
شماره تلفن به او داده می شود و در صورت تماس 

هم پاسخی از مسئول دریافت نمی کند و مسئول 
نیز با دوستان خود و کسانی که با پارتی آمده اند 

صحبت می کند.
خاطرنشان  مجلس  در  رومیه  ا مردم  ینده  نما
کرد: این کار حواله دادن مردم به دیگران است. 
خواهش می کنم به داد مردم برسید. استانداران 
و مسئولین از کارچاق کنی و دلال بازی و رابطه 
بازی جلوگیری کنند و درهای اتاقشان را به روی 
مردم باز بگذارند تا مردم به راحتی بتوانند حرف 

خود را بزنند.

وزیر تعاون،کار و رفاه اجتماعی می گوید در ۹ ماه گذشته 
بیش از ۷۵ هزار مجوز از طریق سامانه مشاغل خانگی 
 صادر شده که چندین برابر دوره های گذشته بوده است.
به گزارش ایسنا، امروزه اشتغال خانگی یکی از راههای 
موثر برای ایجاد اشتغال در بسیاری از کشورها به شمار 
می رود و به منبع مهمی برای درآمد افراد و خانوارها 
تبدیل شده است؛ افراد با کار در خانه در کنار دیگر اعضا 
علاوه بر افزایش سطح درآمد و توسعه کسب و کار خود 
 به افزایش رفاه و اقتصاد خانواده نیز کمک می کنند.
از  بالا،  بهره وری  و  پایین  هزینه  سرمایه گذاری، 
نوع  این  و  است  خانگی  مشاغل  مهم  مزیت های 
کسب و کارها، در گرایش و تنوع بسیار قابلیت انجام 
 دارند و حتی می توانند سریع تر به سودآوری برسند.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به وجود ۱۵۹ رشته 
مشاغل خانگی اعلان محور می گوید: در طول ۹ ماه گذشته 
بیش از ۷۵ هزار مجوز از طریق سامانه مشاغل خانگی 
 صادر شده که چندین برابر دوره های گذشته بوده است. 

وی می گوید: همه کسب و کارهایی که در حوزه مشاغل 
خانگی در ارتباط با وزارت کار هستند به درگاه ملی مجوزها 

متصل شده اند.
به گفته عبدالملکی، صدور مجوزها در حوزه کسب 
و کارهای خانگی تسهیل شده و سرعت گرفته است 
و دریافت کنندگان مجوز تحت نظارت دستگاه های 
موردنظر قرار می گیرند و از مزیت های یک کسب وکار 
 رسمی مانند دریافت تسهیلات و غیره بهره مند می شوند.
بر اساس آمار معاونت اشتغال وزارت کار از عملکرد مشاغل 
خانگی در شش ماهه اول دولت سیزدهم، بیش از ۵۳ هزار  
مجوز مشاغل خانگی صادر شده و بیش از ۴۳ هزار شغل در 

این بخش ایجاد شده است.
همچنین بیش از ۸۸۰۰ میلیارد تومان تسهیلات به 
فعالیت مشاغل خانگی پرداخت و ۲۲ هزار نفر موفق به 

دریافت این تسهیلات شده اند.
بروزرسانی سامانه مشاغل خانگی و افزایش رشته های 
مشاغل خانگی بهره مند از پوشش بیمه ای صندوق بیمه 

روستاییان و عشایر از جمله اقدامات صورت گرفته توسط 
معاونت اشتغال وزارت کار در حوزه مانع زدایی از توسعه و 

ایجاد مشاغل خانگی بوده است. 
در حال حاضر بسیاری از صاحبان مشاغل خانگی تهیه و 
تامین مواد اولیه،   دسترسی به بازار فروش و نبود نقدینگی 
و فضا برای تولید وعدم تامین سرمایه برای توسعه کسب 
و کار خانگی را از مشکلات پیش روی خود برای شروع کار 

عنوان می کنند.
به اعتقاد کارشناسان،   مشاغل خانگی یکی از بهترین 
شیوه های کسب و کار برای اشتغال افراد جویای کار به 
ویژه زنان و جوانان به شمار می رود که علاوه بر خلق 
فرصتهای شغلی جدید زمینه رشد و توسعه اقتصادی و 
 اجتماعی و کاهش بیکاری در کشور را فراهم می کند.

به گزارش ایسنا، امروزه مشاغل خانگی موجب درآمد 
بسیاری از خانواده ها شده و با توجه به ظرفیت های فراوان 
اشتغال زایی و انعطاف پذیری در ساعات کار با اقبال زیادی 
از سوی متقاضیان کسب و کار به ویژه زنان روبه رو شده اند.

رییس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران 
 ۸۸ ره به کاهش  شا سازمان هواشناسی با ا
درصدی بارش و افزایش ۲.۵ درجه ای دمای 
هوا در فروردین امسال گفت: این موضوع باعث 
می شود که اغلب مناطقی که می بایست در این 
کنون منشا تولید  ز سال سبز می شدند، ا ه ا ما

گرد غبار باشند.

ئیان در دومین جلسه ستاد ملی   صادق ضیا
سیاستگذاری و هماهنگی مدیریت پدیده گرد 
۲۸ فروردین(  ز ظهر امروز ) و غبار که پیش ا
در سازمان حفاظت محیط زیست برگزار شد، 
با اشاره به بروز گرد و غبار طی ۱۹ فروردین 
درتهران اظهار کرد: کانون اصلی شکل گیری 
این گرد و غبار در شمال عراق و بخشی در شمال 

سوریه بود.  وی افزود: این کانون بسیار مستعد 
است و با کوچکترین جریانات جوی به سمت 

کشورما گسیل می شود.
رییس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران 
سازمان هواشناسی در ادامه گفت: علاوه بر گرد 
و غبار گسیل شده از عراق، قدری از کانون های 
ر تهران  داخلی هم در بروز پدیده گرد و غبا

موثر بودند.
ضیاییان خاطرنشان کرد: اگر این سامانه روی 
را  نه تشکیل می شد، رطوبت  دریای مدیترا
خشکسالی های  دلیل  به  ما  ا می کرد  منتقل 

امسال به جای رطوبت، گردوغبار منتقل شد.
وی تصریح کرد: با وزش بادهای شدید، گرد 
وغبار شکل گرفته درعراق تا استان های  گیلان 

و مازندران هم رسید.
رییس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران 
سازمان هواشناسی کاهش دید بر اثر پدیده گرد 
و غبار اخیر در برخی از مناطق استان کرمانشاه 
را کمتر از ۳۰۰ و حتی ۲۰۰ متر عنوان کرد و 
گفت: ما بولتن پیش بینی سه روزه گرد و غبار را 
برای همه کشور به صورت روزانه تهیه می کنیم.

بیش از ۸۸ درصد آب تجدیدپذیر کشور برای شرب 
و صنعت و کشاورزی مصرف می کنند در حالی که در 
دنیا می گویند ۴۰ تا ۴۵ درصد نباید بیشتر مصرف شو 

احد وظیفه، رئیس مرکز ملی اقلیم سازمان هواشناسی 
گفت: زمانی که ذخیره آب از ۱۵۰۰ مترمکعب در 
سال برای هر نفر کمتر شود، می گویند دچار تنش 

یم، وضعیتی که ما هم به آن دچاریم و  آبی شده ا
اگر رعایت نکنیم، تنش های آبی تبدیل به بحران 
می شود. قضایایی که در اصفهان و خوزستان پیش 

آمد، نشان دهنده همین موضوع است.
کشاورزی بالاترین مصرف آب را در ایران دارد. بیش از 
۸۸ درصد آب تجدیدپذیر کشور برای شرب و صنعت 
و کشاورزی مصرف می کنند در حالی که در دنیا 
می گویند ۴۰ تا ۴۵ درصد نباید بیشتر مصرف شود. 

همین امر باعث تخریب سرزمین می شود.
کشاورزی اگر با همین وضعیت ادامه یابد، مجبور به 
تعطیلی خواهد شد. به هرحال وقتی که آبی نیست، 
میزان برداشت محصول کم می شود. بارندگی نباشد، 

دیم از بین می رود.
 اگر به همین روند پیش برویم، شاید به یکی دو دهه 

نرسد که کشاورزی را در برخی مناطق تعطیل کنیم.
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

 اختلاف قیمت شکر در کرمان به ۸ هزار تومان رسید

2

اعتبارات محرومیت زدایی 
 غیرشفاف هزینه می شوند

سایپا اولین فروش بدون محدودیت 
 قرعه کشی خود را اجرا می کند

مسدود شدن حساب های بانکی 
صادرکننده چک در صورت کسری 

 موجودی
سخنگوی اجرای قانون جدید چک گفت: در اسفندماه 
سال گذشته ســهم چک های جدید به کل چک های 

وصولی به ۶۰ درصد رسید، همچنین در دوره مذکور نسبت چک های برگشتی جدید به 
چک های مبادله ای جدید، ۶.۷ درصد و همین نســبت برای چک های قدیمی ۱۰ درصد 

بوده است.

در حالی روز گذشته دو فوریت طرح شفافیت قوای سه گانه 
تصویب شد که مخالفان آن را سرپوشی برای بررسی نشدن 

طرح شفافیت آراء دانسته و در مقابل موافقان از آن به عنوان گام تاریخی یاد می کنند. موضوع 
شفافیت آرای نمایندگان به همان ایام آغاز به کار مجلس یازدهم بر می گردد که به فاصله هفت 
روز از شروع به کار مجلس، اعلام وصول و در قالب اصلاح آیین نامه داخلی مجلس مطرح شد؛ 
طرحی که برای تصویب به دو سوم آرای نمایندگان احتیاج نداشت اما نتوانست رای لازم را کسب 
کند و از دستور مجلس خارج شد. بعد از آن تلاش هایی برای طرح مجدد موضوع و بازگرداندن 
آن به صحن صورت گرفت. در نهایت گزارش کمیسیون آئین نامه داخلی مجلس در مورد طرح 
شفافیت آرای نمایندگان در اجرای ماده )۱۳۰( آئین نامه داخلی مجلس در دستور هفتگی 

مجلس قرار گرفت منتها هنوز نوبت به رسیدگی آن نرسیده است.

به دنبال تمامی بحث های اخیر پیرامون حذف قرعه کشی خودرو 
که صحبت ها در مورد آن از ســال گذشته آغاز شــد و این روزها 

نیز بسیار داغ شــده اســت، اکنون برای اولین بار برای ســایپا رقم خواهد خورد. این 
گروه خودروســازی قصد دارد برای اولین بار فروش خودرو شاهین بدون محدودیت 

قرعه کشی را اجرایی کند.

طرح شفافیت قوای سه گانه از آسمان رسید

فرار از مطالبه مردم
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کلاهبرداری با عنوان 
پیش فروش بلیت 

مسابقات جام جهانی
پلیس فضای تولید 
و تبــادل اطلاعات 

پایتخت درباره کلاهبرداری با عنوان پیش فروش 
بلیت مسابقات جام جهانی قطر هشدار داد.

به گزارش روز یکشــنبه ایرنا از پلیس تهران، در 
هشدار پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات پایتخت 
)فتا(  درباره کلاهبرداری به روش پیش فروش بلیت 
مسابقات جام جهانی قطر آمده است: در این روش، 
مجرمان سایبری با هدایت کاربران به لینک های 
آلوده و طراحی صفحــات جعلی اطلاعات کارت 

بانکی آنها را سرقت می کنند.

مردم برنج کیلویی
 ۳۰ هزار تومان را ۹۰ هزار 

تومان می خرند
محمدحســن آصفری گفت: اما در مبــارزه با 
اخلالگران مشــکل قانونی نداریم در واقع قانون 
داریم و اگر انتخاب برخی افراد برای تصدی جایگاه 
ها به صورت کارشناسی شده نباشــد و با رانت 
انتخاب شوند در این جا با مشکل مواجه می شویم؛ 
جعل اسکناس و چک مهم است اما مشکل اصلی 
کشور نیست.  عضو کمیسیون امور داخلی کشور در 
جلسه علنی روز گذشته  مجلس خواستار برخورد 

قاطع ضابطان قضایی و دســتگاه های 
ذیربط با اخلالگران اقتصادی شد.

ادامه صعود شاخص بورس 
با ۷ هزار واحد رشد

شاخص کل بازار بورس تهران دیروز )یکشنبه، ۲۸ 
فروردین ماه( با هفت  هزار و ۴۰۸ واحد افزایش، در 
ارتفاع یک  میلیون و ۴۷۵ هزار واحدی قرار گرفت.

صفحه 4
را بخوانید 
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ادامه مطلب را در
 صفحه  2   بخوانید 

ادامه مطلب را در
 صفحه ۳ بخوانید 

سرپرسـت معاونت هماهنگـی امور اقتصـادی اسـتانداری کرمان 
با اشـاره به اختـلاف قیمت هشـت هـزار تومانی شـکر در بـازار به 
نسـبت نرخ تنظیم بـازار در این اسـتان گفت:به نظر می رسـد این 
محصـول نشـت می کند کـه باید نشـتی را شناسـایی کـرد و جلو 

آن گرفته شـود.
حسـین مهرابـی در نشسـت تنظیـم بـازار اسـتان کرمـان افزود: 

دولـت مقرر کرده شـکر بـا قیمـت ۱۳ هـزار و ۲۰۰ تومـان عرضه 
شـود اما قیمـت ایـن محصول گاهـی در بـازار بـه بـالای ۲۲ هزار 
تومـان می رسـد. او اظهـار کـرد: اداره کل غلـه اسـتان کرمـان 
آزادسـازی و تامین شـکر دولتی را بـا حداکثر تـوان پیگیری کند 
که اگر جلو نشـت ایـن محصـول را بگیریم، بـازار فراینـد توزیع را 

انجـام می دهـد.
تومــان  ۵۰۰ قیمــت  صفحــه            ۸            ۱۴۰۱ مــاه  فروردیــن   ۲۹ دوشــنبه       ۱۲۱۱ پیاپــی  شــماره  پنجــم          ســال 

آگهي استعلام  عمومي  تجدید شده 
)نوبت دوم( شماره 400/26/س

شرکت معدني و صنعتي گل گهر )سهامي عام( در نظر دارد "انجام بومی سازی و ساخت یک دستگاه تستر برد 
سیستم های توزین " را از طریق برگزاري استعلام عمومي به شرکت سازنده واجد شرایط واگذار نماید. لذا کلیه 
متقاضیان مي توانند جهت اخذ اسناد استعلام به آدرس الکترونیکي WWW.GEG.IR  مراجعه و اسناد مذکور و 
دستورالعمل ارزیابي کیفي و فني  را به همراه فرم پرسشنامه ارزیابي تأمین کنندگان از قسمت - مناقصه و مزایده  
دانلود نمایند . مهلت تحویل پاکات ساعت ۹ الي 14 روز  چهارشنبه مــورخ 14۰1/۰2/۰۷ در محــل دفترکمیسیون 
معـاملات مجتمع و یا دبیرخانه دفتر مرکزی تهران مي باشد. لازم به ذکر است شرکت معدني و صنعتي گل گهر در 

قبول و یا رد هر یک یا تمام پیشنهادات واصله بدون نیاز به ذکر دلیل و بدون جبران خسارت مختار مي باشد .

کمیسیون معاملات 
شركت معدنی و صنعتی گل گهر

پرداخت پرداخت 6060درصد هزینه های سلامتدرصد هزینه های سلامت
 از جیب مردم از جیب مردم
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دوشنبه  29 فروردین ماه 1401

  برداشت محصولات جنگلی و 
مرتعی جنوب کرمان ملزم به 

دریافت مجوز
مدیرکل منابــع طبیعی و آبخیــزداری جنوب کرمان گفــت: اولویت 
بهره برداری از محصولات فرعی جنگل و مرتع و اخذ مجوز های لازم در 
جنوب کرمان با گروه های خاصی اســت. حمزه احمدی گفت:منطقه 
جنوب کرمان با داشتن مراتعی در سطح یک میلیون و ۹۴۱ هزار هکتار و 
همچنین ۴۸۳ هزار هکتار جنگل، دارای گیاهان جنگلی و مرتعی طبیعی 
بوده که برخی از این گیاهان به صورت دارویی، خوراکی و ادویه ای قرن ها 
مورد استفاده قرار می گیرند. او می گوید: برخی با برداشت های بی رویه و 
غیراصولی علاوه بر آسیب به مراتع و درختان جنگلی، موجب کاهش سطح 

و توان تولیدی و در نهایت نابودی این گیاهان می شوند.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری جنوب کرمان حفظ، احیاء، توسعه 
و بهره بــرداری را از ارکان اصلی وظایف منابع طبیعی دانســت و گفت: 
بهره برداری از گیاهان دارویی مراتع، تابع ضوابط خاصی است و بهره برداری 
باید براساس یک طرح مدون انجام گیرد، در غیر این صورت، بهره برداری 
غیراصولی و بی رویه، باعث تخریب و کاهش پوشش گیاهی، فرسایش خاکی 
و بادی، کاهش تولید اکسیژن و آب شیرین و در نهایت باعث تبدیل مرتع به 
بیابان می شود. او گفت: بیشترین دلیل بهره برداری های غیرمجاز، نداشتن 
آگاهی از نحوه برداشت و زمان مناسب است که با بهره گیری از دانش بومی 
و آموزش های فنی می توان بدرستی از این نعمت خدادادی استفاده کرد و 

به بالا رفتن اقتصاد منطقه کمک کرد.
احمدی می گوید: نباید به رویشگاه های جنگلی و مرتعی نگاه تجاری داشت؛ 
بلکه اولویت نخست حفظ سرمایه اصلی؛ یعنی همان درختان بنه و بوته های 
بادام کوهی است و در کنار حفظ و نگهداری، درآمدزایی هم باید ایجاد شود.

به گفته او اولویت بهره بــرداری از محصولات فرعی جنگل و مرتع و اخذ 
مجوز های لازم با بهره برداران طرح های مرتع داری یا دارای پروانه چرای 
دام، جوامع محلی، بهره برداران عرفی، تشــکل های مــردم نهاد و فارغ 
التحصیلان بخش منابع طبیعی و کشاورزی است تا از این طریق، انگیزه 

مشارکت ذینفعان اصلی در حفاظت از جنگل ها و مراتع فراهم شود.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری جنــوب کرمان گفت: مهمترین 
گونه های گیاهان دارویی قابل برداشت از سطح مراتع و جنگل های جنوب 
کرمان آویشن، آنغوزه تلخ، زیره سیاه، بادام کوهی و بنه است و یکی از راه های 
ایجاد و ترغیب جوامع محلی این است که مراتع و جنگل ها را اقتصادی کنیم 
تا در معیشت و زندگی مرتعداران و جوامع محلی تاثیرگذار باشد و سبب 
افزایش درآمد خانوار ها شود. او بر تهیه طرح های بهره برداری به صورت 

قانونی با اولویت های اعلام شده تاکید کرد.

در حالی روز گذشـته دو فوریت طرح شـفافیت 
قوای سـه گانه تصویب شـد کـه مخالفـان آن را 
سرپوشـی برای بررسـی نشـدن طرح شفافیت 
آراء دانسـته و در مقابـل موافقـان از آن به عنوان 

گام تاریخـی یـاد می کنند.
شفافیت آراء

موضوع شـفافیت آرای نمایندگان بـه همان ایام 
آغـاز به کار مجلـس یازدهـم بر می گـردد که به 
فاصله هفـت روز از شـروع به کار مجلـس، اعلام 
وصـول و در قالـب اصـلاح آییـن نامـه داخلـی 
مجلـس مطرح شـد؛ طرحی کـه بـرای تصویب 
به دو سـوم آرای نمایندگان احتیاج نداشـت اما 
نتوانسـت رای لازم را کسـب کنـد و از دسـتور 

مجلـس خارج شـد.
بعـد از آن تلاش هایی برای طـرح مجدد موضوع 
و بازگردانـدن آن بـه صحن صـورت گرفـت. در 
نهایـت گـزارش کمیسـیون آئیـن نامـه داخلی 
مجلس در مورد طرح شـفافیت آرای نمایندگان 
در اجرای مـاده )۱۳۰( آئین نامه داخلی مجلس 
در دسـتور هفتگـی مجلس قـرار گرفـت منتها 

هنوز نوبت به رسـیدگی آن نرسـیده اسـت.
شفافیت قوای سه گانه و دستگاه های 

اجرایی و سایر نهادها
در شـرایطی کـه در طـول چندین هفتـه طرح 
شـفافیت آرای نمایندگان در دستورات هفتگی 
مجلس قرار می گیـرد، هفته گذشـته طرحی با 
عنوان »شـفافیت قوای سـه گانه و دستگاه های 
اجرایی و سـایر نهادها« بـا قیـد دو فوریت تهیه 
شـد، روز گذشـته  در دسـتور کار مجلـس قـرار 
گرفـت و دو فوریـت آن بـا ۱۹۳ رأی موافق، ۵۳ 
رأی مخالـف و ۱۰ رأی ممتنـع از مجمـوع ۲۶۲ 

رای ماخـوذه به تصویب رسـید.
احتمالا کلیات این طرح در دسـتور سـه شـنبه 
هفته جاری پارلمان قرار می گیـرد تا در صورت 
تصویب، جزییـات آن مورد بررسـی قـرار گیرد. 
طرحی که بـا تصویب نهایـی آن، قوای سـه گانه 
و سایر نهادهای مطرح در آن باید آراء و اطلاعات 
مربوط بـه حـوزه فعالیـت دسـتگاه های متبوع 
خـود را به همـراه مذاکـرات و تصمیمـات اتخاذ 
شـده را در اختیـار عمـوم مـردم قـرار دهنـد تا 
امـکان داوری بـرای مـردم درباره ایـن اطلاعات 

و آراء فراهم شـود.

شفافیت؛
 فرار از مطالبه مردم یا تحقق آن 

امـا ایـن همـه ماجـرا نیسـت؛ روی دیگر سـکه 
عـده ای از نماینـدگان هسـتند که این طـرح را 
به نوعـی »فـرار« از مطالبه بـه حق مـردم برای 
شـفافیت آراء مـی داننـد؛ در ایـن بـاره بیـژن 
نوباوه نماینـده تهران به ایسـنا گفت: بایـد ابتدا 
طـرح شـفافیت آراء نمایندگان تعییـن تکلیف 
و در مجلـس بـه رای گذاشـته شـود و سـپس 
طرح جدیـدی که تحـت عنوان شـفافیت قوای 
سـه گانه، نهادها و سـازمانها در جلسـه بررسـی 

می شـد.
وی مجددا گفـت که در ابتـدا طـرح اولیه یعنی 
طـرح شـفافیت آراء نماینـدگان بایـد تعییـن 
تکلیف و در صحن مجلس دربـاره آن رای گیری 
کننـد و در صورتـی کـه رای نیاورد طـرح بعدی 
مورد رسـیدگی قـرار گیـرد؛ این تخلف اسـت و 
هیات رئیسـه باید در این زمینه پاسـخگو باشد.

محمود احمـدی بیغش نماینـده شـازند نیز در 
زمان بررسـی کلیات ایـن طرح در مقـام مخالف 
به نوعـی با تکرار صحبـت های نوباوه بیـان کرد: 
ما یک طـرح شـفافیت دیگـر داشـتیم و حدود 
دو سـال بـه مـردم بـا آن طـرح وعده شـفافیت 
را دادیـم. چـرا یک بـاره آن طـرح شـفافیت آراء 
نمایندگان کنار رفـت و دو فوریـت طرحی روی 
میز آمد؟ مـا ۲۵ طرح دو فوریتی دیگـر در نوبت 

داریـم چه شـد کـه به یـک بـاره ایـن طـرح در 
دسـتور قرار گرفت. این طرح باید پخته تر شـود 
اما سـوال اصلـی این اسـت کـه طـرح قبلی چه 
شـد؟ باید با مردم صداقت داشـته باشـیم. ما دو 
سـال به آنها شـعار شـفافیت را دادیم. شفافیت 
فقط این نیسـت کـه مـردم بدانند کـه نماینده 
بـه یک طـرح چـه رایـی داده اسـت بلکـه مردم 
باید در جریان مسـائل پشـت پرده قـرار بگیرند.

علـی خضریـان نماینـده تهـران در مطلبـی در 

صفحه توییتر خود نوشـت: »درحالـی که طرح 
شـفافیت آرای نماینـدگان   به دنبال ایجاد سـاز 
و کاری بـرای پاسـخ به یـک مطالبـه اجتماعی 
درمجلس    اسـت، خروج ایـن طرح از دسـتور با 
شـعار شـفافیت برای قوای سـه گانه با عنایت به 
اصل ۶۹  قانـون  اساسـی   که مجلـس مکلف به 
انتشـار علنـی مذاکـرات اسـت، را بی صداقتی با 

مـردم می دانـم و رای نـدادم. «
وی همچنیـن گفـت کـه بیـش از یـک و تیـم 

سـال اسـت طـرح شـفافیت آراء نمایندگان که 
مطالبـه ای مشـخص و واضـح اسـت در پیـچ و 
خم در دسـتور قـرار گرفتن مجلس گیـر کرده و 
حالا طرحـی با بیان یکسـری حرف هـای کلی و 
مبهم، در کمتر از یـک هفته از ثبـت در قالب دو 
فوریت  بـه صحن مجلـس می آیـد تـا از مطالبه 

به حق مـردم بـه نوعـی فرار شـود.
در مقابـل عبدالعلـی رحیمی مظفـری نماینده 
سروسـتان در مقام موافقت با کلیـات طرح بیان 

کـرد: مجلس بایـد شـفافیت افزایش یابـد و هم 
ایـن شـفافیت بایـد در سـایر ارگان هـا و نهادها 
نیـز دنبـال شـود. مـا بایـد در جلسـات ادارات و 
سـازمان هـا ببینیـم چـه اتفاقی مـی افتـد که 
نتیجه مطلوبی به نفـع مردم حاصل نمی شـود. 
این طرح نسـبت بـه طرح قبلـی کامل تر اسـت 
و اگـر مـواردی در آنجا افتاده باشـد می تـوان به 

آن اضافـه کرد.
علی حدادی نماینده سـاوجبلاغ  نیـز در توییتر 
خود نوشـت: »تصویب دوفوریت طرح شفافیت  
قوای سـه گانه در مجلـس یازدهـم، گام تاریخی 
و مهمـی محسـوب می شـود بـرای رسـیدن به 
شـفافیت اصولـی و بـه دور از احسـاس. در ایـن 
طرح قوای سـه گانه و سـایر نهادهـای مطرح در 
آن، باید آراء، مصوبات و اطلاعـات حوزه فعالیت 

خود را بـه طور شـفاف به مـردم ارائـه کنند.«
احمـد نـادری نماینـده تهـران نیـز در توییتـی 
توضیح داد کـه بسـیاری از دسـتگاه ها و آنهایی 
که سالها از عدم شفافیت سوءاسـتفاده کرده اند، 
در صـورت تصویـب نهایی طـرح شـفافیت روز 
گذشـته  مجبـور بـه اصـلاح رویـه هـای خـود 
خواهنـد شـد. زیـر سـوال بـردن ایـن طـرح و 
دوگانه سـازی بیهـوده شـفافیت قوای سـه گانه 
و یا شـفافیت آراء، بـرای انحراف افـکار عمومی و 

بـازی در زمیـن دلخواه آنهاسـت
حال سـوال این اسـت کـه آیا مجلس شـفافیت 
آراء را به شـفافیت همه قوا گـره زده و عملا طرح 

شـفافیت آراء از حیض انتفاع خارج می شـود؟

دکتر »علی رستمی« مدیرعامل شرکت ملی صنایع 
مس ایران از باشگاه فرهنگی- ورزشی مس کرمان 
بازدید و با مسئولان باشــگاه درخصوص آخرین 
وضعیت و اقدامات باشگاه مس کرمان گفت وگو کرد.
مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران در این 
دیدار ضمن تشکر و خدا قوت به کارکنان و مجموعه 
باشگاه مس کرمان، حضور یک مدیرعامل جوان، با 
انگیزه و انقلابی در رأس این باشگاه را اتفاقی بسیار 
خوب ارزیابی و ابراز امیدواری کرد با تلاش و فضای 
مثبتی که در مجموعه باشگاه مس کرمان حاکم 
است، موفقیت های ماندگار ورزشی و فرهنگی برای 

ایجاد شور و نشاط بیشتر در جامعه رقم بخورد
مدیرعامل شرکت مس افزود:هدف اصلی ما برای 
حضور در جمع شما، بیان خسته نباشید و اعلام 
حمایت جدی خود از فعالیت های باشگاه فرهنگی و 
ورزشی مس است که نقش بسیار مهمی در پویایی 
و نشاط جامعه ایفا می کنند و این باشگاه توانایی آن 

را دارد که با ثبت موفقیت هایی ماندگار، موجبات 
شادی اقشار مردم دیار کریمان را فراهم کند و این 

مسئله بسیار مهمی برای ما است.
اوبیان کرد: از نتایج خوب تیم فوتبال مس کرمان 
کاملا آگاه هستم و امیدوارم که در ادامه راه، صعود به 
لیگ برتر برای این تیم با تلاش و کوششی که انجام 
می دهد محقق شود؛ چراکه اهداف این تیم همانند 
گذشته بسیار بالا است و چشم انداز ما نسبت به این 

تیم و باشگاه بزرگ و آینده نگرانه است.
دکتر رستمی بر شناسایی و پرورش استعدادهای 
ورزشی و بومی اســتان تأکید کرد و گفت: ورزش 
برای کشور یک سرمایه اجتماعی بسیار بزرگ است 
و برای مثال درخشش چهره ای مثل »علی دایی« در 
مراسم قرعه کشی جام جهانی که اعتبار زیادی به 
کشور بخشید نشان می دهد تا چه اندازه باید برروی 
شناسایی و پرورش استعدادهای ورزشی برای کسب 
افتخار در کشور و ایجاد نشاط عمومی جدی باشیم.

او تاکید کرد: این وظیفه نهادهایی مثل باشگاه های 
فرهنگی و ورزشی مس می باشد که این مهم را انجام 

دهند و ما بر این موضوع تاکید داریم.
مدیرعامل شــرکت ملی صنایع مس با تشکر از 
اقدامات فرهنگی باشگاه مس کرمان مداومت بر 

این موضوع را هم بســیار مهم دانست و گفت: کار 
فرهنگی باید در باشگاه بیش از پیش برنامه ریزی 
و دنبال شود؛ چراکه ورزش پتانسیل زیادی برای 
فرهنگ ســازی در جامعه خصوصا ایجاد فرهنگ 

پهلوانی و ایثار دارد.

طرح شفافیت قوای سه گانه از آسمان رسید

فرار از مطالبه مردم

مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران در بازدید از باشگاه مس کرمان:

موفقیت های بزرگ و ماندگار در باشگاه مس رقم خواهد خورد

گزارش
ایسنا

اختلاف قیمت شکر در کرمان به ۸ 
هزار تومان رسید

سرپرســت معاونت هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری 
کرمان با اشاره به اختلاف قیمت هشــت هزار تومانی شکر 
در بازار به نســبت نرخ تنظیم بازار در این اســتان گفت:به 
نظر می رســد این محصول نشــت می کند که باید نشتی را 

شناسایی کرد و جلو آن گرفته شود.
حسین مهرابی در نشست تنظیم بازار استان کرمان افزود: 
دولت مقرر کرده شــکر با قیمت ۱۳ هــزار و ۲۰۰ تومان 
عرضه شــود اما قیمت این محصول گاهی در بازار به بالای 

۲۲ هزار تومان می رسد.
او اظهــار کرد: اداره کل غله اســتان کرمان آزادســازی و 
تامین شــکر دولتی را با حداکثر توان پیگیری کند که اگر 
جلو نشــت این محصول را بگیریم، بــازار فرایند توزیع را 

انجام می دهد.
داستان پشت پرده سیمان در استان

مهرابی همچنین با اشــاره بــه وضعیت قیمــت و ظرفیت 
تولید و مصرف ســیمان گفت:روزانه هفت هــزار تن تولید 
سیمان داشــتیم و مصرف اســتان پنج هزار تن بود اما باز 
کم می آوردیم که پس از ردیابی مشــخص شــد داستانی 

پشت آن است.
او افزود: اســتان کرمان حداکثر ۱۰۰ هزار تن مصرف شکر 
دارد اما آمار خرید ما بیش از این میزان است که نشان می 

دهد یک جای کار می لنگد.
مهرابی ادامه داد: اگر اطمینانی در قیمت گذاری 

حاکم شود آرامش به بازار بازمی گردد.
قتصــادی  ا مور ا هنگــی  هما نــت  و معا سرپرســت 
اســتانداری کرمان افزود:تعزیــرات حکومتی گزارشــی از 
وضعیت شــکر با همکاری دســتگاه های امنیتی و نظارتی 
تا پایان هفته جاری تنظیــم می کند و اداره کل اطلاعات و 
سپاه نیز انبارهای احتکار را شناســایی و حتما به کارگروه 
تنظیم بازار گزارش دهند تا در دبیرخانه جمعبندی شود.

او تصریح کرد: جهاد کشاورزی شمال اســتان کرمان نامه 
ای با امضای استاندار کرمان تنظیم کند که تا فردا به وزیر 
جهاد کشــاورزی ارسال شــود و در آن فاکتورهای فروش 
شکر کسب تکلیف شــود؛ باید همانطور که در خصوص شن 
و ماسه مکاتبه شد در این حوزه نیز روش برخورد تعزیرات 

مشخص شود.
مهرابی گفت: باوجود ضرورت ها، بسته بندی شکر از حالت 
اختیاری به صورت اجباری توزیع برســد و ۶ شرکت بسته 

بندی به لحاظ حجم آن را پوشش دهند.
او تاکید کرد: از نظر مقدار، کمبود شــکر نداریم اما شرکت 
مادر تخصصی با وجود اختلاف بازار شــکر یارانه استان را 

تامین کند.
سرپرســت معاونت هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری 
کرمان همچنین افزود: بازگشــایی دانشگاه ها را داریم که 
جمعیتی افزون بر ۱۱۰ هزار نفر معادل سه درصد جمعیت 
اســتان را شــامل می شــود و باید این جمعیت در تامین 

کالاهای اساسی مورد توجه قرار گیرد.
شکر بسته بندی شود

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان کرمان نیز در 
این نشســت گفت: وضعیت مصرف شکر در صنف، صنعت و 
تعاونی ها مشخص است و حتی این محصول را در فروشگاه 

های منتخب عرضه  کردیم.
مهدی حســینی نژاد افزود: شــرکت بازرگانی دولتی برای 
مدیریت بهتر شــکر را به صورت بسته بندی و به قیمت ۱۳ 
هزار و ۲۰۰ تا ۱۴ هــزار تومان عرضه کند که جلو نشــتی 

بازار را هم می گیرد.
او یادآور شد: ســهمیه آزاد شــکر را در پایان سال گذشته 
به اســتان کرمان آوردیم اما تزریق ۲ تا ســه هزار تن شکر 

قیمت بازار را مدیریت می کند.

مدیر عامل ستاد دیه استان کرمان گفت: به 
مناسبت میلاد کریم اهل بیت )ع(، زمینه آزادی 
۱۶ زندانی جرائم غیرعمد در کرمان فراهم 

می شود.
سید حجت الله موسوی قوام دیشب در اولین شب جشن گلریزان 
شهر کرمان گفت: ستاد دیه در رمضان سال ۱۳۶۹ به همت شهید  
حاج سید اسدالله لاجوردی ریاست وقت سازمان زندان ها با هدف 
کمک به آزادی محکومان آبرومند و نیازمند جرائم غیرعمد که به 
صورت ناخواسته وارد زندان شدند، پایه ریزی شد که به تبعیت از 
آن، ستاد دیه استان کرمان از سال ۱۳۸۰ فعالیت خود را آغاز کرد 
که طی ۲ دهه از عمر خود، موفق به آزادی ۴ هزار و۲۰۰ مددجو از 

سطح زندان های استان کرمان شده است.
او گفت:طی ایام ماه مبارک رمضان در استان کرمان ۲۳ جشن 
گلریزان  برگزار می شود که اولین چراغ گلریزان های کشور را مقام 
معظم رهبری )مدظله العالی(  روشن کردند که معظم له مبلغ 
یک میلیارد تومان را به این امیر خیر و خداپسندانه اختصاص 
دادند که این رقم در مقایسه با پارسال،  ۲ برابر شده و این نشان 

دهنده اعتماد ایشان به این موسسه خیریه است.
مدیر عامل ستاد دیه استان کرمان می گوید: به مناسبت میلاد با 
سعادت کریم اهل بیت )ع(  هم زمینه آزادی تعداد ۱۶ مددجوی 
زندانی جرائم غیرعمد از سطح زندان های استان  کرمان فراهم 

می شود.
به گفته او کل مبلغ بدهی این تعداد حدود ۵ میلیارد تومان بود 
که با برگزاری جلسات صلح و سازش و گرفتن گذشت و تخفیف 
رضایت مندانه شکات، این مددجویان با پرداخت یک میلیارد و 
۴۵۳ میلیون تومان از محل کمک های مردمی و خیرین از زندان 

آزاد می شوند.
موسوی قوام گفت: مردم دیار کریمان می توانند کمک های نقدی 
خود را برای آزادی محکومان جرایم غیرعمد استان کرمان به 
شماره کارت ۶۰۳۷۹۹۱۸۹۹۹۷۴۲۰۲به نام ستاد دیه استان 
یا از طریق تلفن همراه به کد دستوری#۷۷۷۷۰۳۴*۷۸۰* از 

مبلغ ۱۰۰۰ تومان تا ۲۰۰ هزار تومان واریز کنند.
به گفته او هم اکنون ۱۴۷ مددجوی غیرعمد در سطح زندان های 
استان کرمان، تحمل حبس می کنند که برای آزادی آنان، بیش از 

۱۵ میلیارد تومان نیاز است.

مه  نا بر پژوهش،  ونت  معا سرپرست 
بع آموزش و  ریزی و توسعه مدیریت منا
پرورش استان کرمان گفت: ثبت سفارش 
کتاب های درسی برای تمام پایه ها و رشته های تحصیلی 
از امروز ۲۸ فروردین ماه آغاز شد و ثبت نام پایه های 

ورودی اول، هفتم و دهم نیز از ۵ تیرماه آغاز می شود.
ستای  ا : در ر د فزو ین خبر ا علام ا غلامرضا نخعی با ا
لکترونیک و به منظور تسهیل دسترسی  توسعه دولت ا
م مند  ن به کتاب  های درسی، نظارت نظا ا موز نش  آ دا
د آموزشی، ثبت سفارش کتاب- یند توزیع موا بر فرآ
۱۴۰۱ در همه  -۱۴۰۲ ل تحصیلی   های درسی سا
نش- ا ن و د د درخشا ستعدا دی، ا ز عا عم ا ه ها ا ر دو

نه  ما ز طریق سا ن با نیازهای ویژه )استثنایی( ا  آموزا
www. یا www.irtextbook.ir  به نشانی
irtextbook.com  به دو شیوه فردی و گروهی 
بر جدول تقویم زمانی اعلام شده صورت خواهد  و برا
و اظهار کرد: برای گروه میان پایه )پایه های  گرفت. ا
تحصیلی دوم تا ششم، هشتم و نهم، یازدهم و دوازدهم( 
از ۲۸ فروردین تا ۲۱ خرداد ماه فرصت ثبت سفارش 
وجود دارد و برای پایه های ورودی اول، هفتم و دهم 
نیز از ۵ تیر تا  ۱۱ شهریور ماه سال ۱۴۰۱ این امکان 

دیده شده است.
طریق  ز  ا نند  ا می تو مخاطبان  کرد:  کید  تا نخعی 
ز دو شیوه فردی یا گروهی نسبت به سفارش  یکی ا
لدین  قدام کنند. در شیوه فردی وا کتاب های درسی ا
و دانش آموزان می توانند با مراجعه به سامانه فروش و 
توزیع مواد آموزشی بخش سفارش دوره ای دانش آموزان 
و پرداخت اینترنتی، کتاب درسی خود را سفارش دهند. 
رس به بخش سفارش  ن مدا در شیوه گروهی، مدیرا
گروهی کتاب های درسی سامانه مذکور مراجعه نموده 
و به صورت پایه رشته ای )گروهی( نسبت به سفارش 

کتاب های درسی اقدام می کنند.

سرپرســت اداره ســاخت و توسعه 
راه های روستایی اداره کل راهداری 
کرمان گفــت: تاکنــون ۳ کیلومتر 
از جاده روستایی شــاهزاده عباس 
رفسنجان آماده آسفالت شده است. 
با توجه به طرح مشــکلات از سوی 
مردم منطقــه، موضوع مشــکلات 
ه روســتایی  آســفالت نبــودن را

شاهزاده عباس را پیگیری کردیم.
علیرضــا باغخانی گفت: بــا توجه به اینکه  جمعیت روســتای شــاهزاده 
عباس، زیر ۲۰ خانوار اســت،، آسفالت راه روســتایی آن وظیفه این اداره 

کل راهداری نیست.
او می گوید: به دلیل اینکه این راه روستایی در محدوده معادن قرار گرفته 
است، مس سرچشمه از طریق مســئولیت های اجتماعی، هزینه آسفالت و 

بهسازی این راه روستایی را انجام می دهد.
سرپرست اداره ساخت و توسعه راه های روستایی اداره کل راهداری کرمان 
گفت: این راه روستایی ۱۳ کیلومتر اســت که تاکنون ۳ کیلومتر آن آماده 
آسفالت شــده است و مسئولان روســتا برای آســفالت بقیه جاده این راه 

روستایی در حال رایزنی هستند.

فرمانده انتظامی شهرستان بم گفت:عاملان 
سرقت بیش از ۱۵ میلیارد ریال کالا از پاساژ 
فرشته بم پس از یک ســال فراری بودن 

شناسائی و دستگیر شدند.
سرهنگ یوسف ســلیمانی در تشریح این 
خبر بیان کرد:اواخر اردیبهشت ماه ۱۴۰۰ 
وقوع چند مورد سرقت از مغازه های پاساژ 
فرشــته بم به پلیس گــزارش و با حضور 
ماموران در این محل مشخص شد سرقت از 

مغازه های مختلف این پاساژ توسط چند نفر و در یک زمان صورت گرفته است که بلافاصله 
پی جویی های پلیسی برای یافتن نخستین سرنخ ها و شناسایی سارقان در دستور کار 

قرار گرفت.
او افزود:در این رابطه با وجود تلاش شبانه روزی ماموران، روند کشف این سرقت ها در مدت 
زمانی که انتظار می رفت به نتیجه نرسید اما پلیس در نهایت با گذشت حدود یک سال از 
این سرقت ها موفق شد با پی جویی های مستمر و انجام اقدامات اطلاعاتی و تخصصی ۴ 
متهم دخیل در این سرقت ها را شناسائی و آنان را در نقاط مختلف شهرستان بم دستگیر 

کند.
فرمانده انتظامی بم با بیان اینکه متهمان در تحقیقات پلیس به انجام ۱۰فقره سرقت از مغازه 
های این پاساژ اعتراف کرده اند، افزود: در بازرسی از مخفیگاه سارقان مقدار زیادی از اموال 
مسروقه از جمله چندین دستگاه تلویزیون،اسپلیت، رایانه، دوربین فیلمبرداری، گیتار،لوازم 
کافی شاپ،تعداد زیادی ظروف مسی و برخی اقلام دیگر به ارزش بیش از ۱۵ میلیارد ریال 

کشف شد که اقدامات بعدی برای تحویل آن ها به مال باختگان در حال انجام است.

اداره کل  صنایع دســتی  معــاون 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
اســتان کرمان گفت: »در حال حاضر ۲۰ 
هزار هنرمند در رشته پته دوزی در سطح 
این استان اشــتغال دارند که نبود موزه 
تخصصی و مرکز جامع آمــوزش مانع از 
معرفی و توسعه این رشــته هنری شده 
است.«  کاظم حسین زاده در نشست هم 
اندیشی هنرمندان صنایع دستی استان 

کرمان با هدف شناســایی چالش ها و مشــکلات پیش روی رشــته های پته دوزی و 
گلیم بافی اظهار کرد: »هم اکنون رشته پته دوزی با ۲۰ هزار صنعتگر و گلیم بافی با ۱۰ 
هزار صنعتگر بیشترین تعداد هنرمندان شاغل را در بین رشته های هنری استان کرمان 
به خود اختصاص داده است.« معاون صنایع دستی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان کرمان افزود: »رشته های پته دوزی و گلیم بافی جزو رشته های 
اولویت دار این استان به شمار می روند که باید با همکاری مشترک بخش های دولتی و 
خصوصی به مشکلات پیش روی  این رشته ها رسیدگی شود.« او بیان کرد: »نبود موزه 
تخصصی پته، عدم وجود فضای متمرکز برای آموزش در رشته پته دوزی و گلیم بافی، 
کمبود امکانات برای تهیه مواد اولیه مرغوب از جمله شــال پته و نخ پشمی، عدم ارائه 
آثار فاخر در نمایشگاه های بین المللی، نبود کارخانه ریسندگی در راستای تبدیل پشم 
مرغوب، عدم وجود کارگاه های رنگرزی سنتی و گیاهی و… از عمده مشکلات هنرمندان 
و صنعتگران این دو رشته هنری است.« حسین زاده خاطرنشان کرد:»در حال حاضر ۷۰ 
هزار هنرمند چیره دست کرمانی در ۱۰۰ رشته و زیر رشته صنایع دستی فعال هستند.«

تلاش مس سرچشمه برای بازسازی جاده 
روستایی شاهزاده عباس

سارقان فراری پاساژ فرشته بم 
دستگیر شدند

نبود مرکز جامع آموزش و موزه تخصصی 
مانع از توسعه رشته پته دوزی شده است

آزادی 1۶ زندانی جرائم غیر عمد 
در کرمان

آغاز ثبت سفارش کتاب های 
درسی سال تحصیلی جدید

خبر

دادگستری

خبر

»تصویب دوفوریت  طرح شفافیت قوای ســه گانه در مجلس یازدهم، گام تاریخی و مهمی 
محسوب می شود برای رسیدن به شــفافیت اصولی و به دور از احساس. در این طرح قوای 
سه گانه و سایر نهادهای مطرح در آن، باید آراء، مصوبات و اطلاعات حوزه فعالیت خود را به 

طور شفاف به مردم ارائه کنند.«

هر
س: م

عک

کاغذ استان
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خبرخبر

سخنگوی اجرای قانون جدید چک گفت: در 
اسفندماه سال گذشته سهم چک های جدید 
به کل چک های وصولی به ۶۰ درصد رسید، 
همچنین در دوره مذکور نســبت چک های 
برگشتی جدید به چک های مبادله ای جدید، 
۶.۷ درصد و همین نســبت برای چک های 
قدیمــی ۱۰ درصد بوده اســت.  به گزارش 
روز یکشــنبه ایرنا از بانک مرکــزی، »آمنه 
نادعلی زاده« سخت گیری های اعمال شده 
از سوی قانون جدید چک در زمان تخصیص 
و صدور چک جدید را عاملی موثر در کاهش 
صدور چک های بلامحل دانســت و افزود: 
اجرای قانون جدید چــک و الزامات مربوط 
بــه آن اعم از اعتبارســنجی مشــتریان در 
ســامانه صیاد هنگام ثبت صدور چک علاوه 
بر زمان تخصیص دسته چک، بررسی سوابق 
صادرکننده چک در زمان ثبت صدور چک در 
ســامانه صیاد به لحاظ سابقه چک برگشتی 
و همچنین ممانعت از صدور چک توســط 
اشخاص دارای ســابقه چک برگشتی رفع 
سوء اثر نشده در کاهش آمار چک برگشتی 
موثر واقع شده اســت.  وی در توضیح ارائه 
خدمات ســامانه صیاد به واســطه پیامک، 
گفت: از ابتدای راه اندازی سامانه صیاد، بانک 
مرکزی درگاه های نوین بانکی شامل همراه 
بانک، اینترنت بانک و برنامک های موبایلی 
و همچنین شــعب را ملزم به ارائه خدمات 
سامانه صیاد کرد و پیامک نیز از ابتدا مدنظر 
بانک مرکزی بود. سخنگوی قانون جدید چک 
گفت: در این زمینه با وجود موانع متعدد، بانک 
مرکزی رایزنی های لازم بــا وزارت فناوری 
اطلاعات و ارتباطات را به عمل آورد و با ایجاد 
زیرساخت لازم امکان ارائه خدمات مربوط به 
چک های جدید از طریق پیامک را فراهم کرد. 
وی ادامه داد: بر این اساس صادرکنندگان و 
دریافت کنندگان چک های جدید می توانند 
با ارسال کدهای دســتوری تعیین شده به 
سرشماره ۴۰۴۰۷۰۱۷۰۱، نسبت به »ثبت«، 
»تایید دریافت«، »انتقال« ، »اســتعلام« و 
همچنین »معرفی شماره تلفن همراه برای 
اطلاع از ثبت یا انتقال چک به نام فرد« اقدام 

کنند.
نادعلی زاده تاکید کرد: برای هر انجام هر یک 
از خدمات مربوط به چک های جدید از طریق 
پیامک، کدهای ویژه ای تعیین شده است که 
انجام آن با ارســال کد مربوطه به سرشماره 

۴۰۴۰۷۰۱۷۰۱، امکان پذیر است.

نهضت ملی مسکن از 
برنامه فراتر رفت

ه و  آن  طــور کــه معــاون وزیــر را
شهرســازی گفته در حال حاضر ۹۵۹ 
هزار واحد در قالب طــرح نهضت ملی 
مســکن به مرحله اجرا رســیده که از 
سقف ساخت و ساز سالیانه ۸۰۰ هزار 

واحد مسکونی شهری جلوتر است.
به گــزارش ایســنا، بر اســاس اعلام 
محمود محمــودزاده ـ معاون وزیر راه 
و شهرســازی، دولت از هدف ساخت  
ســالیانه یک میلیون واحد مســکونی 
فراتــر رفتــه اســت. او در تازه ترین 
آماری که ارائه داده گفته است: ۵۳۰ 
هزار واحــد طرح اقدام ملی مســکن، 
۳۲۱ هــزار واحد نهضت ملی مســکن 
و ۱۰۸ هــزار واحد طــرح خودمالکی 
که بــرای دریافت تســهیلات به بانک 
معرفــی شــده، در حال اجرا اســت. 
دولت وظیفه ی ســاخت یــک میلیون 
واحد مســکونی در سال را دارد که در 
مسکن شهری معادل سالی ۸۰۰ هزار 
واحد می شود و ۲۰۰ هزار واحد دیگر 
ساخت مسکن روســتایی است؛ اکنون 
از سقف ساخت وساز مسکن شهری هم 

جلوتر هستیم.
به گفته محمودزاده، در هفت ماه اخیر 
مهم ترین کار اجرایی در بخش مسکن 
که تامین زمین بوده، انجام شده است. 
تاییدیه طرح، اخذ پروانه ســاختمان، 
تایید نقشــه های فنی و فراخوان برای 
تعیین ســازنده در مراحل بعدی است 
که انجام شــده اســت و تا امروز )در 
هفت ماه اخیــر( بیــش از ۳۲۱ هزار 
واحد نهضت ملی مســکن وارد مراحل 
اجرا شــده که این تعداد واحد جدا از 
ســایر طرح های حمایتی است که در 
دولت های قبل شروع شده بود. اکنون 
این واحدها مراحل خاکبرداری را طی 
می کنند و به مرحله تکمیل پی ســازی 
و اجرای فیزیکی ساختمان رسیده اند.

معاون مسکن و ســاختمان وزیر راه و 
شهرسازی اضافه کرد: علاوه بر ساخت 
۳۲۱ هزار واحــد، ۱۰۸ هزار واحد نیز 
در قالــب پروژه هــای خودمالک اخذ 
تســهیلات شــده و به بانــک معرفی 
شــده اند. جمع این ارقــام ۴۳۰ هزار 
واحد مربوط به ساخت مسکن شهری 
است و آمار ساخت مســکن روستایی 

جدا است.

ضرورت  بر  مجلس  نمایندگان  برخی 
کنترل فوری بازار اجاره مسکن از طریق 
برنامه هایی مثل تعیین سقف مجاز افزایش 
اجاره بها تاکید دارند و این در حالی است که 
کارشناسان افزایش ساخت و ساز، عرضه 
واحدهای استیجاری توسط دولت و کنترل 
تورم عمومی را از عوامل تسکین دهنده بازار 

اجاره می دانند.
به گزارش ایسنا، حدود دو ماه مانده تا فصل 
جابه جایی، حساسیت ها نسبت به بازار اجاره 
افزایش یافته است. مطابق اعلام بانک مرکزی 
در اسفندماه ۱۴۰۰ شاخص رشد سالیانه 
اجاره بها در شهر تهران ۴۶ درصد و در کل 

کشور ۵۰ درصد اعلام شد.
بررسی ها نشان می دهد از ابتدای سال 
گذشته تا آبان ماه، نرخ رشد سالیانه اجاره 
بها در شهرهای کشور صعودی بوده و از 
۳۶ درصد در فروردین به ۵۵ درصد در آبان 
رسیده است. از آذرماه این روند کاهشی شده 
و به ۵۰ درصد رسید. انتظار می رود در سال 
جاری این روند افت ادامه پیدا کند اما تورم 
عمومی می تواند عاملی بازدارنده در این 

مسیر باشد.
آن طور که از صحبت های کارشناسان و 
نمایندگان مجلس برداشت می شود نسبت 
به وضعیت اقشار اجاره نشین نگرانی هایی 
وجود دارد. اعضای کمیسیون عمران مجلس 
از جمله رضایی کوچی )رییس کمیسیون( و 
اقبال شاکری )عضو کمیسیون( تعیین نرخ 
برای اجاره را ضروری می دانند. روز گذشته 
رضایی کوچی گفته است: دولت برای افزایش 
نرخ اجاره بها در سال جاری سقف تعیین کند 
و اجازه افزایش کرایه را بیش از نرخ تورم ندهد. 
شاکری هم بیان کرد: چرا از این که به موضوع 

اجاره بهای مسکن ورود کرده و قیمت تعیین 
کنیم نگران هستیم؟

البته در حال حاضر نیز برنامه تعیین سقف 
توسط دولت دنبال می شود. طی دو سال 
گذشته که با بیماری کووید ۱۹ مواجه شده ایم 
دولت سقف مجاز افزایش اجاره بها در تهران را 
۲۵ درصد، دیگر کلانشهرها ۲۰ درصد و سایر 
شهرهای کشور ۱۵ درصد تعیین کرد. اما آمار 
۵۰ تا ۵۵ درصدی افزایش اجاره بها از ناکامی 
تعیین سقف حکایت دارد. به هر ترتیب، 
محمدرضا رضایی کوچی ـ رییس کمیسیون 
عمران مجلس گفته است: برای کنترل بازار 
اجاره بها، دولت باید در هیات وزیران مصوب 
کند که مالکان در سال جاری بیش از نرخ 
تورم اجازه افزایش اجاره بها را نداشته باشند 
به عنوان مثال در سال جاری تنها ۲۵ الی 
۳۰ درصد امکان افزایش کرایه وجود داشته 
باشد نه ۶۰ الی ۷۰ درصد؛ این همان مصوبه 
ستاد ملی مقابله با کرونا است که متاسفانه به 
صورت کامل و دقیق اجرایی نشد، لذا باید با 
نظارت قوی بر عملکرد بنگاه های معاملاتی 

این مصوبه را به درستی اجرایی کنیم تا در 
زمان کوتاه این بازار مدیریت شود.

عضو  ـ  حسینی  البرز  سید  هم چنین 
کمیسیون عمران مجلس در جلسه علنی 
روز یکشنبه ۲۸ فروردین ماه در تذکری با 
اشاره به افزایش نرخ اجاره بها بیان کرد: بازار 
اجاره نشینی رها شده است و ۳۰ میلیون 
اجاره نشین در این بازار دچار مشکل هستند و 
تورم در این بازار به نقطه جوش رسیده است و 
کسی نیست که این حوزه را کنترل کند و هر 
کسی به هر میزان که می خواهد اجاره بها را 
بالا می برد و نیاز به متولی خاص دارد. وزارت 
مسکن، صنعت و معدن این مساله را در نظر 
بگیرند، چرا که مردم در این بخش به شدت 
در معرض خطر هستند. نمایندگان مجلس 
در شرایطی به لزوم کنترل بازار اجاره توسط 
دولت اشاره می کنند که کارشناسان، افزایش 
عرضه مسکن، اجرای برنامه های مغفول 
مانده مثل اجاره داری حرفه ای و کنترل تورم 
عمومی را از مهمترین راهکارهای کنترل 

قیمت ها در بازار اجاره می دانند.

به دنبال تمامی بحث های اخیر پیرامون حذف 
قرعه کشی خودرو که صحبت ها در مورد آن از سال 
گذشته آغاز شد و این روزها نیز بسیار داغ شده است، 
اکنون برای اولین بار برای سایپا رقم خواهد خورد. 
این گروه خودروسازی قصد دارد برای اولین بار 
فروش خودرو شاهین بدون محدودیت قرعه کشی 

را اجرایی کند.
به گزارش ایسنا، اولین بار اوایل دی ماه سال گذشته 
بود که وزیر صنعت، معدن و تجارت ضمن اشاره به 
برنامه های طراحی شده اعلام کرد که در سال ۱۴۰۱ 
عرضه خودرو متناسب با تقاضا خواهد شد و بدین 

ترتیب دیگر قرعه کشی خودرو حذف خواهد شد.
پس از آن در اسفند ماه سال گذشته نیز اعلام کرد: 
از اواسط سال ۱۴۰۱ به تدریج قرعه کشی حذف 
می شود؛ البته اینطور نیست که از ابتدای سال ۱۴۰۱ 
قرعه کشی نداشته باشیم؛ چراکه هنوز تولید در حال 
رشد است و با تقاضا فاصله دارد. اما زمانیکه خودرو 
به اندازه کافی و متناسب با تقاضا باشد، دیگر انگیزه 

سوداگری موضوعیت ندارد.
این صحبت های وزیر صنعت، معدن و تجارت کاملا 
شفاف عنوان شده بود اما بلافاصله پس از اجرای اولین 
طرح های خودروسازان در سال جدید، بسیاری 
رسانه ها موجی به راه انداختند که مگر قرار نبود در 
سال جدید دیگر پدیده ای به نام "قرعه کشی خودرو" 

وجود نداشته باشد؟
به دنبال جریان این موج، هفته گذشته، معاون صنایع 
حمل ونقل وزارت صنعت، معدن و تجارت ضمن 
تاکید بر اینکه تولید ۱.۴ میلیون خودرو منجر به 
حذف قرعه کشی خواهد شد، گفت: حذف قرعه کشی 
خودرو از سال جدید از جمله برنامه هایی است که 
از سوی وزیر صمت اعلام شده و قرار بر این است 

که خودرو متناسب با تقاضا تولید شود تا نیازی 
به سامان بخشی این بازار از طریق راهکارهایی 
همچون قرعه کشی نباشد. سایپا و همچنین سایر 
خودروسازان نیز برنامه ریزی های خود را در این 

زمینه خواهند داشت.
اما شفاف سازی ها به اینجا ختم نشد و چند روز پیش، 
این موضوع به تفصیل در نشستی با این موضوع مورد 
بحث قرار گرفت. طی این نشست معاون بازاریابی 
و فروش این گروه صنعتی ضمن تاکید بر اینکه 
قیمت گذاری هر کالایی زیر قیمت تمام شده منجر 
به ایجاد تقاضای سوداگرانه برای آن خواهد شد، اعلام 
کرد که افزایش تقاضا برای خودروهای پرتیراژی 
است که فاصله قیمتی زیادی از قیمت کارخانه ای 
آن ها تا قیمت بازار دارند اما با افزایش عرضه به میزان 
کافی، تقاضاهای سوداگرانه کم خواهد شد و به  تدریج 

فرآیند قرعه کشی حذف خواهد شد.
به گفته این مقام مسئول، ایران خودرو برنامه  افزایش 
تولید و عرضه خودرو را در دستور کار قرار داده است و 

قصد دارد از محل افزایش تولید و عرضه در این راستا 
)حذف قرعه کشی( گام بردارد و شروطی برای حذف 

قرعه کشی اعلام نکرده است.
اما حال گروه خودروسازی سایپا، قرار است اولین 
گام برای عرضه محصول بدون فرآیند قرعه کشی را 
بردارد و اولین محصول فروش محصول خود بدون 

قرعه کشی را اجرا کند.
بر این اساس طبق اعلام این گروه صنعتی،  اولین 
فروش فوق العاده شاهین بدون برگزاری قرعه کشی 
به زودی آغاز می شود. سایپا در پاسخ به تعداد قابل 
توجه متقاضیان برای خرید خودرو شاهین و کاهش 
التهاب های موجود، فروش فوق العاده این محصول 
را از این هفته و بدون انجام قرعه کشی و تا تکمیل 

ظرفیت، آغاز می کند.
لازم به ذکر است که گروه صنعتی ایران خودرو 
تاکنون تنها محصولات خانواده سایپا را بدون 
قرعه کشی را عرضه و این روند را از سال گذشته 

آغاز کرده است

سایپا اولین فروش بدون محدودیت 
قرعه کشی خود را اجرا می کند

بازار اجاره مسکن فورا مدیریت شود

درباره گرانی های افسارگسیخته باید بدانیم با آمار غلطی که به رئیس جمهور 
داده می شود، تنها به گرانی ها دامن می زنند. در این گرانی فقط دهک های 
پایین ضربه می زنند و افزایش قیمت اقلام خوراکی فشار زیادی را متوجه 
خانوارها کرده است.نماینده مردم خرم آباد در مجلس شورای اسلامی 
درباره افزایش قیمت خودرو گفت: شرایط خودرو به جایی رسیده که 
رهبر انقلاب به وضوح در این باره تذکر می دهند. در یک سال گذشته سه 
بار افزایش قیمت داشته ایم. افزایش قیمت خودرو حتی از سکه و ارز اثر 
بیشتری روی گرانی گذاشته است.  محمودوند گفت: آمارهای غلطی که به 
رئیس جمهور داده می شود، به گرانی ها دامن می زند، در این شرایط فقط 
دهک های پایین ضربه می بینند. مرتضی محمودوند ظهر دیروز )یکشنبه 
۲۸ فروردین ماه( در صحن علنی مجلس طی تذکری شفاهی ضمن تشکر 
از نمایندگان بابت رأی مثبت به طرح شفافیت قوای سه گانه گفت: تذکر 
من به وزیر علوم درباره موضوع حق التدریس های دانشگاهی و اساتید جوان 
و مظلومی است که حتی برای اقدام جهت دریافت یک وام قرض الحسنه 
هویت لازم را ندارند. از وزیر علوم درخواست دارم هر چه زودتر به وضع 
این گروه سامان دهد و مساعدت لازم صورت گیرد. او ادامه داد: درباره 
گرانی های افسارگسیخته باید بدانیم با آمار غلطی که به رئیس جمهور 
داده می شود، تنها به گرانی ها دامن می زنند. در این گرانی فقط دهک های 
پایین ضربه می زنند و افزایش قیمت اقلام خوراکی فشار زیادی را متوجه 
خانوارها کرده است. نماینده مردم خرم آباد در مجلس شورای اسلامی 
درباره افزایش قیمت خودرو عنوان کرد: شرایط خودرو به جایی رسیده 
که رهبر انقلاب به وضوح در این باره تذکر می دهند. در یک سال گذشته 
سه بار افزایش قیمت داشته ایم. افزایش قیمت خودرو حتی از سکه و ارز 
اثر بیشتری روی گرانی گذاشته است. محمودوند گفت: همچنین از وزارت 
دفاع که تلاش کرد و توانست صنعت نظامی حوزه دفاعی کشور را تا این 

حد پیش ببرد، تشکر می کنم.

با آمارهای غلطی که  به رئیس جمهور 
می دهند به گرانی ها دامن می زنند

مسدود شدن حساب های 
بانکی صادرکننده چک در 

صورت کسری موجودی

رنا
: ای

س
عک

شاخص کل بازار بورس تهران دیروز )یکشنبه، ۲۸ فروردین ماه( با هفت 
 هزار و ۴۰۸ واحد افزایش، در ارتفاع یک  میلیون و ۴۷۵ هزار واحدی قرار 
گرفت. به گزارش خبرنگار ایرنا، در معاملات دیروز بازار سهام )بورس و 
فرابورس( بیش از ۱۳ میلیارد و ۲۹۳ میلیون سهم، حق تقدم و اوراق 
بهادار به ارزش ۱۱۷ هزار و ۹۷۳ میلیارد ریال و در بیش از ۸۰۵ هزار و 
۸۷۸ نوبت معامله شد. دیروز در ادامه معاملات بورس تهران، بیش از ۱۰ 
میلیارد و ۴۱۶ میلیون سهم، حق تقدم و اوراق بهادار به ارزش ۶۰ هزار 
و ۳۸۹ میلیارد ریال و در ۵۴۷ هزار و ۸۳۳ نوبت معامله شد. همچنین 
شاخص کل )هم وزن( با سه هزار و ۳۴۱ واحد افزایش به ۳۹۰ هزار و 
۹۸۷ واحد و شاخص قیمت )هم وزن( با ۲ هزار و ۸۱ واحد رشد به ۲۴۱ 
 هزار و ۵۸۵ واحد رسید. شاخص بازار اول، ۵۸۵ واحد و شاخص بازار دوم، 
۲۹ هزار و ۸۶۱ واحد افزایش داشتند. علاوه بر این در بین همه نمادها، 
نماد صنایع پتروشیمی خلیج فارس )فارس( با یک هزار و ۹۶۴ واحد، 
پتروشیمی نوری )نوری( با یک هزار و ۷۸ واحد، شرکت سرمایه گذاری 
غدیر )وغدیر( با ۸۸۴ واحد، نفت و گاز پتروشیمی تامین )تاپیکو( با ۸۳۸ 
واحد و شرکت ارتباطات سیار ایران )همراه( با ۵۲۰ واحد با تاثیر مثبت 

بر شاخص بورس همراه شدند.

ادامه صعود شاخص بورس با ۷ هزار واحد رشد

 منابـع مالـی در کشـور بـه شـکل عادلانـه توزیع 
شـده اسـت و تورم نیز بر ایـن نابرابـری دامن زده 
اسـت این مطلـب بخشـی از یادداشـت الهـام پی 
پر فعـال رسـانه ای اسـت کـه بـرای بازار ارسـال 

شـده است.
زدودن فقـر و حمایـت از قشـرهای آسـیب پذیـر 
یکـی از اصلـی تریـن وظایـف دولـت هـا در کل 
ز طریـق بیمـه تامیـن  دنیاسـت. دولـت هـا ا
اجتماعـی، مسـاعدت هـای اقتصـادی- اجتماعی 
و تنظیم بـازار کار و... افـراد را حمایت مـی کنند. 
انـگار رییـس جمهـور ایـران قصـد دارد فقـرا را 

شناسـایی کنـد.
زمانـی کـه سـرانه اقتصـاد پاییـن اسـت و اقتصاد 
غیررسـمی نیز حجـم بزرگی دارد بخـش عظیمی 
از نیـروی کار از بیمـه برخـوردار نخواهنـد بـود 
و دسـتمزدی کـه دریافـت مـی کننـد کمتـر از 
حداقـل دسـتمزد قانونـی اسـت. ایـن گونـه مـی 
شـود که مسـاعدت های اجتماعـی در جهت رفاه 

اقشـار جامعـه لازم مـی شـود.
مبارزه بـا فقـر و محرومیت زدایـی بعـد از انقلاب 
اسـلامی در ایران در صـدر شـعارهای دولت های 

مختلف کشـور بوده اسـت.
البتـه آن طـور کـه در اصـل سـوم قانون اساسـی 
ذکـر شـده جمهـوری اسـلامی موظـف اسـت تـا 
از تمامـی امکانـات و تـوان خـود بـرای ایجـاد 
رفـاه و همچنیـن برطـرف کـردن فقـر و هـر نـوع 
محرومیتـی از جملـه مسـکن و کار و...اسـتفاده 

. کنـد
یـن راسـتا تاکنـون بـه  نیـن بسـیاری در ا قوا
تصویـب رسـیده که مـی توان بـه هدفمندسـازی 
نـان  ز کـودکان و نوجوا ، حمایـت ا نـه هـا ا ر یا
یـن  ا در  نیـز  سرپرسـت  بـی  و  بدسرپرسـت 
زمینـه اشـاره کـرد. البتـه ایـن مسـاله نیـز قابـل 
توجـه اسـت کـه هـر سـاله اعتبـارات خوبـی بـه 
نهادهـای حمایتـی بـرای رفـع محرومیـت در 
اسـتان هـا اختصـاص یافتـه اسـت کـه بایـد دید 
ایـن اعتبـارات کجـا هزینه شـده اسـت. هر سـاله 

توسـط دولـت هـای مختلـف اعتبـارات زیـادی 
بـه محرومیـت زدایـی در کشـور اختصـاص داده 
شـده امـا ایـن اعتبـارات بـه شـکلی ناکارآمـد و 

نـد. غیرشـفاف هزینـه شـده ا
سیاست پرداخت یکسان یارانه به تمامی 

اقشار جامعه
در زمینـه پرداخـت یارانه ها در کشـور نیز شـاید 
بهتـر بـود دقت شـود تـا »دهـک هـای پاییـن تر 
درآمدی« که بیشـتر نیازمنـد حمایت هسـتند از 

ایـن مزایـای حمایتـی بهـره مند شـوند.
می شـود گفت اگـر شناسـایی دقیق تـری در این 
بخش انجام مـی گرفت منابع بیشـتری به سـمت 
خانوارهـای آسـیب پذیـر و کـم درآمـد سـرازیر 
مـی شـد. امـا سیاسـت پرداخـت یکسـان یارانـه 
بـه تمامـی اقشـار جامعـه اجـرا شـد. البتـه اگـر 
دولت هایـی کـه روی کار مـی آمدند از سیاسـت 
اصـلاح قیمـت هـا نیـز در ایـن راسـتا اسـتفاده 
مـی کردنـد شـاید وضعیـت اکنـون بهتـر بـود. 
طبق اعـلام مرکـز پژوهش هـای مجلس شـورای 
اسـلامی در بودجـه سـال ۱۴۰۱ بـرای ارتقـای 
عملکـرد اعتبـارات محرومیـت زدایـی نظـرات و 

پیشـنهاداتی داده شـده اسـت.
تسهیلات بانکی و وام های خرد

البتـه از نقـش تسـهیلات بانکـی نیـز در جهـت 
توانمندسـازی اقشـار مختلـف جامعـه نمـی توان 
چشـم پوشـی کـرد. تسـهیلات یـا وام هـای خرد 
بهتریـن راه بـرای بهبـود وضعیـت معیشـت افراد 

هسـتند و در جهـت ایجـاد اشـتغال موثرنـد.
فـردی کـه ایـن تسـهیلات را دریافـت مـی کنـد 
موظـف اسـت کـه تسـهیلات را بازگردانـد و ایـن 
مسـیر از تسـهیلات بلاعـوض در جهـت ایجـاد 
شـغل موفـق تـر اسـت. اغلـب افـراد جامعـه بـا 
مشـاهده بلاعـوض بـودن تسـهیلات بـه سـمت 
دریافـت ایـن وام هـا بـه بانـک هـا و...هجـوم می 
برنـد و در آخـر نیـز ایـن تسـهیلات در بخـش 

اشـتغال بـه کار گرفتـه نمـی شـود.
فقرای کشـور باید شناسـایی شـوند متاسـفانه آن 
طور که بررسـی های مرکـز پژوهش هـای مجلس 
نشـان می دهـد منابـع مالـی در اقتصاد کشـور به 

شـکل عادلانـه توزیـع نشـده اسـت و تـورم نیز بر 
ایـن نابرابـری دامن زده اسـت.

طبـق دسـتور رییـس جمهـور تمامـی فقـرا در 
ر  یـد شناسـایی و تحـت حمایـت قـرا کشـور با
گیرنـد. در آخریـن نشسـت های سـتاد اقتصـاد 
مقاومتـی اسـتان کرمـان در سـال قبـل عنـوان 
ز  فـرادی کـه ا ز ۳۲ درصـد ا شـد کـه بیشـتر ا
خدمـات کمیتـه امـداد اسـتفاده مـی کننـد فقیر 
واقعـی نیسـتند و هـم اکنـون بیـش از ۱۱۰ هزار 
خانـواده فقیر در اسـتان تحـت حمایت هیـچ نهاد 
حمایتـی قـرار ندارنـد. میـزان کمـک هایـی کـه 
ریاسـت جمهـوری اعـلام کـرده هنـوز مشـخص 
نیسـت و انـگار داشـتن درآمـد زیـر ۴ میلیـون 
تومـان بـرای هـر خانـواده مـلاک سـنجش فقـر 

قـرار داده شـده اسـت.
شورایی برای شناسایی فقرا

م  قـدا نماینـده ولـی فقیـه در اسـتان کرمـان ا
بـه تشـکیل یـک شـورا بـرای شناسـایی فقـرای 
اسـتان کـرده و انـگار در ایـن شـورا حـدود ۵۰۰ 
مشـکل اسـتان نیـز شناسـایی شـده اسـت. فقـر 
مـادر مسـائلی اسـت کـه در این شـورا بـه عنوان 
یکـی از هشـت بخش مهـم و اصلـی معرفی شـده 
اسـت. رحمـان جلالی معـاون سیاسـی اسـتاندار 
کرمان هـم چند روز قبـل در یکی از نشسـت های 
خـود گفته کـه نخسـتین بانـک اطلاعاتـی فقرای 
اسـتان به زودی توسـط وزارت تعـاون، کار و رفاه 
اجتماعـی راه انـدازی خواهـد شـد. طبـق تعریف 
سـازمان تعاون افـرادی که تـوان تامیـن خوراک، 
پوشـاک و سـرپناه خـود را ندارنـد در فقـر مطلق 

بـه سـر مـی برند.
آن طـور کـه جلالـی ادعـا مـی کنـد افـرادی که 
درآمـد کمتـر از ۴ میلیـون تومـان دارنـد، بـی 
شناسـنامه ها و بیماران اعصـاب و روان و معتادان 
ر  یـن طـرح قـرا متجاهـر نیـز تحـت حمایـت ا
خواهنـد گرفـت. البتـه ایـن در حالـی اسـت کـه 
هنـوز منابع لازم بـرای این طرح مشـخص نشـده 
اند. عـدم توجه به مشـاغل خـرد به افزایـش افراد 
بـی اعتمـاد بـه نفـس در جامعـه منجر می شـود.

زینی ونـد اسـتاندار کرمـان نیـز اسـفندماه سـال 
گذشـته در مراسـم رونمایـی در دسـتاوردهای 

کمیتـه امـداد در کرمـان عنـوان کـرد کـه بـرای 
ریشـه کنـی فقـر و تـوازن در زندگـی مـردم باید 
به ابعاد مختلـف اقتصـاد خـرد و کلان توجه کرد. 
اسـتاندار کرمان معتقد اسـت کـه اگر به مشـاغل 
خـرد توجـه نشـود بـه زودی بـا خیـل عظیمـی 
از افـراد بـی اعتمـاد بـه نفـس در جامعـه مواجـه 

خواهیـم شـد.
اسـتاندار کرمان سـامانه هوشمند سـها را بهترین 
راه بـرای برطرف کـردن فقـر از چهره اسـتان می 
دانـد و مـی گوید: بـا اسـتفاده از ایـن سـامانه می 
نیـم نیازمنـدان واقعـی را شناسـایی و نـوع  توا

نیازهایشـان را نیـز دسـته بنـدی کنیـم.
برنامه ریزی برای محرومیت زدایی در 

کشور منسجم نیست
ایـن مسـاله قابـل توجـه اسـت کـه برنامـه ریزی 
بـرای محرومیت زدایـی در نقـاط مختلف کشـور 
به شـکل منسـجم صورت نمـی گیـرد. منابع رفع 
محرومیـت اسـتان کرمـان در مرحلـه نخسـت 
بایـد مشـخص شـود و سـپس تمامـی ایـن منابع 
بـه مسـائل اولویـت دار اسـتان اختصـاص یابـد. 
منابـع مختلـف در راسـتای محرومیـت زدایـی از 
جمله قانـون اسـتفاده متـوازن از امکانات کشـور 
و سـه درصد درآمد صـادرات نفت و گاز به شـکل 
جداگانـه بـه اسـتان هـا اختصـاص پیدا مـی کند 
و توسـط دسـتگاه هـای مختلـف هزینـه مـی 
شـود. یکپارچه نبودن مـدون سـازی و گردآوری 
یـی و تخصیـص  ولویـت هـای محرومیـت زدا ا
اعتبـارات هـر منطقه باعث می شـود تـا در نهایت 
بـا عـدم شـفافیت در هزینـه کـرد ایـن اعتبـارات 
مواجه شـویم، کـه در نهایت شـاهد تعـداد زیادی 
از پـروژه هـای نیمه تمـام و عـدم پاسـخگویی در 

ایـن زمینـه هسـتیم.
البته اگـر محرومیـت در بودجه و قوانیـن مربوطه 
تعریـف روشـنی داشـت شـاید وضعیـت بـه ایـن 

شـکل نبود.
اعتبـارات بـه شـکلی ناکارآمـد و غیـر شـفاف بـه 
برخـی از بخـش هـا اختصاص مـی یابد که نشـان 
مـی دهد به شـدت بـه اصـلاح و بازبینی شـاخص 

هـای مختلـف محرومیـت نیاز اسـت.

اعتبارات محرومیت زدایی غیرشفاف 
هزینه می شوند

یادداشت
الهام پیپر

رئیس سابق کانون صرافان با اشاره به وضعیت فعلی قیمت ها در بازار ارز گفت: 
زمانی که در عرضه ارز نیمایی به صرافی ها عدالت لحاظ نشــود، صرافانی که 
نتوانسته اند این ارز را دریافت کنند، مجبور می شوند تا ارز مورد نیاز خود را با 

قیمت بالاتری بخرند که این موضوع موجب افزایش قیمت ها در بازار می شود.
کامران سلطانی زاده در گفت وگو با ایسنا، درباره وضعیت فعلی قیمت ها در بازار 

ارز اظهار کرد: در دو هفته ابتدایی سال جدید به دلیل تعطیلات نوروز، افزایش قیمتی در بازار ارز شکل 
نگرفت اما پس از اتمام تعطیلات، روند صعودی قیمت ها کلید خورد و نرخ دلار با رشد بیش از ۲۰۰۰ 

تومان از کانال ۲۵ هزار تومان به کانال ۲۷ هزار تومان رسید.
وی یکی از عوامل تاثیرگذار بر افزایش قیمت ها در بازار ارز را رشد قیمت های پایه ارزها در سامانه نیما 
دانست و گفت: علاوه براین، به نتیجه نرسیدن برجام و حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی نیز از دیگر عوامل موثر 
در این زمینه است. اگر در ســامانه نیما، افزایش عرضه و کاهش قیمت های پایه را نداشته باشیم، این 

افزایش قیمت ها در روزهای آتی نیز ادامه خواهد داشت.

بی عدالتی در عرضه ارز نیمایی به صرافی ها
محمدحســن آصفری گفت: اما در مبارزه با اخلالگران مشکل قانونی 
نداریم در واقع قانون داریم و اگر انتخاب برخی افراد برای تصدی جایگاه 
ها به صورت کارشناسی شده نباشد و با رانت انتخاب شوند در این جا با 
مشکل مواجه می شویم؛ جعل اسکناس و چک مهم است اما مشکل اصلی 

کشور نیست.  عضو کمیسیون امور داخلی کشور در جلسه علنی روز گذشته  مجلس خواستار 
برخورد قاطع ضابطان قضایی و دستگاه های ذیربط با اخلالگران اقتصادی شد.

گزارش کمیســیون قضایی و حقوقی در مورد طرح اصلاح قانون مجــازات اخلالگران در نظام 
اقتصادی کشور در دستور کار دیروز )یکشنبه ۲۸ فروردین( مجلس شورای اسلامی قرار داشت.

محمدحسن آصفری عضو کمیسیون امور داخلی مجلس در مخالفت با کلیات طرح مذکور، با بیان 
اینکه برخورد با اخلالگران اقتصادی موضوعی بسیار حائز اهمیت است و باید مورد توجه جدی 
قرار گیرد، گفت: اما در مبارزه با اخلالگران مشکل قانونی نداریم در واقع قانون داریم و اگر انتخاب 
برخی افراد برای تصدی جایگاه ها به صورت کارشناسی شده نباشد و با رانت انتخاب شوند در 
این جا با مشکل مواجه می شویم؛ جعل اسکناس و چک مهم است اما مشکل اصلی کشور نیست.

 مردم برنج کیلویی ۳۰ هزار تومان را ۹۰ هزار 
تومان می خرند

عضو اتاق بازرگانی ایران، درباره ابعاد ماجرای آزادسازی پول های 
بلوکه شده ایران گفت: در حالی ابعاد این ماجرا روشن نیست که 
خبرگزاری رسمی جمهوری اســلامی این خبر را منتشر کرده و 
وقتی خدشه ای به این خبر وارد می شود اعتبار رسانه ای کشور نیز 
زیر سئوال می رود.  در حالی که خبر آزادسازی منابع بلوکه شده 

ایران از سوی آمریکا تکذیب شده است، رییس سازمان برنامه و بودجه محل مصرف این 
منابع را اعلام کرد. مســعود میرکاظمی اعلام کرده است: ارزهای آزاد شده در سه بخش 
در اختیار بانک مرکزی، صندوق توسعه ملی و دولت قرار می گیرد تا بر اساس سیاست و 
برنامه مشخص هزینه شود. حمید حسینی، عضو اتاق بازرگانی ایران، درباره ابعاد ماجرای 
آزادســازی پول های بلوکه شــده ایران گفت: در حالی ابعاد این ماجرا روشن نیست که 
خبرگزاری رسمی جمهوری اسلامی این خبر را منتشــر کرده و وقتی خدشه ای به این 
خبر وارد می شود اعتبار رسانه ای کشور نیز زیر ســئوال می رود. وی در ادامه افزود: خبر 
آزادسازی منابع اذهان عمومی را حتی به این سمت برد که گویا کشور عراق نیز قرار است 

برخی از منابع ارزی ایران را آزاد کند در حالی که چنین خبری نیست.

منتظر ورود دلارها به ایران نباشید

$  ارز
$ دلار$ اقتصاد

کاغذ اقتصادی
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فراخوان مشمولان اعزامی 
اردیبهشت 14۰1

سازمان وظیفه عمومی انتظامی کشور در اطلاعیه ای اعلام کرد: 
همه مشــمولان دارای برگ آماده به خدمت به تاریخ اردیبهشت 

۱۴۰۱ باید در مراکز مندرج در برگ معرفی نامه حضور یابند.
به گزارش روز یکشــنبه ایرنا از پلیس، سازمان وظیفه عمومی در 
اطلاعیه ای اعلام کرد: همه مشــمولانی که برگ آماده به خدمت 
به تاریخ اردیبهشــت ۱۴۰۱ دریافت کرده اند، باید با مراجعه به 
یکی از دفاتر خدمــات الکترونیک انتظامــی )پلیس+۱۰(، برگ 
معرفی نامه مشمولان به مراکز آموزش را دریافت و برابر اطلاعات 
درج شــده در آن اقدام کنند. این دسته از مشمولان باید روز پنج 
شنبه یکم اردیبهشت سال جاری در ساعت، محل و مراکزی که 
در برگ معرفی نامه مشمولان اعلام شده، حضور یابند و به خدمت 
دوره ضرورت اعزام شــوند. مشــمولان اعزامی باید کارت تزریق 
واکسیناسیون کووید ۱۹ و واکسن مننژیت و دوگانه را در روز اعزام 
به همراه داشته باشند. مشمولان باید اصل مدارک مورد نیاز اعم 
از برگ آماده به خدمت، برگ محل مراجعه، برگ واکسیناسیون، 
کارت ملی و شناسنامه و مدارک مربوط به شرایط خاص را همراه 
خود داشته باشند. در این اطلاعیه آمده است، عدم حضور به موقع 
در زمان و محل های تعیین شده، غیبت محسوب می شود و برابر 
ماده ۱۰ و ۵۸ قانون خدمت وظیفه عمومــی با آنان رفتار خواهد 
شد. در این اطلاعیه  تصریح شده است، متقاضیان در صورت نیاز 
به اطلاعات بیشتر می توانند از طریق پایگاه اطلاع رسانی سازمان 
به نشانی www.vazifeh.police.ir، سامانه تلفن گویا به 
شماره ۰۹۶۴۸۰ یا کانال خبر ســربازی در پیام رسان سروش به 
نشــانی khabaresarbazi @ از آخرین اخبار مربوط به 

سربازی مطلع شوند.

رییس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران 
سازمان هواشناسی:

بارندگی در سال زراعی جاری 2۹ 
درصد کاهش یافت

رییس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران سازمان هواشناسی 
گفت: از ابتدای سال زراعی نسبت به ســال گذشته تا کنون ۲۹ 

درصد کاهش بارندگی داشتیم.
به گزارش خبرنگار محیط زیست ایرنا، صادق ضیاییان روز یکشنبه 
در جلسه ستاد ملی سیاست گذاری و هماهنگی مدیریت پدیده 
گرد و غبار افزود: همچین در فروردین ماه امســال نسبت به سال 

گذشته تاکنون ۸۸ درصد کاهش بارندگی داشتیم.  
وی با بیان اینکه اســتان های ایلام، لرستان و کرمانشاه کمترین 
بارش را داشتند.  اظهارداشت: پیش بینی می شود در اردیبهشت 
ماه هم بارش ها زیر نرمال باشــد و نمی تواند شرایط کم بارشی را 

جبران کند.  
ضیاییان ادامه داد: از لحاظ دمایی هم از ابتدای فروردین تاکنون ۲، 
۵ درجه افزایش دما داشتیم که موجب تبخیر نیز می شود، همچین 
از ابتدای سال زراعی تاکنون در بلند مدت ۴/۱ افزایش دما داشتیم.  
وی به گرد و غبار اخیر در تهران اشاره کرد و گفت: ۱۹ فروردین ماه 
تهران درگیر گردو غبار شد که از شمال عراق، سوریه و اردن وارد 
کشور شد این کانون ها کاملا مستعد است و با کوچکترین  جریانات 

جوی گرد و غبار به سمت ایران می آید.  
وی تاکید کرد: امسال سال خشکی است و تمام مراتع اطراف شهر 
ها خشک هستند و با کوچکترین باد گرد و غبار به هوا بلند می شود 
که حتی کانون های گرد و غبار قم و مرکزی هم به ســمت تهران 
می آید. گرد و غباری که از عراق آمده بود تا استان های گیلان و 

مازندران هم رفت که این مسأله به ندرت اتفاق می افتد.
ضیاییان گفت: سازمان هواشناسی در ســال ۱۳۹۵ مرکز ملی و 
پیش بینی هشــدار گرد و خاک را راه اندازی کرد که اقداماتی از 
جمله »پایش مســتمر از روی تصاویر ماهواره ای«، »مدلســازی 
بومی«، »امکان دسترســی به ۹ مدل در سطح جهان«، و »صدور 

بولتن پیش بینی سه روزه« انجام داده است.

پیشـنهاد افزایش ۶۰ درصدی تعرفه های پزشکی 
درحالی از سـوی سـازمان نظـام پزشـکی مطرح 
شـده اسـت کـه معـاون بیمـه خدمات سـلامت 
سـازمان بیمه سـلامت معتقد اسـت ۶۰ درصد از 
هزینه های سـلامت در حال حاضـر از جیب مردم 

پرداخـت می شـود.
بـه گـزارش خبرنـگار ایرنـا، تعرفه هـای پزشـکی 
همـواره محل اختـلاف جامعه پزشـکی بـا دولت 
بـوده اسـت؛ طبـق روال هرسـال میـزان افزایش 
تعرفه های پزشـکی توسط سـازمان نظام پزشکی 
تعییـن و سـپس توسـط هیـات دولـت تصویـب 
می شود. تعرفه خدمات پزشکی سـال ۹۸ افزایش 
۱۰ درصـدی در بخش دولتـی و ۱۳ درصـدی در 
بخش خصوصی داشـت که این میـزان افزایش از 

طرف دولـت تصویـب و ابلاغ شـد.
در سـال ۹۹ ایـن تعرفه هـا بـا ۱۵ درصـد افزایش 
و در سـال ۱۴۰۰ هـم بـه گفته محسـن مصلحی 
دبیر شـورای عالی سـازمان نظام پزشـکی کشور، 
پیشـنهاد سـازمان نظـام پزشـکی کشـور بـرای 
افزایـش تعرفه هـای بخـش خصوصی پزشـکی با 
حداقـل ۵۵ درصد بـود که ایـن میـزان افزایش بر 
اسـاس شـرایط اقتصادی جامعـه تعیین شـد، اما 
شـورای عالی بیمه سـلامت ۲۸.۵ درصـد افزایش 
تعرفه را اعـلام و هیات وزیـران هم ایـن افزایش را 

تصویـب کرد.
امسال نیز سازمان نظام پزشکی پیشنهاد افزایش 
تعرفه های پزشکی را داده است. پیشنهادی که بنا 
به گفته مسوولان این سـازمان پس از بررسی های 
کارشناسی تهیه شده اسـت و آنها معتقدند تعرفه 
خدمـات درمانی بایـد واقعی شـوند. چندی پیش 
نیز محمد رییـس زاده، رییـس کل سـازمان نظام 
پزشـکی کشـور پیـش از ایـن در یـک نشسـت 
خبری که در محل سـازمان نظام پزشـکی برگزار 
شـد، پیشـنهاد افزایش تعرفه گلوبال ۶۰ درصدی 
بـرای تعرفه های پزشـکی را مطـرح کـرد و گفت: 
بر اسـاس کار کارشناسـی که انجـام دادیـم، عدد 
۶۰ درصـدی افزایـش تعرفه ها به صـورت گلوبال 

مورد نظرمـان بود.
وی تاکیـد کـرد کـه در برخـی حوزه هـای 
پزشـکی ۲۱۷ درصـد رشـد داشـتیم. همچنیـن 
در حوزه هایـی ماننـد تجهیـزات و تکنولوژی های 
پزشـکی، بالـغ بـر ۲۰۰ درصـد افزایـش هزینـه 
داشـتیم که تناسـبی با تـورم ۴۵ تـا ۵۰ درصدی 

نـدارد. در بحـث لـوازم مصرفـی تـا ۱۳۰ درصـد 
رشـد داشـتیم، در بحث نیـروی انسـانی و حقوق 
و دسـتمزدها در برخـی مراکـز تا ۵۷ درصد رشـد 
داشـتیم، بعـد هـم از افزایـش ۱۰ تـا ۲۰ درصدی 
تعرفه هـا صحبـت می کنیـم. ایـن قابـل قبـول 
نیسـت. باید توجه کـرد که اگـر در شـرایط فعلی 
یـک مطـب بخواهـد سـرپا بمانـد، آن هـم بدون 
سـود، ویزیـت بایـد عـددی بالغ بـر حداقـل ۱۲۰ 
هزار تومان شـود و کمتر از این اصـلا ارائه خدمات 

قابـل انجام نیسـت.
پیشـنهاد افزایش ۶۰ درصدی تعرفه های پزشکی 
درحالی از سـوی سـازمان نظـام پزشـکی مطرح 
شـده اسـت کـه معـاون بیمـه خدمات سـلامت 
سـازمان بیمه سـلامت با اشـاره به تکلیـف قانون 
برنامه ششـم توسـعه مبنی بر سـهم ۲۵ درصدی 
مـردم در پرداخـت هزینه هـای سـلامت، در عین 
حال از افزایش سـهم جیب مـردم در پرداخت  این 
هزینه ها طـی سـال های اخیر ابـراز نگرانـی کرده 
و گفته اسـت متاسـفانه متناسـب با رشـد تـورم، 
بیمه ها و دولت سـهم بیشـتری در حوزه سـلامت 
نداشـتند؛ بنابراین این مابه التفـاوت از جیب مردم 

پرداخت شـده اسـت.
مهـدی رضایـی دربـاره سـهم فعلـی مـردم در 
پرداخـت هزینه هـای سـلامت، گفتـه اسـت: بـر 
اسـاس اسـتنادات قطعی و آخریـن آمـاری که بر 
اساس حساب ملی سلامت در سال ۱۳۹۷ منتشر 
شده اسـت، پرداختی از جیب مردم در هزینه های 
سـلامت حـدود ۴۲ تـا ۴۵ درصد و سـهم بیمه ها 
و دولـت هـم حـدود ۵۵ درصـد ذکر شـده اسـت 
و پـس از آن آمـار رسـمی دیگری منتشـر نشـده 
اسـت. اما بر اسـاس اطلاعـات غیر رسـمی وزارت 
بهداشـت کـه مـا هـم بـا بررسـی های میدانـی و 
بررسـی آمارنامه های دارویی در سـامانه های خود 
تا حـد زیـادی آن را قبـول داریـم، در حـال حاضر 
سـهم پرداختـی از جیـب مـردم در هزینه هـای 

سـلامت حـدود ۶۰ درصد اسـت.
وی با اشـاره به اینکـه این آمار نگران کننده اسـت، 
معتقد اسـت: با این حسـاب مجموع سـهم دولت 
و بیمه هـا در پرداخـت ایـن هزینه هـا ۴۰ درصـد 
اسـت. این درحالی اسـت که طبـق قانـون برنامه 
ششـم توسـعه کشـور، هدف گذاری شـده بـود تا 
در هزینه های سـلامت سـهم مردم بـه ۲۵ درصد 
و سـهم دولـت و بیمه هـا بـه ۷۵ درصد برسـد؛ اما 
عکس ایـن موضوع در حـال حاضر رخ داده اسـت. 
در مورد آمار رسـمی هم فکر می کنیـم قطعا عدد 
۴۲ درصـد سـهم مـردم در پرداختی هـا بـا توجه 

بـه گذشـت حـدودا ۳ سـال زمـان، تغییـر کـرده 
است. متاسـفانه متناسـب با رشـد تورم، بیمه ها و 
دولت سهم بیشـتری در حوزه سـلامت نداشتند؛ 
بنابراین این مابه التفـاوت از جیب مـردم پرداخت 

شـده است.
رضایـی دربـاره اینکه سـالانه چنـد درصـد مردم 
بـه دلیـل هزینه های بـالای سـلامت بـه زیر خط 
فقـر می روند، بیان کـرده اسـت: این مـوارد باید بر 
اسـاس آمار رسـمی اسـتخراج شـود که فعلا آمار 

جدیدی در دسـترس نیسـت.
واقعی نبودن تعرفه ها؛ بسترسـاز تخلف 

ست ا
از سـوی دیگر، محمد رئیس زاده رئیس سـازمان 
نظام پزشـکی معتقد اسـت، طـی سـالهای اخیر 
منابـع و مصـارف دیده شـده اسـت ولـی قیمت 
تمـام شـده خدمـات را در نظـر نگرفته انـد بلکه 
تعرفـه گذاری بر اسـاس منابـع بیمه انجام شـده 
اسـت و قیمـت تمـام شـده خدمـات دیـده نمی 
شـود. این موضـوع باعث شـده اسـت تعرفه های 
مصوب طی سالهای اخیر رشـد و قیمت منطقی 

نداشـته باشد.
به گفتـه وی، بیمـه باید منابعـی را تدویـن و تهیه 
کند که فشـاری بـه مـردم وارد نشـود. دود واقعی 
نبـودن تعرفه پزشـکان به چشـم مـردم مـی رود. 
شـورای عالی بیمـه قیمـت واقعی را منظـور نمی 
کند و مقـدار کمـی از قیمت واقعی را پوشـش می 
دهد که تفـاوت آن را جامعه پزشـکی و مـردم باید 

پرداخت کنند که همین موضوع ممکن اسـت در 
برخی مطب ها بسترساز تخلف شود. وقتی تعرفه 
ها واقعی نباشـد و بیمـه خدمات را پوشـش ندهد 
پزشـک مجبور می شـود هزینه خرید تجهیزات و 
وسـایل را به نوعی از بیمار دریافـت کند تا خودش 

متضرر نشـود.
وی عنوان کرده اسـت، واقعی نبـودن تعرفه و عدم 
پوشـش بیمه، بسترسـاز فسـاد خواهد شـد. طی 
هشت سال گذشته ویزیت پزشـک عمومی از ۱۰ 
هزار تومـان به ۵۰ هزار تومان رسـیده اسـت که به 
هیـچ وجه متناسـب با تـورم نیسـت. بیمـه اعلام 
می کند که ما منابـع نداریم و بیمار و پزشـک باید 
خودشـان هزینـه را پرداخت کننـد در صورتی که 
بیمه باید قیمـت واقعی خدمـات را ببیند. ترکیب 
شـورای عالی بیمه نامتوازن و غیرقانونی اسـت به 
طوری کـه ارایه کننـده خدمت تنها یـک نماینده 

دارد در برابـر ۸ خریدار خدمت.
سـعید کریمی معاون درمان وزارت بهداشـت نیز، 
درباره وضعیت تعرفه های پزشـکی سـال ۱۴۰۱، 
گفته است: در شـورای عالی بیمه عددهای مربوط 
به تعرفه های پزشـکی سـال جاری مصوب شـده، 
اما از آنجایی که هنوز ابلاغ نشـده، نمی توانم اعداد 
و ارقـام مربـوط بـه آن را ذکر کنـم. در عیـن حال 
مصوبات به سـازمان برنامه و بودجه ارسـال شده تا 
نهایی شـده و برای هیات دولت ارسـال شود. طبق 
قولی که به مـا داده انـد، طی هفته جـاری یا هفته 
آینده بحث تعرفه ها در هیات دولت مطرح شـده و 

تصمیم گیری می شـود.

سوت آغاز اجرایی شدن طرح رتبه بندی معلمان در 
حالی از سوی دولت سیزدهم به صدا درآمد که این 
طرح سال ها محل چالش معلمان و دولت های قبلی 
برای اجرایی شدن آن بود. به گزارش ایرنا، سرانجام 
پس از سال ها کش و قوس آیین نامه طرح رتبه بندی 
معلمان از سوی وزیر آموزش و پرورش به هیات وزیران 
ارســال و به مرحله اجرا نزدیک شد که بنا به گفته 
سخنگوی این وزارتخانه تمامی معلمان از شهریور 

سال ۱۴۰۰ شامل اجرای این قانون می شوند.
این طرح که در سند تحول بنیادین و در ماده ۶۳ قانون 
برنامه ششم مورد تاکید قرار گرفته است سال ها به 
محل چالش دولت های قبلی و معلمان تبدیل شده 
و روی میز دولت های گذشته خاک می خورد، ولی 
کمتر همت و اراده ای برای اجرایی شدن آن از سوی 
مسئولان وجود داشت؛ با این حال در دولت سیزدهم 
و از بدو تشکیل آن، قول هایی برای اجرا کردن طرح 
رتبه بندی به معلمان داده شد که مشخص کرد همت 
مضاعفی برای عمل به وعده ها در این دولت، پیش 

روی مدیران قرار دارد.
طرح رتبه بندی معلمان چه می گوید؟

طرح رتبه بندی را باید در ادامه طرح تحول بنیادین 
آموزش و پرورش ذکر کرد که می گوید شأنیت دادن 
به جایگاه معلمان می تواند در حوزه آموزش و تربیت 

دانش آموزان نقش مهمی ایفا کند.
به یقین این طرح می تواند مورد استقبال معلمان قرار 
بگیرد، همان گونه که در سال های اخیر عدم اجرایی 
شدن آن با اعتراض و بعضاً تجمع معلمان و فرهنگیان 

روبه رو شده بود.
 علت اجرا نشـدن طـرح رتبه بنـدی در 

سـال های اخیـر چـه بود؟
شاید یکی از مهمترین و پر سروصداترین تجمعات 
صنفی که در طول ۱۰ ســال اخیر در کشور برگزار 
می شــد را باید اختصاص داد بــه اعتراض معلمان 
و فرهنگیان در خصوص مشــکلات صنفی و عدم 
اجرایی شــدن طرح رتبه بندی که بارها در مقابل 
وزارتخانه آموزش و پرورش، مجلس و پاستور تجمع 
کرده و خواســتار احقاق حقوق قانونی خود بوده و 
تأکید بر اجرای طرح رتبه بندی معلمان از مهمترین 
خواسته های آنان بود. معلمان و فرهنگیان در تجمعات 

اعتراضی خود به عدم اجرا شدن طرح رتبه بندی اشاره 
داشتند و از طرف دیگر دولت های وقت هم به بار مالی 
اجرای این طرح اشاره می کردند که مانعی برای تحقق 
خواســته های معلمان بود. در این میان نمایندگان 
مجلس هم تلاش می کردند با رایزنی میان خودشان و 
دولتمردان این لایحه را به گونه ای تنظیم کنند تا هم 
عدالت رعایت شود و هم افرادی که زحمت بیشتری 
می کشند از حقوق و مزایای بیشتری برخوردار باشند، 

بدون آنکه بار مالی زیادی متوجه دولت ها باشد.
دولت سـیزدهم و اجرای خواسته معلمان 

پـس از قریب به یک دهـه انتظار
یکی از چالش های دولت ســیزدهم در بدو شروع 
فعالیتش را باید تلاش برای ســاماندهی وضعیت 
معلمــان و تعیین تکلیف معلمان حق اتدریســی 
دانست، در این بین قول های مساعدی از سوی رئیس 
جمهور به معلمان و فرهنگیان داده شد و اجرای طرح 
رتبه بندی معلمان که در راستای طرح تحول بنیادین 
بود به افق عملکردی دولت رئیسی در حوزه آموزش 
و پرورش تبدیل شــده بود. اجرایی شدن این طرح 

در دولت سیزدهم را باید یکی از مهمترین گام هایی 
دانست که دولت تلاش دارد در راستای تحقق عدالت 
اجتماعی و آموزشــی در کشــور بردارد و اگرچه با 
بدهی های عظیمی به جا مانده از دولت های قبلی 
مواجه است با این حال بنا به گفته سخنگوی آموزش و 
پرورش ۳۸ هزار میلیارد تومان برای اجرای رتبه بندی 
پیش بینی شده اســت و با تصویب این آیین نامه در 
هیئت دولت در اولین فرصت طرح رتبه بندی معلمان 

اجرا می شود.
صادق ستاری فرد سخنگوی آموزش و پرورش پیش 
از این به ایرنا گفته بود که طرح رتبه بندی با هدف 
رضایت مندی شــغلی معلمان، کیفیت آموزشی و 
پرورشی و بسط عدالت آموزشی اجرایی می شود و 
قانون با صراحت کامل تصویب کرده است که باید از 
۳۱ شهریور ۱۴۰۰ رتبه بندی معلمان اجرا و این طرح 

از این تاریخ برای معلمان پیش بینی شود.
بنا بر آنچه که در این طرح مورد اشاره قرار گرفته است، 
میزان افزایش حقوق برای هر معلم بر اســاس سه 
موئلفه حق شغل، شاغل و فوق العاده شغل بین ۴۵ تا 

۹۵ درصد متفاوت خواهد بود.

ایرنا گزارش می دهد؛

پرداخت 60درصد هزینه های سلامت از جیب مردم

تابوشکنی دولت مردمی و پایان چشم انتظاری معلمان

گزارش
ایرنا

مدیر ستاد مقابله با گرد و غبار سازمان حفاظت 
محیط زیست:

۸ کانون گرد و غبار در خاورمیانه 
شناسایی شد

مدیر ستاد مقابله با گرد و غبار سازمان حفاظت محیط زیست گفت: در 
مجموع ۸ کانون گرد و غبار در خاورمیانه شناسایی کردیم که با وزش 

باد به سمت کشور ما هدایت می شوند.
به گزارش خبرنگار محیط زیست ایرنا، علی محمد طهماسبی روز 
یکشنبه در جلسه ستاد ملی سیاست گذاری و هماهنگی مدیریت 
پدیده گرد و غبار افزود: کانون اول در عربستان، کانون دوم در امارات، 
کانون سوم شمال عربستان، کانون چهارم جنوب عراق، کانون پنجم 
شمال عراق، کانون ۶ ترکمنستان، ازبکستان، تاجیکستان و کانون ۷ 

و ۸ افغانستان و پاکستان و بخشی هم در ایران است.
 وی تاکید کرد: این کانون ها بخش های مختلف کشور را تحت تاثیر 
پدیده گرد و غبار قرار می دهند و مشکلات زیادی به وجود می آورند.  
مدیر ســتاد مقابله با گرد و غبار ســازمان حفاظت محیط زیست 
اظهارداشت: البته از کانون های داخلی هم نباید غافل شویم به طوری 
که در گرد و غبار اخیر در تهران ۳۰ درصد منشأ خارجی و ۷۰ درصد 

داخلی بود.
طهماسبی اظهارداشت: منطقه ای میان سوریه و عراق منشا اصلی 
گرد و غبار هستند، طبق بررسی های صورت گرفته مجموع مساحت 
زمین های فرســایش پذیر در منطقه )پتانسیل غبار خیزی( ۲۷۹ 
میلیون هکتار است که از این میزان حدود ۱۰۳ میلیون هکتار غبار 
خیزی شدید دارد که سالانه چندین هزار تن گرد و غبار به هوا بلند 

می کنند.  
وی ادامه داد: با توجه به کانون های خارجی و شدت آنها تفاهم نامه 
های چند جانبه زیادی با کشورهای همسایه داریم اما هیچ کدام جنبه 
عملیاتی پیدا نکردند که این مسأله را با جمع آوری اطلاعات با کمک 
وزارت خارجه آسیب شناسی کردیم. اینکه چرا در بحث گرد و غبار 
خارجی و تعاملات خارجی در این زمینه موفق نبودیم به این نتیجه 
رسیدیم که دیپلماسی گرد و غبار باید با مسائل اقتصادی و اجتماعی 
عجین شود اگر فقط به گرد و غبار بپردازیم موفق نخواهیم بود بنابراین 
اهداف خود را در دو حوزه »بستر سازی« و »مدیریت اجرایی« تعریف 

کردیم.  
وی افزود: کشورهای همسایه  به علت شرایطی که دارند در این زمینه 
مطالبه گری ندارند، مراودات ما با آنها سر این موضوع بین دولت ها 
است بنابراین آن دولت ها از ســوی مردم کمتر تحت فشار قرار می 

گیرند. 

پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات پایتخت 
درباره کلاهبرداری با عنوان پیش فروش بلیت 

مسابقات جام جهانی قطر هشدار داد.
به گزارش روز یکشنبه ایرنا از پلیس تهران، در هشدار 
پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات پایتخت )فتا(  درباره 
کلاهبرداری به روش پیش فروش بلیت مسابقات جام جهانی 
قطر آمده است: در این روش، مجرمان سایبری با هدایت 
کاربران به لینک های آلوده و طراحی صفحات جعلی اطلاعات 

کارت بانکی آنها را سرقت می کنند.
کشف ۷۰ میلیارد ریال کالای قاچاق در طرح ضربتی 

پلیس امنیت اقتصادی تهران بزرگ
رییس پلیس  امنیت اقتصادی  تهران بزرگ از کشف بیش 
از ۵۵ هزار انواع کالای قاچاق، خبر داد و گفت: کارشناسان 
ارزش ریالی کالاهای قاچاق شده را ۷۰ میلیارد ریال اعلام 
کردند. سرهنگ »علی ولی پور گودرزی« توضیح داد: در 
اجرای طرح ضربتی این پلیس از هفته گذشته ماموران 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز موفق به کشف انواع کالاهای قاچاق 
در سطح شهر شدند. وی اظهارداشت: با اشراف و رصدهای 
اطلاعاتی بیش از ۲۰ باب انبار دپوی کالا های قاچاق و 
باندهای انتقال کالای قاچاق توسط خودرو های تند رو موسوم 
به شوتی شناسایی شد. رییس پلیس امنیت اقتصادی تهران 
بزرگ ادامه داد: مشخص شد انواع کالاهای خارجی در ساعات 
پایانی نیمه شب توسط خودروهای سواری شوتی، وانت و 

کامیون به برخی از این انبارها منتقل می شود.
این مقام انتظامی افزود: کارآگاهان تعداد ۱۲ باب انبار 
حاوری ۵۵ هزار انواع کالای قاچاق را پلمب کردند همچنین 
در این رابطه ۱۳ متهم دستگیر، ۲ خودرو توقیف و ۱۲ پرونده 
تشکیل شد و با هماهنگی مقام قضایی، این پرونده ها با اتهام 

قاچاق و تقلب در کسب به مرجع قضایی ارجاع شد.
وی تاکید کرد: ترویج فرهنگ مصرف کالای خارجی باعث 
نابودی هویت و استقلال ملی است بنابراین شهروندان 
در صورت مشاهده هرگونه کالای قاچاق و احتکار کالا 
با پلیس امنیت اقتصادی  تهران بزرگ به شماره های 

۰۲۱۶۶۷۴۷۳۴۳ یا ۰۹۹۹۹۸۷۱۳۹۲ تماس بگیرند.

دبیر کل جهانی مبارزه با دخانیات گفت:  افراد سیگاری تا ۲۲ برابر 
بیشتر از افراد غیرسیگاری در معرض ابتلا به سرطان ریه هستند 
و استعمال دخانیات عامل اصلی این سرطان است و بیش از دو 
سوم مرگ  های ناشی از این بیماری را در جهان موجب می شود.

به گزارش خبرنگار حوزه بهداشت و سلامت ایرنا، دخانیات سالانه 
باعث مرگ هشت میلیون نفر در دنیا می شود و سالانه بیش از 
یک میلیون نفر بر اثر تماس با دود سیگار جان خود را از دست 
می  دهند و این در حالیست که در ایران حدود هشت میلیون نفر 
مواد دخانی مصرف می کنند و سالیانه حدود ۵۵ هزار میلیارد نخ 
سیگار مصرف می شود.   بر اساس گزارش وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی صنعت دخانیات با گردش مالی سالیانه ۲۰ تا 
۲۵ هزار میلیارد تومان در ایران، ۴۰ هزار میلیارد تومان هزینه 
مستقیم و ۷۰ تا ۹۰ هزار میلیارد تومان هزینه غیرمستقیم 
و سرجمع ۱۴۰ هزار میلیارد تومان هزینه سلامتی به کشور 

تحمیل می کند.
2۰ تا 22 درصد مردان و ۳ درصد زنان در کشور 
سیگاری هستند و ۳۵ درصد دختران تجربه مصرف 

قلیان دارند
بر اساس اعلام جمعیت مبارزه با دخانیات، ۲۰ تا ۲۲ درصد مردان 
و ۳ درصد زنان در ایران سیگاری  هستند و  آمار دانش آموزان و 
دانشجویان نیز نشان می دهد تا ۳۵ درصد دختران تجربه مصرف 
قلیان دارند. مسجدی افزود: از هر پنج فرد سیگاری، به ویژه افرادی 
که در دوران کودکی و نوجوانی سیگار می  کشند، یک نفر در طول 
زندگی خود به بیماری انسدادی مزمن ریوی مبتلا می  شود، چرا 

که دود تنباکو به طور قابل توجهی رشد ریه را کند می  کند.
وی ادامه داد: سیگار کشیدن می  تواند آسم را در بزرگسالان 
تشدید کند، فعالیت آنها را محدود کرده، باعث ناتوانی و افزایش 
خطر حملات شدید آسم شود که نیاز به مراقبت های اورژانسی 
دارد،  افراد سیگاری تا دو برابر بیشتر در معرض خطر سکته مغزی 

و چهار برابر افزایش خطر ابتلا به بیماری های قلبی هستند.

جمعی از عوامل پشت صحنه سینما با تاکید براینکه تعرض صرفا جنسی نیست و از هر شکلی هم که باشد 
فقط به سینما محدود نمی شود، از طریق کارزاری خواستار تامین امنیت روانی عوامل تولید با درج در قراردادها 
شدند. جمعی از عوامل پشت صحنه سینما با تاکید براینکه تعرض صرفا جنسی نیست و از هر شکلی هم که 
باشد فقط به سینما محدود نمی شود، از طریق کارزاری خواستار تامین امنیت روانی عوامل تولید با درج در 
قراردادها شدند.   اخیرا جمعی از اهالی صنعت فیلم ایران با انتشار بیانیه ای خطاب به مسئولین امور سینمای 
ایران گفته اند: » شاید بپرسید ما که هستیم؟ ما را در فرش قرمزها، تندیس به دست ندیده اید، حتی نام ما بر 
پرده نقره ای زمانی دیده می شود که چراغ خروج سالن های سینما روشن شده است. ما آحاد صنعت فیلم ایران 
هستیم. با توجه به رفتارهای آسیب زا قلدر مآبی ها،  سوءاستفاده از جایگاه های حرفه ای و بداخلاقی های مستمر 
طی سالیان اکنون که این زخم کهنه دهان باز کرده و به شکل گسترده نزد افکار عمومی عیان گشته است، ما فن 
سالاران گمنام سینمای ایران که بارها در خفا از توهین و تحقیر و تبعیض گریسته ایم و با صبر یا خودتخریبی 
عمر گذرانده ایم، از شما روسای محترم امور سینمای ایران انتظار داریم تا برای صیانت از جسم، روح و روان ما 
مفادی لازم الاجرا به منشوری، اخلاقی حرفه ای برای درج در متن قراردادها تنظیم شود تا طرف اول قراردادها 

را موظف به تامین امنیت روانی، فیزیکی و اقتصادی برای طرف دوم گرداند.«
در این باره ایمان غیرتمند -دســتیار کارگردان و بانی ایجاد این کارزار - در گفت وگویی با ایسنا توضیح 
داد: مهم ترین مسئله ای که باعث شد وارد این جریان شوم و متن بیانیه را بنویسم این بود که وقتی سمیه 
میرشمسی بعد از گذشت سال ها درباره عدم امنیت حرف زد،  خاطراتی از روزهای اول کارم در سینما و شرایط 
سختی که داشتم برایم زنده شد و اگرچه حرف های مطرح شده بیشتر با تعرض جنسی برداشت می شود، اما 
آیا واقعاً امنیت فقط به این مبحث محدود می شود؟ این دستیار کارگردان افزود: متن بیانیه ما واضح، ساده و 
صریح است. زمانی که بخواهیم مسئله ای را در هر محیطی جا بیاندازیم لازم است ابتدا درباره آن گفت وگو 
کنیم و در طی همین گفت وگوها است که به یک قاعده می رسیم. این قواعد برای اجرا باید وارد قراردادها شود 

تا طرفین ملزم به اجرا باشند.  آدرس اینترنتی این کارزار:
 www.karzar.net/۳۴۶۶۷

با راه اندازی کارزاری توسط عوامل پشت صحنه سینما تاکید شد

تعرض فقط به سینما محدود نیست

هشدار پلیس فتای پایتخت:
کلاهبرداری با عنوان پیش فروش 

بلیت مسابقات جام جهانی

دبیر کل جهانی مبارزه با دخانیات :

افراد سیگاری 22 برابر بیشتر 
از افراد غیرسیگاری در معرض 

ابتلا به سرطان ریه هستند

خبر

خبر

هر
س: م

عک

کاغذ جامعه

آگهی تحدید حدود اختصاصی
فرعی  یکباب خانه پلاک 335   چون ششدانگ 
مربع  متر   227/16 بمساحت  اصلی   -79 از 
مورد  جبالبارز جیرفت  اراضی سقدر  در  واقع  34 کرمان  بخش 
تقاضای آقای مهران داوودی به استناد رای هیات محترم حل 
مورخ   140060319014003582 شماره  به  جیرفت  ثبت  اختلاف 
1400/08/30 در مالکیت نامبرده قرار گرفته و آگهی موضوع ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد 
در  و  منتشر  ثبت  قانون  نامه  آیین   -13 ماده  و  رسمی  سند 
موعد مقرر مورد واخواهی قرار نگرفته ونیاز به تحدید حدود دارد 
لذا حسب درخواست شماره 18368 مورخ  1400/12/21 مالک 
 13 ماده  تبصره  استناد  با  آن  حدود  تحدید  آگهی  بدینوسیله 
قانون مزبور منتشر و عملیات تحدید ی آن از ساعت 8 صبح 
روز چهارشنبه مورخ 1401/03/04  در محل وقوع ملک شروع و 
به عمل خواهد آمد لذا به مالک یا مالکین املاک مجاور رقبه 
محل  به  اعلان  این  در  مقرر  موعد  در  میگردد که  اخطار  مزبور 
وقوع ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه مجاورین عملیات 
از مجاورین  و چنانچه کسی  انجام  مالک  با معرفی  تحدید ی 
بر حدود وحقوق ارتفاقی آن اعتراض داشته باشد بر طبق ماده 
20 قانون ثبت و ماده 86- اصلاحی پس از تنظیم صورتمجلس 
تحدیدی اعتراض خود را کتبا ظرف مدت 30 روز به این اداره 
اعلام و دادخواست به مراجع ذیصلاح قضایی تقدیم و گواهی 
دادخواست به این اداره ارائه نماید وپس از گذشت مهلت یاد 

شده هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود.
تاریخ انتشار : 1401/01/29- روز : دوشنبه 
جواد فاریابی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک جیرفت.

آگهی حصر وراثت
به  نماید  می  اعلام  بدینوسیله 
موجب درخواست خواهان خانم پري خور فرزند 
نواني  هاجر   -1 خواندگان  طرفیت  به  حسن 
رضا  فرزند  خانچه  سليمان   -2 علي  فرزند  نیا 
خانچه  4-محمد  رضا  فرزند  خانچه  3-فرزانه 
6-فاطمه  رضا  فرزند  خانچه  5-زهرا  رضا  فرزند 
رضا  فرزند  خانچه  7-حوا  رضا  فرزند  خانچه 
خانچه  9-مریم  رضا  فرزند  خانچه  8-سلمان 
فرزند رضا 10-علي خانچه فرزند رضا 11-اردشیر 
رضا  فرزند  خانچه  12-راحله  رضا  فرزند  خانچه 
ترکه  تحریر  قرار  رضا  فرزند  خانچه  13-لیلا 
شماره  جبش  فرزند  خانچه  رضا  مرحوم  مرحوم 
اختلاف  حل  شوراي  در   140121390000289628
وقت  و  صادر  گنج  قلعه  شهرستان  یک  شعبه 
اجراي قرار ساعت 9 صبح به مورخ 1401/03/09 
تعیین گردیده است لذا از ورثه یا نماینده قانوني 
و کسان  متوفي  به  مدیونین  و  بستانکاران  آنها، 
مي  دعوت  دارند  متوفي  ترکه  بر  حقي  که  دیگر 
واقع  شورا  این  محل  در  مذکور  موعد  در  شود 
شهید  خیابان  آدرس  با  قلعه گنج  شهرستان  در 
طبقه  گنج  قلعه  شهرستان  دادگستري  انيس 
حضور  عدم   . شوند  حاضر  دادگستري  فوقاني 

مدعوین مانع اجراي قرار نخواهد بود.

قلعه گنج  اختلاف شعبه یک شهرستان  شورای حل 

آگهی فقدان سند مالکیت
مالک  پلاشی   افلاطون  آقای  چون 
مشاعی ششدانگ پلاک 469 فرعی 
از 573-اصلی واقع در بخش 45 کرمان با ارائه 
دو برگ شهادت شهود تصدیق شده ادعا و اعلام 
که  اخیرالذکر  پلاک  مالکیت  سند  اصل  نموده 
قبلا ذیل ثبت 8514 صفحه 19 دفتر 57 املاک 
بعلت  است  شده  تسلیم  و  صادر  جیرفت  محلی 
تقاضای  اداره  این  از  و  مفقود گردیده  جابجای 
نموده  را  فوق  پلاک  المثنی  مالکیت  سند  صدور 
دستور  حسب  وبر  نامبرده  درخواست  به  بنا  لذا 
ثبت  قانون   – نامه  آیین   120 ماده  یک  تبصره 
چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب 
نسبت  معامله  انجام  مدعی  اشخاصی  یا  شخص 
به ملک مرقوم ویا وجود اصل سند مالکیت مورد 
آگهی  انتشار  تاریخ  از  باشند  می  خود  نزد  ادعا 
را  مراتب  روز   10 مدت  (ظرف  است  نوبت  )یک 
کتبا  معامله  سند  یا  مالکیت  سند  اصل  ارائه  با 
جیرفت  شهرستان  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  به 
مهلت  انقضای  از  است پس  بدیهی  نمایند  اعلام 
از  ادعایی  )10روز(هیچگونه  آگهی  در  مقرر 
وفق  اداره  واین  بود  نخواهد  مسموع  هیچکس 
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  مقررات  و  ضوابط 

بنام مالک اقدام خواهد نمود . المثنی 
املاک  اسناد  ثبت  فاریابی-رئیس  جواد 
الف:48 جیرفت.م 
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دوشنبه  29 فروردین ماه 1401
کاغذ فرهنگ و هنر

خبرخبر

نخستین خواننده آلبوم موســیقی پاپ پس 
از انقلاب اســلامی، احیای هویت موسیقی را 
مهمترین خواسته هنرمندان از رئیس جمهور 
دانســت و گفت: هویت موســیقی متاسفانه 
نابه سامان و در شرایط کماست. خشایار اعتمادی 
در گفت و گو با خبرنگار موسیقی ایرنا با اشاره به 
حضور خود در ضیافت افطار با رئیس جمهور 
اظهارداشت: شامگاه پنجشنبه)۲۵ فروردین( 
از حیث ادب به دعوت، در این ضیافت شرکت 
کردم، میزبان این افطارها خداست، ماه رمضان، 
ماه میهمانی خداســت. وی گفت: حداقل در 
۲۷ سال اخیر در همه ضیافت های افطار رئیس 
جمهورهای گذشته که دعوت شدم، برحسب 
احترام به ضیافت خدا شرکت کردم. اعتمادی 
افزود: مسائل هنرمندان مثل همیشه، با مسئولان 
مختلف مطرح می شود و هنرمندان، سخنان، 
دغدغه ها و مشکلاتشــان را بیان می کنند اما 
نتیجه در یک نشست مشخص نمی شود. این 
خواننده موسیقی پاپ بیان کرد: در حال حاضر 
فعالیتی در حوزه موسیقی انجام نمی دهم که 
انتظار و خواسته ای داشــته باشم، روز گذشته 
در ضیافت افطار بــا رئیس جمهور معضلات و 
مشکلات حوزه موســیقی را بزرگانی همچون 
لوریس چکناواریان و شاهین فرهت مطرح کردند 
و حمیدرضا نوربخش مدیرعامل خانه موسیقی 
درباره احیای هویت موسیقی مطالبی را بیان کرد 
که به عقیده من هویت موسیقی در این مدت در 
کماست. وی اظهار داشت: پاسخ هایی هم در این 
رابطه شنیدیم مثل همه پاسخ هایی بوده که در 
این ۲۷ سال از مسئولان مختلف شنیدیم و عملی 
شدن آن به نتایج صحبت ها بازمی گردد و گرنه 

این نشست ها قبل از فعالیت من هم بوده است.
اعتمادی گفت: مسئولان در این ۴۰ سال سعی 
کردند در حوزه های مختلف با تعامل، گمانه زنی 
و گفتمان، راهکارهایی را برای ایجاد بستر هنر و 
ارتقای آن ایجاد کنند و هنرمندان همیشه تلاش 
کردند با هر زبانی؛ قهر و آشــتی  خواسته های 
خود را مطرح کنند.  خواننده آلبوم موســیقی 
خاتون افزود: برخی از هنرمندان مســئولیت 
بیشتری دارند و خواسته های جهان شمولی را 
بیان می کنند و نتیجه این صحبت ها را باید در 

آینده دید.

کارگردان تایتانیک: 
مواظب نباشیم همگی 

غرق می شویم
کارگردان فیلم کشتی تایتانیک می گوید: 
همچون خدمه تایتانیک ما هم کوه های یخی 
را در مسیر خود دیده ایم اما به موقع به آن ها 
واکنش نشان نمی دهیم. این یک استعاره 
فوق العاده برای وضع امروز است. به تغییرات 
اقلیمی فکر کنید. وقتی شواهد این بحران 
ظاهر شوند دیگر برای واکنش دادن خیلی 

دیر خواهد بود.
۱۵ آوریل روز غرق شدن کشتی تایتانیک 
است. کشتی ای که ناخدای آن با غرور تمام 
گفته بود حتی خدا هم نمی تواند آن را غرق 
کند. اما مدتی بعد این کشتی به کوه یخ خورد 
و در آب فرو رفت و بیشــتر سرنشینان آن 

کشته شدند.
درباره این حادثــه، فیلم های متعددی هم 
ساخته شــده که بهترین آن توسط جیمز 
کامرون کارگــردان کانادایی روایت شــده 
است. مصاحبه زیر با کامرون، حاوی نکات 
تازه ای است. او به درس هایی اشاره می کند 
که می توان از حادثه پیش آمده برای کشتی 

تایتانیک گرفت.
جیمز کامرون، کارگردان و فیلم نامه نویس 
مطرح کانادایی، در حین ساخت فیلم برنده 
جایزه اسکار تایتانیک به داستان واقعی این 
کشتی علاقه مند شــد تا جایی که در سال 
۲۰۰۵ یک فیلم مستند با عنوان آخرین اسرار 
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Titanic( ساخت.
ایــن کارگــردان و فیلم نامه نویس مطرح 
کانادایی از همان دوران کودکی به اکتشاف 
در دل دریاها علاقه  داشــت، وی یک بار در 
گفت وگو با روزنامه ایندیپندنت در این باره 
گفته بود: وقتی بچه بودم اکتشاف کردن از هر 
چیزی برایم مهم تر بود. وقتی فهمیدم فضانورد 
نخواهم شد و قرار نیست به دیگر سیارات سفر 

کنم، به دریاها علاقه مند شدم.
کامرون اولین بار بیش از ســه دهه پیش به 
داستان کشــتی تایتانیک علاقه مند شد. 
تایتانیک یک کشتی بخار بزرگ بود که در 
سال ۱۹۱۱ روانه دریا شده و کمتر از یک سال 
بعد در اثر برخورد با یک کوه یخ  غرق شد. از 
دو هزار و ۲۰۸ مسافر کشتی تنها ۷۰۵ نفر، که 
عمدتا زن و کودک بودند، از این سانحه جان 

سالم به در بردند.
کامرون با استفاده از یک بودجه ۲۰۰ میلیون 
دلاری، داستان این ســانحه را در یک فیلم 
حماسی ساخت، فیلمی که پرفروش ترین 
فیلم تاریخ شد و ۱ میلیارد و ۷۰۰ میلیون دلار 

در جهان فروش کرد.

مدیرعامل اتحادیه کشوری موسسات و تشکل های قرآن و عترت گفت: 
درحدود ۸۵ تا ۹۰درصد از حافظان قرآن در موسسات مردمی و خانه های 

قرآنی موفق به حفظ قرآن می شوند.
محمد انجم شعاع در حاشیه برگزاری همایش سراسری مدیران موسسات 
قرآنی کشور به خبرنگار معارف ایرنا گفت: رویکرد امروز رهبر انقلاب در 
انتصابات اخیرشان چه در شورای عالی انقلاب فرهنگی و چه در شورای 
هماهنگی تبلیغات اسلامی و همچنین در پیام های اخیرشان تاکید بر این 

است که مردم را باور کنید و کارهای خود را با اعتماد به آنان واگذار کنید.
وی افزود: امروز مهمترین مشکل موسسات قرآنی کشور و اتحادیه این 
است که بتوانیم به تک تک مدیران ارشد نظام این جمله رهبر انقلاب که 
بارها بر آن تاکید کردند را اثبات کنیم. ما امیدواریم به برکت این نمایشگاه 
قرآن که به نام حاج قاسم سلیمانی نام گرفته و او هنر به کارگیری این مردم 
را داشت، بتوانیم به وزیران دولت سیزدهم که شعار مردمی بودن را دارند به 
ویژه بخش های آموزشی و وزارت آموزش و پرورش بقبولانیم که واسپاری 
و برون سپاری کار به مردم را به صورت جدی سرلوحه کار خود قرار دهند.

انجم شعاع ادامه داد: امیدوارم شرایط به گونه ای نباشد که دو سال دیگر 
وضعیت قرآنی مردم همین وضعیت باشد. گلایه رهبر انقلاب یک گلایه 
دقیق است که ۱۰ سال از فرمایش ایشان گذشته است. من به عنوان 
نماینده مردم و خادمان قرآن اعلام می کنم که ۸۵ تا ۹۰ درصد آنچه در 
تربیت ۱۰ میلیون حافظ قران صورت گرفته در همین خانه های قرآنی 
موسسات قرآنی بوده است. طبق آمار رسمی ۳۰ هزار حافظ قرآن در کشور 
داریم. بنابراین ما می خواهیم از این نمایشگاه پیام خود را به مسئولین اعلام 
کنیم که این جمع خدوم را باور کنید.   وی تاکید کرد: در سخنان رئیس 
مجلس شورای اسلامی در مراسم افتتاحیه بحث مردم داری و مردم باوری 
به عنوان شعار اصلی مطرح شد ولی مجلس مشکلات ما را در سال های 

اخیر حل نکرده است و امیدوارم ما را دریابند.

۸۵درصد حافظان قرآن در 
موسسات مردمی تربیت می شوند

در گفت وگو با ایرنا:
احیای هویت 

موسیقی مهمترین 
درخواست هنرمندان 
از رئیس جمهور است

رئیس کانون پخش کنندگان سینما با اعلام مصوبات شورای راهبردی 
اکران، گفت: در این شورا مقرر شد تا پخش کنندگان تا ۳۰ فروردین 
فیلم های دارای پروانه نمایش معتبر مورد نظر را برای اکران عید 
فطر و اکران ۲ و۳ عید نوروز به دبیرخانه کانون پخش اعلام کنند. 
به گزارش ایرنا، علی سرتیپی با اعلام آخرین مصوبات و فعالیت های 
شورای راهبردی اکران که به تازگی توسط سازمان سینمایی برای 
برنامه ریزی های کلان اکران و نمایش در سال ۱۴۰۱ تشکیل شده است، 
اظهارداشت: جلسات شورای راهبردی اکران خوشبختانه، با اهتمام، 
جدیت و مسئولیت پذیری تمامی اعضا و حضور شخص رئیس سازمان 
سینمایی به طور منظم برگزار می شود. وی گفت: طی جلسات فشرده 
روزهای گذشته در گام اول موفق به تنظیم یک قرار داد مشترک و جامع 
و به اصطلاح )قرارداد تیپ( مابین پخش کنندگان و سینماداران شدیم 
که مبنای اصلی رابطه میان پخش کننده و صاحب سینما قلمداد می شود 
و این قرارداد در سامانه سمفا بارگذاری شده و مبنای اصلی کار خواهد بود.

مصوبات شورای راهبردی اکرانِ عید 
فطر اعلام شد

مدیرعامل پیشـین انجمن هنرهای نمایشـی با تاکید بر 
آنکه مدیریت عرصـه فرهنگ و هنـر نیازمنـد مرام نامه و 
تعیین شـاخصه های مدون برای سـنجش عیـار فعالیت 
متولیـان امـور فرهنگـی اسـت تاکید کـرد: بـرای تحقق 
مطالبات هنرمندان در دولت مردمی و انقلابی لازم اسـت 
آقای رییس جمهور در سـاختار مدیریت تصمیم جهادی 
بگیـرد. بـه گـزارش ایرنـا، آیـت الله دکتـر سـیدابراهیم 
رییسـی شـامگاه ۲۵ فروردیـن میزبـان ضیافـت افطار و 
نشسـت صمیمانـه بـا هنرمنـدان و پیشکسـوتان عرصه 
تئاتر، سـینما، موسـیقی و هنرهای تجسـمی با سلایق و 
طیف هـای مختلف بـود. حمید نیلـی تهیه کننـده تئاتر 
و مدیرعامـل پیشـین انجمـن هنرهـای نمایشـی ایران 
در گفت وگـو با خبرنـگار تئاتـر ایرنـا اظهارداشـت: اگر ما 
اعتقاد داشته باشـیم که انقلاب اسلامی، انقلابی فرهنگی 
بود قطعا نقش فرهنگ و هنر در این منظومه بسـیار مهم 
اسـت، بر ایـن اسـاس منطقـی اسـت کـه رییس جمهور 
به عنوان شـخص نخسـت اجرایی کشـور همان طـور که 
به بخش هـای مختلـف اقتصـادی، سیاسـی و اجتماعی 
می پـردازد نقـش فرهنـگ و هنـر را نیـز بایـد بـه همان 
اندازه و حتی بیشـتر مورد توجه قرار دهـد.  اگر هدف مان 
فرهنگ سـازی اسـت پس اولویت هایی چـون حمایت از 
تولیـد داخلـی و اقتصاد هنـر که در آن جلسـه و نشسـت 
مطرح شـد باید بـه نقطه عطف محـور مسـائل فرهنگ و 
هنر بدل شـود. پـس تاکید بر برگـزاری اینگونه جلسـات 
برای تدوین راهبردهـا و ریل گذاری آینـده فرهنگ و هنر 
اجتناب ناپذیـر اسـت و قطعـا می توانـد منشـاء اتفاقـات 

خـوب آینده باشـد.
لزوم تعامـل بـا کارشناسـان، پژوهشـگران و 

تشـکیل اتاق هـای فکـر
مشـوق هایی چون معافیت مالیاتی بنگاه هـای اقتصادی 
در صورت فعالیـت در حوزه هنر از سـوی دولـت می تواند 
تحـولات عظیمـی را در رشـد و توسـعه اقتصـاد هنـر بـا 
خـود به همـراه داشـته باشـد. نیلـی گفـت: به برگـزاری 
چنیـن جلسـاتی از دو منظر می تـوان نگاه کرد، نخسـت 
نـگاه تشـریفاتی و گردهمایی صـرف که قطعـا نمی تواند 
خروجـی امیدوارکننده ای داشـته باشـد. اما در نـگاه دوم 
اگر واقعاً بخواهیم خروجی هدفمندی از آن انتظار داشـته 
باشـیم بایـد بـرای سـرفصل های اساسـی مطـرح شـده 

در آن جلسـه شـاهد برگـزاری جلسـات با کارشناسـان، 
پژوهشگران و تشـکیل اتاق های فکر با حضور مسئولان و 
هنرمندان برای رسـیدن به برنامه اجرایـی و عمل گرایانه 
تحقـق آن گفته هـا باشـیم. مدیرعامـل پیشـین انجمن 
تئاترانقلاب و دفـاع مقدس گفـت: مباحـث کلانی چون 
اقتصـاد هنـر، جایـگاه تئاتـر، خصوصی سـازی و نظایری 
از ایـن دسـت در آن نشسـت صمیمامـه و ضیافـت افطار 
رییس جمهوری مطرح شـد و می توان با تاکید بر تشکیل 
کارگروه تخصصی به نهایی شـدن آن گفته ها امیدوار بود. 
وی تصریح کرد: به عنوان مثال بحث خصوصی سـازی در 
حوزه هنر پیـش از این نیز مطرح شـده اسـت و بـرای آن 
قوانینی نیـز داریم امـا نیازمنـد اجرایی شـدن آن قوانین 
هستیم. در این میان مشـوق هایی چون معافیت مالیاتی 
بنگاه هـای اقتصـادی در صـورت فعالیـت در حـوزه هنر 
از سـوی دولـت می تواند تحـولات عظیمـی را در رشـد و 
توسـعه اقتصـاد هنر با خـود به همـراه داشـته باشـد. اگر 
شـاهد تحقق ایـن گفته ها باشـیم قطعـا می توان شـاهد 
خروجی های بسـیار مطلوبی از آن نشست صمیمانه بود.

مدیریت جهادی، نیازمند اتخاذ تصمیمات جهادی است
همانگونه که می گوییـم دولت جهادی؛ بایـد برای تحقق 
اثربخشی مدیریت کلان فرهنگی شاهد اتخاذ تصمیمات 
جهادی در تمامـی حوزه ها باشـدنیلی در پاسـخ به اینکه 
آیـت الله رئیسـی در پایان جلسـه تاکیـد کرد کـه تحقق 
امور را سـال آینـده در برگزاری چنین نشسـتی پیگیری 
خواهد کرد و در این میان مسـئولیت متولیان امر فرهنگ 
در کشور باید بر چه اساسی اسـتوار باشد گفت: همانگونه 
که می گوییم دولـت جهادی؛ باید برای تحقق اثربخشـی 
مدیریت کلان فرهنگی شـاهد اتخاذ تصمیمات جهادی 
در تمامـی حوزه ها باشـیم. ببینیـد در حوزه های مختلف 
مدیریـت فرهنگی مـان دوسـتانی هسـتند کـه سـالیان 
سـال اسـت که در ایـن حوزه هـا بودنـد و درنهایـت فقط 
پسـت های آن هـا در همـان مدیریـت واحد عوض شـده 
اسـت. باید بـه این سـمت برویـم کـه از نیروهای جـوان، 

خوش فکـر و بـا برنامه اسـتفاده کنیم.
وی افـزود: مدیـران بایـد برنامه هایـس ارائـه دهنـد کـه 
قابل سـنجش باشـد؛ نـه آنکـه کلیاتـی را ارائـه دهیـم و 
بگوییم این کار را انجام دهیـم و آن کار را انجـام ندهیم. با 
این نگرش بـه جایی نخواهیم رسـید. بایـد برنامه مدونی 
وجود داشـته باشـد تـا بر مبنـای آن بـه مدیـران بگوییم 
اگر آن اقـدام را انجام دادید؛ عامل سـنجش و معیار شـما 
همان اصول مدون شـده اسـت. در بیان سـاده تر در حوزه 

مدیریت فرهنگی و هنری مسـئولان باید بر اساس برنامه 
مـدون از پیـش تعیین شـده ای مـورد سـنجش و محک 

قـرار بگیرند.
لزوم توجه به معیارهای رهبر معظـم انقلاب در 

حوزه مدیریـت فرهنگ و هنر
اصـل داسـتان فرهنـگ و هنـر فرهنگ سـازی اسـت. اما 
چقدر مـا از هنـر و فرهنگ برای فرهنگ سـازی اسـتفاده 

کردیـم؟ دسـتیابی به ایـن مهم نـگاه نـو می خواهد
نیلی با بیـان آنکه مـا در برنامه هـا و نگرش هـای مدیریت 
عرصه فرهنگ کمتر الگویی مانند رفتار، سـخن و برخورد 
رهبـر معظـم انقـلاب را بـه عنـوان یـک چهـره متعالی 
فرهنگی مد نظر قرار داده ایم خاطرنشـان کـرد: نگاه رهبر 
معظم به حـوزه فرهنـگ و هنر بسـیار متفـاوت و ایده آل 
اسـت. به عنـوان مثـال در حـوزه ادبیـات حضرت آقـا در 
مورد بـه روزترین رمان ها و دفاتر شـعر صحبـت می کند. 
یـا وقتی در مـورد هنـر نمایـش می فرماینـد »تئاتر منبر 
اسـت«؛ یعنی به اهمیت این حوزه اشاره مسـتقیم دارند. 
در حوزه سـینما ممکن است که شاهد باشـیم درباره یک 
اثری همـگان موضعـی مخالـف بگیرنـد اما حضـرت آقا 
یک تنـه وارد می شـود و مانند فیلـم مارمولـک از آن دفاع 
می کنـد. وی افـزود: اگـر نـگاه جـدی معظم لـه در حوزه 
فرهنگ و هنر را معیـار اصلی قرار دهیم؛ وقتـی وارد حوزه 

مدیرتی می شـویم باید ببینیـم تا چـه میـزان از این نگاه 
بهره برده و اسـتفاده کردیم؟ اصل داسـتان فرهنگ و هنر 
فرهنگ سـازی اسـت. اما چقدر ما از هنـر و فرهنگ برای 
فرهنگ سـازی اسـتفاده کردیم؟ دسـتیابی بـه این مهم 

نـگاه نـو می خواهد.
تهیه کننـده نمایش کلیـد با تاکیـد بر آنکـه مـا در مورد 
مسـائل هنری مرامنامه و مانیفسـت نداریم خاطرنشـان 
کـرد: می گوییـم هنـر انقلابـی امـا هنـوز نتوانسـتیم 
شـاخصه هایی برای هنر انقلابی تعریف کنیم. وقتی برای 
یـک گام بزرگ فرهنگـی به دنبال اسـتخراج شـاخصه ها 
نیسـتیم، از نظر بـزرگان اسـتفاده نمی کنیـم و فقط نگاه 
سـلیقه ای داریم قطعا به نتیجـه نمی رسـیم. چراکه یک 
نفر ممکن اسـت با سـلیقه خود اقدامی را انجـام دهد، نفر 
بعدی کـه در جایگاه مدیریـت قرار می گیرد با آن سـلیقه 
سـازگار نباشـد و رویکرد متفاوتی در پیش گیرد. مسـلم 
اسـت که با چنیـن نگرشـی تنهـا فرهنـگ و هنر اسـت 
که متضرر می شـود. مدیرعامل پیشـین انجمن هنرهای 
نمایشـی ایـران گفـت: به همین سـبب اسـت کـه تاکید 
می کنم در حـوزه فعالیت هـای فرهنگ، هنـر و مدیریت 
این عرصه برای دسـت یابی تحقق فرهنگ سازی نیازمند 
مدیرانی هستیم که نخسـت برنامه داشته باشـند و برای 
مباحث کلان فرهنگی نیز نیازمند تبیین مرامنامه خاص 

آنها هسـتیم.

حمید نیلی: رییس جمهور در ساختار مدیریت 
حوزه فرهنگ و هنر تصمیم جهادی بگیرد

گزارش
ایرنا
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 سـرمایه گذار خانـه پـدری جلال آل احمـد 
از پاکسـازی ایـن خانـه از حضـور معتادان 
و خلافـکاران خبـر داد و دلایـل تعلـل 
یک سـاله در آماده سـازی ایـن خانـه را 

تشـریح کـرد.
به گـزارش ایسـنا، محمدحسـین دانایی ـ 
از بازمانـدگان خانـواده جـلال  آل احمـد ـ 
پس از بازدیدی که در نـوروز ۱۴۰۱ از این 
خانه داشـت، وضعیـت آن را »اندوهبار«  و 
»فاجعه آمیـز« توصیـف کـرده و گفته بود: 
این خانـه ویرانـه ای آکنده از زبالـه و نخاله 
و ننـگ و نکبـت اسـت و آیینـه دق شـده 
اسـت. او در دی ماه ۱۴۰۰ نیز هشـدار داد 
که ایـن خانه بـار دیگـر پاتوق خلافـکاران 

و معتادان شـده اسـت.
خانـه آیـت  الله حـاج سـیداحمد طالقانـی، 
پـدر جـلال و شـمس آل  احمـد در سـال 
۱۳۸۳ بـه ثبت ملـی رسـیده و درحالی که 
سـال ۱۳۹۱ تابلـو خانـه باستان شناسـان 
کشـور بـر سـردر آن نصـب شـد، امـا بـه 
جـای باستان شناسـان، خانـه بـه پاتـوق 
معتـادان بـدل شـد. خانـه پـدری جـلال 
آحمـد کـه در محلـه پاچنـار تهـران واقع 
شـده اسـت، بعدها از طریق صنـدوق احیا 
و بهره بـرداری از بناهـا و اماکـن تاریخـی 
یـده گذاشـته شـد و  و فرهنگـی بـه مزا
سـرمایه گذاری هم بـرای آن انتخاب شـد.
محبوبـه کاظمـی دولابـی سـرمایه گذار و 
بهره بـردار خانـه پـدری جـلال آل احمـد 
اسـت کـه دربـاره چرایـی تعلـل در حفظ، 
مرمـت و نگهـداری ایـن خانـه، این چنین 
توضیـح داد: از سـال ها قبـل بـه صـورت 
تخصصـی در حـوزه گردشـگری هنـری 
ر فعالیـت می کنـم. در  و توسـعه پایـدا
سـال ۹۶ ایـن خانـه در حالـی بـه مـن 
معرفـی شـد کـه متأسـفانه بـه مخروبـه 
تبدیل شـده بود. آن زمان صنـدوق احیا و 
بهره بـرداری از بناهای تاریخـی و فرهنگی 
این خانـه را بـا کاربـری فرهنگـی و آئینی 
به مزایده گذاشـته بـود. شـرایط و کاربری 
تعریف شـده بـرای آن بـا فعالیت هایـی که 
من در نظر داشـتم همخوانی نداشـت و به 
تبـع پیگیـری نکـردم، امـا سـال ۹۹ اعلام 
شـد کاربـری خانـه بـه فرهنگـی هنـری، 
آئینـی و پذیرایـی تغییـر پیدا کرده اسـت. 
من هـم در مزایـده شـرکت کـرده و برنده 

شـدم و خانـه بـه مـا واگذار شـد.
برخـی  د:  دا مـه  دا ا دولابـی  کاظمـی 
مرمت هـای اضطـراری در ایـن خانـه از 

جملـه کف بـرداری انجـام شـد. ناودان هـا 
درسـت شـده اسـت. داخـل ناودان هـا 
بـرگ رفتـه بـود و آب بـه داخـل دیوارهـا 
نفـوذ می کـرد کـه باعـث شـده بـود گـچ 
دیوارهـا طبلـه کـرده و در شـرف تخریـب 
باشـد. تمیـزکاری انجام شـد. سـقف تمیز 
و نایلون کشـی و مرمـت اولیـه شـد. بـرای 
خانـه نگهبـان گذاشـته ایم تا اگر مشـکلی 
وجـود داشـت سـریعاً بـه مـا اعـلام کند و 
اجـازه ندهـد اینجـا دوبـاره مرکـز تجمـع 
معتـادان شـود. نگهبـان هـم در شـرایطی 
اینجـا مسـتقر اسـت کـه امکانـات اولیـه 
و زیرسـاخت در ایـن خانـه وجـود نـدارد. 
این هـا مسـائلی اسـت کـه جامعـه میراث 
فرهنگـی در جریـان آن بوده انـد و انتظـار 
اسـت جامعـه میراث دوسـت هـم حامـی 
توسـعه گران فرهنگی باشـند. بـه هر حال 
تـلاش می شـود موانـع موجـود را حـذف 
کنیـم و امیدواریـم بـا تسـریع در صـدور 
مجوزهـای لازم، کار مرمـت بـا سـرعت 
بیشـتری انجام شـود و ما به مرحلـه تولید 
محتـوا برای خانـه با ایـن قدمـت و زیبایی 

برسـیم.
جـلال   پـدری  خانـه  ر  سـرمایه گذا
آل احمـد دربـاره کاربری هـای ایـن خانـه 
یـن  ر اسـت در ا و برنامه هایـی کـه قـرا
بنـای تاریخـی برگـزار شـود نیـز توضیـح 
داد: کاربـری مـوزه ای خانـه در سـرفصل 

برنامه هـای مـا اسـت، بـه ایـن معنـا کـه 
قـرار اسـت روی پیشـینه تاریخـی خانـه، 
زندگی نامـه، اندیشـه های جـلال  آل احمد 
و خانواده پدری او و مرحوم آقا سـیداحمد 
طالقانـی کار شـود. در عیـن حـال ایـن 
خانه قـرار اسـت گالری ـ مـوزه شـود و به 
زوایـای مختلـف هنـر ایـران توجـه شـود. 
بـه خصـوص آن کـه نزدیـک بـه مراکـز 
تاریخـی و گردشـگری متعـددی از جملـه 
کاخ گلسـتان اسـت. از طرفی، این خانه در 
یک محلـه تاریخـی واقع شـده و پیشـینه 
فرهنگـی و تاریخی دارد، بایـد در این خانه 
تاریخ را بـه خوبی بـه تصویر کشـید. مانند 
خانه مشـاهیر، اهالـی هنر یا نویسـندگانی 
کـه در کشـورهای دیگـر می بینیـم. ایـن 
خانـه حتمـاً بـرای اهالـی فرهنـگ، خانـه 

جذابـی خواهـد بـود.
آخـر  کـرد:  اظهـار  دولابـی  کاظمـی 
اردیبهشـت ماه درسـت یک سـال می شود 
کـه از واگـذاری خانـه بـه مـا می گـذرد 
و از امسـال تعهـدات مالـی داریـم. ایـن 
خانـه بایـد زمانـی بـه مـا واگـذار می شـد 
کـه مشـکلات اولیـه آن، مانند کنتـور آب 
برطـرف و کارهـای زیرسـاختی آن نیـز 
انجـام شـده باشـد، ولـی مـا هنـوز درگیر 
مجوزهـا و امکانات اولیه هسـتیم، بنابراین 
بایـد حداقل یـک سـال دیگر زمان شـروع 

بهره بـرداری بـه تعویـق بیفتـد.

مسابقه داستان »بی مثال« با محوریت شخصیت 
و زیست حضرت خدیجه )س( در سه رشته 
توسط مدیریت آفرینش های ادبی سازمان 
فرهنگی هنری شهرداری تهران برگزار می شود. 
مسابقه داستان »بی مثال« با محوریت شخصیت 
و زیست حضرت خدیجه )س( در سه رشته 
توسط مدیریت آفرینش های ادبی سازمان 
فرهنگی هنری شهرداری تهران برگزار می شود.

شرکت کنندگان در این مسابقه می توانند آثار 
خود را در قالب های داستان کوتاه، مینی مال 
و داستان کودک درباره شخصیت و زیست 
این  دبیرخانه  برای  )س(  حضرت خدیجه 
مسابقه ارسال کنند. برگزیدگان این مسابقه 
به ترتیب ۴۰، ۳۰ و ۲۰ میلیون ریال جایزه 

دریافت می کنند.
علاقه مندان تا نیمه تیرماه فرصت دارند آثار 
ه اطلاعات نویسنده )شامل  خود را به همرا
نام و نام خانوادگی، سن، تحصیلات و شماره 

تماس( به نشانی
 bimesal1401@gmail.com

 بفرستند. آثاری که در این جشنواره پذیرفته 
می شوند که پیش از این در جشنواره دیگری 

شرکت نکرده یا در جایی منتشر نشده باشد.
حضرت خدیجه )س( نه تنها نخستین بانوی 

مسلمان و همسر نبی اسلام بودند بلکه در 
قتصادی، سیاسی و  رترین تنگناهای ا دشوا
اسلام  نوپای  دین  حمایت  به  اجتماعی 
پرداختند. عنوان این مسابقه از حدیث پیامبر 
اعظم )ص( درباره حضرت خدیجه که فرمودند 

»مثل خدیجه پیدا نخواهد شد.

خانه پدری جلال  آل احمد مسابقه داستان »بی مثال« برگزار می شود
از معتادان تخلیه شد
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
-140060319014004761 شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی 
1400/10/26 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی خانم ماه منظر جعفری محمد آباد فرزند حسین بشماره شناسنامه 
379 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب دکان به مساحت 26 متر مربع پلاک - 
فرعی از574- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 35 فرعی از 574 -اصلی قطعه دو 
واقع در اراضی جیرفت  بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای یدالله وطن 
خواه  محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب دردو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .

تاریخ انتشار نوبت اول:1401/01/15
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/01/29

جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
شماره 140060319014003584- رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی 

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  دوم  هیات   1400/08/30
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی امیری دوماری فرزند طالب بشماره شناسنامه 96 
صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 168متر مربع پلاک - فرعی 

از 581- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 581 -اصلی قطعه دو واقع در 
اراضی حسین آباد جیرفت  بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای ابراهیم 
سیدیان محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 

تاریخ انتشار نوبت اول:1401/01/15
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/01/29

  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
-140060319091001554 شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی 
1400/10/22 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای هدایت درینی  فرزند کرامت  بشماره شناسنامه 472 صادره 
از عنبرآباد در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 400 متر مربع پلاک - فرعی از46- 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 46- اصلی بخش 45 کرمان قطعه یک   واقع در 
عنبرآباد شهرک نارنج خریداری از مالک رسمی شرکت کشت وصنعت محرز گردیده 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب دردو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 3113

 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/01/15
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/01/29
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تهران- ایرنــا- اعزام ۲ وزنه بــردار جوان به 
مســابقات قهرمانی جهان موجب شد تا این 
سوال در اذهان ایجاد شود که چرا تیم کامل 
ایران نتوانســت مجوز شرکت در این دوره از 

پیکارها را کسب کند؟
به گــزارش ایرنــا، مســابقات وزنه برداری 
قهرمانی جوانــان جهان از ۱۲ اردیبهشــت 
در کشــور یونان برگزار خواهد شد و از ایران 
تنهــا ۲ نماینــده در ایــن دوره از رقابت ها 
حضور خواهند داشــت.  حضوری که بسیار 
کم رونق و موجب ایجاد پرسش هایی در ذهن 
دوستداران این رشته شده است. بسیاری از 
کارشناســان پس از تصمیم فدراسیون برای 
اعزام ناقص تیم به دنبال پاســخ این پرسش 
هســتند که چرا تیم های پایه ایران در سال 
۱۴۰۱ با تصمیم این فدراسیون مجوز حضور 
در پیکارهای قهرمانی جهان را کسب نکردند 
و اگر تصمیم بر اعزام نشــدن بود چرا تنها ۲ 

ورزشکار به یونان اعزام خواهند شد؟
برای پاســخ به این پرســش ها لازم اســت 
چنــد پیش فــرض طرح شــود تــا واقعیت 
اعزام نشــدن تیم بــه مســابقات جهانی بر 
همگان آشکار شــود. از دی ماه سال ۱۴۰۰ 
که فدراســیون دچار بحران مدیریتی شــد، 
برخی از کارشناســان اذعان داشتند که تیم 
جوانان به مســابقات جهانی اعــزام نخواهند 
شــد، اما برگــزاری اردوی آماده ســازی با 
سرمربیگری ســعید علی حســینی در شهر 
رشــت موجب شــد تا جوانان ایــران برای 
رسیدن به سرزمین اســاطیر امیدوار باشند، 
این امیــدواری تا روزهای پایانــی تعطیلات 
سال نو ادامه داشت، اما خبری از اخذ روادید 

یا برنامه ریزی برای اعزام نبود. 
بی برنامگی مســئولان فدراسیون برای اعزام 
جوانان در نهایــت منجر با انتشــار اخباری 
از منتفی شــدن حضور ایــران در یونان بود. 
اخباری که فدراســیون نــه آن را تایید کرد 
و نــه تکذیبیــه ای در کار بود. ایــن اخبار و 
ناامیدی جوانان وزنه بــردار ایران از اعزام به 
یونان با یک خبر غافلگیرانه  همراه بود. بنا بر 
استارت اولیه اعلام شده از سوی فدراسیون 
بین المللــی، از ایران تنها علیرضا یوســفی و 
یکتا جمالی به مســابقات جهانی یونان اعزام 
خواهند شــد تا در آوردگاه جهانی به مصاف 

حریفان خود بروند.
اما چرا تنها ۲ نماینده از ایران به یونان اعزام 
خواهد شد؟ برای پاسخ به این پرسش برخی 
این اعزام در راستای سیاســت کیفی گرایی 
تعریف می کنند؛ سیاســتی که کســب مدال 
و امتیــاز را بر سیاهی لشــگر ترجیح می دهد 

و اکنون مســوولان به دنبال آن هســتند که 
این سیاســت را به الگویی برای ورزش کشور 

تبدیل کنند.
این سیاســت هر چند کــه در ذات خود یک 
الگوی موفق به شمار می رود اما اعزام تنها ۲ 
نفر از جامع وزنه بــرداری با این الگو می تواند 
به معنای افــت فراگیر این رشــته المپیکی 
باشد. اگر بر مبنای سیاست کیفی گرایی تنها 
۲ وزنه بردار ایرانی به امید کسب سکو، جواز 
حضور در مســابقات جهانی جوانان را کسب 

کردند باید این ســوال از مدیریت فدراسیون 
و کادر فنی پرسیده شــود که نتیجه چندین 
سال ریاست شــما و دیگر اعضای فدراسیون 
تنها ۲ ورزشکار در ســطح جهانی است؟ آیا 
از تیم قهرمان ایران در مســابقات نوجوانان 
و جوانان جهان اکنون به یک ورزشــکار در 
بخش مردان رسیدیم؟ آیا این روند در مسیر 
سیاســت جابجایی نخبگان این رشته در تیم 
ملی آســیب زا نیســت؟  در آینده قرار است 
چه کسانی جانشــین بزرگانی مانند سهراب 

مرادی، کیانوش رســتمی و علی هاشــمی 
شوند؟

در بخــش زنان نیز شــرایط بهتــر از مردان 
نیســت. تیم دختــران ایران در مســابقات 
نوجوانان جهان برای نخســتین بار به سکوی 
ســوم جهانی رســید و از آن تیم تنهــا یکتا 
جمالــی به مســابقات جوانان جهــان اعزام 
خواهد شــد؛ آیا از تیمی که در جده افتخار 
آفرینــی کرد تنهــا جمالی قــدرت رقابت با 

حریفان جهانی را دارد؟ 

فرضیــه دوم بــرای اعــزام نشــدن تیم به 
مســابقات جهانی مشــکلات مالی اســت؛ 
مشــکلاتی که در گذشــته نیز وجود داشته، 
اما مانع اعزام کاروان زیارتی ورزشــی ایران 
به جده نشــد. کاروانی که هر چند در بخش 
زنان موفــق بود اما به نســبت نفرات اعزامی 
انتقــادات زیادی را به همراه داشــت.  اینکه 
چرا علی مرادی به عنوان رییس فدراســیون 
و مسئولان آن در شــرایط کنونی تنها چشم 
به دست وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک 

دارند و اقدامی در جهت جذب بودجه انجام 
نمی دهد؛ البته طرح مسائل مالی برای اعزام 
نشــدن تیم به مســابقات جهانــی یونان به 
نســبت دلایل دیگــر می تواند یــک فرضیه 
کمرنگ باشــد زیرا اگر شــرط بــر اعزام بر 
مبنای توانایی مالی فدراســیون بود در چند 
ماه گذشــته اردوهای مســتمر در شهرهای 
مختلف بــا بودجه ایــن فدراســیون برگزار 

نمی شد.
دلیل اعزام نشــدن تیم به مســابقات جهانی 
یونان را با هر فرضیــه ای خلاصه کنیم نتیجه 
آن ســرخوردگی جوانانی اســت که به امید 
حضــور در آوردگاه های جهانی شــبانه روز 
تمرینات طاقت فرســا و مبارزه با فولاد سرد 
را تحمل کردند اما اکنون باید تا سال ۲۰۲۳  
خانه نشین باشند. به عبارتی اعزام نشدن تیم 
جوانان وزنه برداری ایران به مسابقات جهانی 
فرصتی بود کــه فدراســیون وزنه برداری به 
راحتی از پشــتوانه های ورزش کشــور سلب 
کرد، زیرا در اعزام تیم های پایه بیش از آنکه 
نتیجه و برون داد کار مورد نظر باشــد حضور 
در آوردگاه ها جهانی برای جوانان و نوجوانان 

یک اولویت مهم به حساب خواهد آمد.
بی تردیــد نخبه های ورزشــی بــا حضور در 
آزمــون جهانــی فــولاد ســرد می توانند بر 
بســیاری از هیجان هــای کاذب و اســترس 
مسابقات غلبه کنند. نمونه این نخبگان علی 
داودی قهرمــان جوانــان و نوجوانان جهان 
اســت که پس از چند دوره حضور با تیم های 
پایه در نخستین آوردگاه المپیکی خود بدون 
استرس و قاطعانه موفق به کسب مدال نقره 

در سرزمین آفتاب شد.

اعزام ناقص تیم وزنه برداری به یونان
گزارش

خبر ورزشی

هشداری درباره آینده فدراسیونی که نفرین شده است
یک فدراسیون و چند رئیس

تغییر و تحولات اخیر در فدراسیون فوتبال و وجود جریان های 
مختلف برای گرفتن عنان اختیار ایــن مجموعه، می تواند تیم 
ملی فوتبال ایران را در ســال منتهی به جام جهانی از مســیر 
درست خود خارج کند و تبعات غیر قابل جبرانی را هم به دنبال 

داشته باشد.
به گزارش ایسنا، تیم ملی فوتبال ایران در یکی از حساس ترین 
برهه های تاریخی قبل از حضور در جــام جهانی ۲۰۲۲ قطر، با 
شرایط نه چندان مســاعد مدیریتی در فدراسیون فوتبال رو به 
رو اســت؛ به نحوی که در این روزها که تیم ملی ایران نیازمند 
سازماندهی و تعیین و تکلیف اردوها و دیدارهای تدارکاتی است، 
هر کسی ساز خود را در این فدراسیون می زند و نقل و قول های 
مختلفی از ارکان فدراســیون خارج می شود. فدراسیونی که به 
نظر نفرین شده است، چرا که این فدراسیون نتوانسته در بیش 

از یک دهه گذشته روی آرامش به خود ببیند.  
میرشــاد ماجدی که به شــکلی عجیب و غیرمنتظره در اواخر 
بهمن ماه سال ۱۴۰۰ و در پی عزل موقت شهاب الدین عزیزی 
خادم به سرپرستی این فدراسیون رسید، از آن زمان تاکنون و 
در شرایطی که انتظار می رفت با استراتژی قوی و ورزشی و نگاه 
فوتبالی خود پای به عرصه مدیریت فدراسیون بگذارد و در این 
دوره گذار فوتبال ایران را از دره ی عمیق مشکلات عبور دهد، اما 
به نظر می رسد او نیز راه مدیران پرحاشیه گذشته فوتبال را در 
پیش گرفته اســت و به جای تمرکز بر مشکلات فوتبال، حضور 
در برخی محافل بی اهمیت ورزشی و در عوض دوری از رسانه ها 

و مردم را در دستور کار قرار داده است.
تعیین اســتراتژی برای درآمدزایی، اجرای برنامه های تیم ملی 
در ســال منتهی به جام جهانی، جلوگیری از بحران های جدید 
از طریق تعامل با دولت، کاهش اختلافات درونی در فدراسیون 
و یکپارچه کــردن مدیران بــرای اجرای برنامه هــای مدنظر 
می توانســت از جمله اقدامات انجام شده از ســوی ماجدی و 
تیم همکار او در این فدراســیون باشد اما در عوض متاسفانه در 
فدراسیون فوتبال شاهد سوءمدیریت و جنگ قدرت و لابی های 

متضادی هستیم که تنها هدف آن منافع فردی است.
سکوت ماجدی در ماجراهای بازی ایران و لبنان، قدرت گرفتن 
برخی از اعضای مجمع و جریان سازی برای اتفاقات ناخوشایند 
در ماه های آینده و نقل قول های متناقض در ارتباط با بازی های 
تیم ملی از مسائلی است که در این مدت  بارها خودنمایی کرده 

است.
جالب ترین این موضوع جایی است میرشــاد ماجدی به عنوان 
سرپرســت فدراســیون فوتبال از اظهارات دبیرکل در ارتباط 
با انجام بازی تیم ملــی با برزیل یا آرژانتیــن اظهار بی اطلاعی 

می کند، دبیرکلی که باید زیر نظر او فعالیت کند!
به نظر می رسد این روزها عمده فعالیت ماجدی به دیدار با برخی 
دوستان! می گذرد. سرپرســتی که از رسانه ها گریزان است و با 
چراغ خاموش و بــدون هیچ بازخورد اجرایی ســکاندار فوتبال 

ایران شده است.
در دومیــن ماه از مدیریــت ماجدی در این فدراســیون، روند 
مدیریتی به سمت و ســویی رفته که به نظر می رسد فدراسیون 
فوتبال چندین و چند آقا بالا ســر دارد و ماجدی هم برخلاف 
روسای قبلی، برای عبور از این برهه، ظاهرا هیچ اعتراضی نسبت 
به مدیریت های چندگانه ندارد تا شــاید کســی دلگیر! نشود و 

برنامه های احتمالی چیده شده نیز خدشه دار نشود.

پایان ماموریت ســیدرضا صالحی امیری در 
کمیته ملــی المپیک موقتا منتفی اســت و 
او همچنان می تواند تا پایان شــهریور ســال 

جاری ادامه فعالیت دهد.
به گزارش ایسنا، اخیرا نامه ای از ســوی ابوالقاسم کریمی 
معاون اداری و مالی نهاد ریاست جمهوری منتشر شد مبنی 
بر اینکه سیدرضا صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک 
از اول اردیبهشت ۱۴۰۱ حائز شــرایط بازنشستگی است و 

ماموریت او در کمیته ملی المپیک پایان می یابد.
اکنون دوباره نامه جدیدی از سوی نهاد ریاست جمهوری 
به کمیته ملی المپیک ارســال شــده و ماموریت صالحی 

امیری تمدید شده است.
محمود عبدالهی، مدیر روابط عمومی کمیته ملی المپیک 
در این مورد به ایسنا گفت: ماموریت آقای صالحی امیری تا 
پایان شهریور ۱۴۰۱ از سوی نهاد ریاست جمهوری تمدید 
شده است. از طرفی او دانشیار دانشگاه است و تا ۶۵ سالگی 
امکان  فعالیت دارد و در حال حاضر نیز ۶۱ ســاله است. از 
طرفی در اساســنامه کمیته ملی المپیــک هم به صراحت 
اعلام شده ریاســت کمیته شغل نیســت بنابراین مشکلی 

وجود ندارد.

صفی الله فغانپور در گفت وگو بــا خبرنگار 
ورزشی خبرگزاری فارس، در مورد شکایت 
شهاب عزیزی خادم از اعضای هیأت رئیسه 
فدراســیون فوتبال به کمیتــه اخلاق مبنی بــر اینکه 
مدارک و مســتندات لازم و مرتبط را         بــرای عزل او از 
ریاســت فدراســیون ارائه نکرده اند، اظهار داشت: من 
هنوز شکایت را         ندیده ام، فقط امروز دیدم چنین خبری 
منتشر شده و امروز از کمیته اخلاق درخواست می کنم 
این شــکایت را         به ما ابلاغ کنند تا ببینیم در چه موردی 

است.
او افزود: اساسنامه فدراســیون فوتبال این اختیار را         به 
اعضای هیئت رئیســه داده که رئیس فدراسیون را         عزل 
کنند. مدارک این اقدام هم باید در مجمع فدراســیون 
ارائه شــود. رئیس معزول هم باید در مجمع از خودش 
دفاع کند. هیئت رئیسه و ســخنگوی هیئت رئیسه باید 
مســتندات خود را         به اعضای مجمع ارائــه کنند و اگر 
دلایل و مدارک کافی یا ناکافی بود، در مورد عزل دائمی 

یا بازگشت به کار رئیس معزول تصمیم بگیرند.
سرپرســت دپارتمــان حقوقــی فدراســیون فوتبــال 
خاطرنشــان کرد: اکنون هم دلایل و مســتندات عزل 
رئیس سابق فدراسیون برای ارائه به اعضای مجمع ارائه 
شده اســت، رئیس معزول هم باید در مقابل مستندات 
ارائه شــده از خودش دفاع کند. اعضــای مجمع تصمیم 
می گیرند که آیا مســتندات هیئت رئیسه برای برکناری 
رئیس کافی بوده یا دفاعیات این رئیس مناسب است یا 
خیر. به همین دلیل این حرف که اعضای هیئت رئیســه 
بدون دلایل کافــی، رئیس را         برکنــار کرده اند، عرفی و 

قانونی نیست و وجاهتی ندارد.

ماموریت صالحی امیری در 
کمیته ملی المپیک تمدید شد

فغانپور: شکایت عزیزی خادم 
وجاهت قانونی ندارد

خبر

خبر

خبر

بی برنامگی مسئولان فدراسیون برای اعزام جوانان در نهایت منجر با انتشار اخباری از منتفی شدن حضور 
ایران در یونان بود. اخباری که فدراسیون نه آن را تایید کرد و نه تکذیبیه ای در کار بود. این اخبار و ناامیدی 
جوانان وزنه بردار ایران از اعزام به یونان با یک خبر غافلگیرانه  همراه بود. بنا بر استارت اولیه اعلام شده 
از سوی فدراسیون بین المللی، از ایران تنها علیرضا یوسفی و یکتا جمالی به مسابقات جهانی یونان اعزام 

خواهند شد تا در آوردگاه جهانی به مصاف حریفان خود بروند.
اما چرا تنها 2 نماینده از ایران به یونان اعزام خواهد شــد؟ برای پاسخ به این پرسش برخی این اعزام در 
راستای سیاست کیفی گرایی تعریف می کنند؛ سیاستی که کسب مدال و امتیاز را بر سیاهی لشگر ترجیح 
می دهد و اکنون مسوولان به دنبال آن هستند که این سیاست را به الگویی برای ورزش کشور تبدیل کنند.

هر
س: م

عک

کاغذ ورزش

افقی
دفعه،   - كشی  افیون  حقه   -  1 
داراي   - مرتبه  گرفتن،  اجازه 
هنوز   - فراخ2  و  وسيع  گنجايش، 
نام   - جعلی  مصدر  علامت  لاتین، 
کن،  زندگی   - دیدنی  مكان  این 
سوخته  سینمای   - جانب3  طرف، 
یک  هر  همدم،  و  دوست   - آبادان 
 - ورزشی  تیم  یک  بازیکنان  از 
برعکس،  برعکس، گه  - گه  مرجان 
گه برعکس4 - از لوازم پزشکی - از 

آبشارهای آمریکا5 - لوبیای هندی 
 - آشكارتر6  روشنتر،   - تنظیم   -
فهرست   - پیکانه   - ملایم  لطیف، 
 - ایتالیا  در  کوهی  رشته   - غذا7 
بهانه،  و  دستاویز  كن،  صاف  جامه 
توشه،   - پارچه  صاف كننده چروك 
خوراك سفر8 - چشم - سپاسگزار 
كردن،  امیدوار   - آرا9  بی  آرارات   -
كاری را به تأخیر انداختن - کشت 
و زرع، خمير نان را با دست ماليدن 
مو،  رنگ  نوعی   - بیگانه  عشق   -
 - پیشوا   - فوری10  موی  رنگ 

کشمکش  بازی،  در  زدنی  کشیدن، 
نه  هرگز   - برگ11  کالا   - نزاع  و 
دینو  از  اثری   - چربی  اثر   - عرب 
بوتزاتی12 - پیشكشی، هدیه شده، 
تقدیمی - زنگ کاروان، زنگ گردن 
قد13  هم  یار  دو  یازده،   - پا  چهار 
- باطل كردن، از خطوط اسلامی - 
عدد یک رقمی - الفت، خو گرفتن، 
 - وارونه14  عر   - جن  همنشین 
منظم،  و  آراسته   - موسیقی  زمینه 
با نظم و ترتیب ، ترتیب داده شده  
از  فیلمی   - كار15  آغاز  شروع،   -
ابراهیم حاتمی کیا - پارچه كهنه - 

سگ صدای  نیم 

عمودی
1 - حافظه و هوش  - آكنده، مظهر 
سبكی، پوشش طیور، مملو، انباشته 
ارزش  بر  مبتنی  کلامی  مکتب   -
كردن  اعتماد   - استدلال2  و  عقل 
واگذار  دیگری  به  را  كار  كسی،  بر 
كردن - جوشهای ریز بدن - گزیدن 
فرزند   - همینگوی  آثار  از   - مار3 
مؤنث4 - مو وارونه - دریاچه سوئد 
وارونه5  جم   - لااقل  دست كم،   -
آدم   - منتظر  بمب   - سرپرست   -
خسته به دیوار می دهد، محل روضه 
خوانی6 - رنگی برای فرش - نشان 
از خانواده سیز7 -  رنگی  ورونق - 
دیوار، قلعه و حصار - اجرام كیهانی 
- قطار، از وسایل حمل و نقل، زوزه 
کلام  درد،  صدای   - آهنی8  كش 
 - پاریس  معروف  - گورستان  درد 
داخل،  داخلی،  ضمیر   - قرن  عدد 

بدن -  دوم شخص مفرد9 - موی 
به  را  آن  كفش  از  قبل   - جستجو 
پا می كنند، پا پوش10 - فرستاده، 
سنبل  را گویند،  علف گربه   - روانه 
سحر  افسون،  و  سحر   - الطیب11 

- پسوند شباهت - کیف سفری12 
از  دور،  به  اشاره  اشاره،  ضمیر   -
تیم  شهرت   - برونته  خواهران 
فونیکس در NBA - باکو در هم - 
رایحه13 - همسایه - شغل وزیر14 

راه  ماشینهای  از   - جنگلی  میوه   -
سازی - دشمن15 - شهر مذهبی، 
من تبریزی - اساطیر یونان باستان  

آذری سفید   - برگمان  فیلم   -
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خبرخبر

سعید خطیب زاده ســخنگوی وزارت امور 
خارجه در واکنش بــه هتک حرمت قرآن  
کریم در یکی از شــهر های ســوئد اظهار 
داشت: جمهوری اسلامی ایران آتش زدن 
کلام الله مجید در شهر لینکوپینگ سوئد 
توســط یک عنصر نژادپرســت و افراطی 
دانمارکــی که به بهانــه آزادی بیان تحت 
حمایت پلیس این کشور صورت گرفت را 

شدیدا محکوم می کند.
به گزارش ایسنا، ســخنگوی وزارت امور 
خارجه تکــرار عمدی این اقــدام هتاکانه 
در ماه مبارک رمضــان را عامل جریحه دار 
شدن احساسات مســلمانان در سوئد و در 
سراسر جهان دانســت و افزود: این اقدام 
موهن مصداق بارز نفرت پراکنی و مغایر با 
آزادی بیان بوده و می بایست توسط تمامی 
معتقدان به همزیستی و گفتگوی بین ادیان 

محکوم شود.
خطیب زاده تاکید کرد: ضمن پاســخگو 
دانســتن دولت ســوئد، مترصد واکنش 
فوری، شدید و صریح این کشور در برخورد 
با عوامل ایــن اقدام توهین آمیــز و انجام 
اقدامات روشن و عملی جهت پیشگیری از 

تکرار چنین اقداماتی هستیم.
سخنگوی وزارت امور خارجه در پایان افزود: 
اقدام فرد هتاک و طرفداران او بیش از پیش 
اتحاد مسلمین و کشــورهای اسلامی در 
برابر توطئه های دشمنان اسلام را ضروری 

می سازد.

باقری کنی: سیاست 
خارجی و سیاست دفاعی 
هم افزا و مکمل یکدیگرند

علی باقری کنی، معاون سیاســی وزارت 
امور خارجه امروز در آســتانه روز ارتش، 
در جمع فرماندهان و مســئولان سازمان 
عقیدتی سیاسی ارتش جمهوری اسلامی 
ایران با تاکید بر اینکه سیاست خارجی و 
سیاست دفاعی هم افزا و مکمل یکدیگرند، 
تصریح کرد: ترفند دشمن در ایجاد شکاف 
میان سیاست خارجی و سیاست دفاعی را 
با مقاومت برگرفته از درایت و هوشمندی 

رهبری ناکام گذاشتیم.
به گزارش ایســنا، معاون سیاسی وزارت 
امور خارجه با اشــاره به این که مقاومت 
صرفاً یک سازوکار دفاعی در برابر تهاجم 
متجاوزان به تمامیت ارضی کشــورها و 
نقض استقلال آنها نیست، اظهار داشت: 
نظم برآمده از گفتمان مقاومت، ثبات ساز، 
امنیت آفرین، پایدار، فراگیر و پویا است و 
امنیت پایدار منطقه ای در گرو نفی صریح، 
شفاف و بی قید و شرط تجاوز و اشغالگری 

است.
باقری کنی در ادامه افزود: اگر قدرت های 
غربی  تروریست های خونخوار را با "منطق 
ســلاح" به جنگ فرهنگ و تمدن بشری 
گسیل کردند و القاعده و داعش را به جان 
ملت های منطقه انداختنــد، مقاومت با 
"ســلاح منطق" و گام برداشتن در مسیر 
هویت یابی انسان ها و تمدن سازی ملت ها، 
برتری خود را برای تحقق "پیشــرفت در 

سایه امنیت" در عمل به اثبات رساند.
معاون سیاسی وزارت امور خارجه با اشاره 
به تــلاش برخی برای معرفــی مقاومت 
به عنوان یک جریــان ضدنظم و یا مروج 
بی نظمی گفت: در عمل ثابت شــده که 
مقاومت یک دکتریــن جامع برای "اداره 
کارآمد جامعه" و "تعالی انســان آزاد" و 
"هویت بخشــی به ملت های مســتقل" 

است.
معاون وزیر امور خارجــه در ادامه افزود: 
در دوران جنــگ تحمیلــی نیــز برخی 
قدرت ها تلاش داشــتند تا ایران را عامل 
تنش و بی نظمــی معرفی کرده و صدام را 
محور ثبات و آرامش جــا بزنند، اما تاریخ 
ثابت کرد که تجاوز و اشــغال گری، نظم 
و ثبات و آرامش به  ارمغان نخواهد آورد، 
لذا امروز هم ما بر این باوریم که سرشــت 
تجاوزگری و اشغال گری صهیونیست ها، 
نه  تنها ثبات زدا و تنش آفرین است، بلکه 
تنش زایی و بی نظمی از ارکان طبیعت و 

ماهیت صهیونیست ها است.
باقری کنی با تاکید بر این که تعامل برخی 
دولت های منطقه با رژیم صهیونیســتی 
مانند پناه بردن به لانه مخوف گرگ برای 
رهایی از باران رحمت بهاری است، تصریح 
کرد: هیچگاه نصیحت حضرت امام خمینی 
به سران برخی دولت های منطقه در جریان 
جنگ تحمیلی را از یاد نمی بریم که آنها 
را از حمایــت از صدام برحذر داشــتند و 
فرمودند اگر صدام فرصــت پیدا کند به 
ســراغ شــما هم خواهد آمد و دیدیم که 
صدام پس از ناکامی از تقابــل با ایران، با 
آن ها چه کرد. به همین جهت دوستی با 
صهیونیست ها نیز دقیقاً همین سرنوشت 

را به دنبال خواهد داشت.

محمدرضا پور ابراهیمی در گفت وگو با خبرنگار 
پارلمانی ایرنا اظهار داشت: وزارت اقتصاد و 
دارایی گزارشی را در مورد برنامه های این 
وزارتخانه برای اداره اقتصاد کشور بعد از 
توافقات برجامی آماده کرده است و در این 
گزارش الزاماتی تعیین شده است، که پس 
از توافق، مسیر اقتصاد ایران چه جهت گیری 
باید داشته باشد که انتفاع اقتصادی توافق برای 

مسائل کلان کشور انتفاع قابل توجهی باشد.
نماینده مردم کرمان در مجلس شورای 
اسلامی ادامه داد: این گزارش در قالب طرح 
و لایحه نیست، یک گزارش تحلیلی است و 
توصیه ها وتاکیدات مطرح شده است که دولت 
از اختیارات خودش بعد از توافق برای اداره 
اقتصاد کشور چگونه استفاده خواهد کرد. به 
عنوان مثال اگر دسترسی ما به منابع ارزی 
افزایش یافت، اولویت کشور در تخصیص ارز 
چگونه باشد؟ یا در صورتی که شرایط مراودات 
تجاری ما رونق گرفت، صادرات ما در چه 
محصولاتی باشد که بتواند شرایط بهتری برای 
اقتصاد کشور فراهم کند. به عبارت دیگر این 
گزارش در مورد ضرورت های مرتبط با پس از 
توافق برجام است. رئیس کمیسیون اقتصادی 
مجلس اظهار داشت: نگاه وزارت اقتصاد این 
بوده که سرفصل هایی را احصا کند که در حوزه 
ماموریتی خودش در صورت توافق  چه باید ها 
و نبایدهایی رعایت شود، این موضوع در مورد 
سازمان مالیاتی،   گمرک و مجموعه های 
مختلف نیز تشریح شده است و این نگاه در 

قالب برنامه به مجلس ارائه شده است ...

او اظهار داشت: منابع ارزی جمهوری اسلامی 
در برخی سال ها ۹۰ تا ۱۰۰ میلیارد دلار بوده 
است، تراز تجاری ایران نیز همیشه مثبت بوده و 
تقریبا دو برابر مصارف ارزی، منابع ارزی داشته 
ایم. میزان واردات در کشور در سال هایی که 
منابع ارزی عددهای بالایی را شامل  بوده، 
هیچ گاه از ۴۵ میلیارد دلار بیشتر نشده است.

رییس کمیسیون اقتصادی مجلس با بیان 
اینکه در دوره هایی که کشور منابع ارزی قابل 
توجهی را در اختیار داشته است، ثبت سفارش 
برای همه کالاها از خودروی لوکس گرفته 
تا سایر کالاها آزاد بوده است، اظهار داشت: با 
توجه به تجربه تحریم ها در سال های اخیر، 
باید اولویت های کشور برای تخصیص ارز 
مشخص شود، حتما دولت باید اعلام کند در 
دوران پس از توافقات برجامی، منابع ارزی باید 
با چه اولویت اختصاص پیدا کند. نماینده مردم 
کرمان در مجلس با اشاره به اینکه مدیریت 
منابع ارزی یک مورد از این گزارش است و 
سیاست های دیگری هم وجود دارد، اظهار 

داشت: در حال حاضر تمرکز کشور بر منابع 
بودجه ای و مالیاتی است، زیرا درآمدهای 
کشور از فروش نفت به حداقل ممکن رسیده 
است،   سوال اینجاست که اگر در نیمه دوم 
سال درآمدهای نفتی در اثر دسترسی به منابع 
حاصل از فروش نفت، افزایش قیمت های 
جهانی و افزایش میزان فروش نفت؛ افزایش 
قابل توجهی پیدا کرد، آیا دولت باید سهم 
نفت را در بودجه کشور افزایش بدهد یا خیر؟ 
می گوییم نه. دولت باید مازاد درآمد نفتی 
را به صندوق توسعه ملی واریز کند. او گفت: 
در صورتی که دولت مجددا به سراغ نفت 
رفته و سهم درآمدهای نفتی را در اقتصاد 
کشور افزایش دهد، منابع ارزی مجددا به 
پاشنه آشیل بودجه کشور تبدیل خواهد شد و 
آمریکایی ها به خودشان اجازه خواهند داد که 
مجددا تحریم های سختی را علیه ایران اعمال 
کنند. گزارش وزارت اقتصاد به مجلس در واقع 
برنامه و چارچوب تصمیمات نظام اقتصادی 

پس از توافق است.

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح جمهوری 
اسلامی ایران در پیامی ۲۹ فروردین روز ارتش را 
تبریک گفت و ارتش را پیام آور استقلال، حفاظت از 
تمامیت ارضی و صیانت از نظام و نمادی از بازدارندگی، 

اقتدار و امنیت دانست.
َّهُمْ بنُْیَانٌ  ا کَأنَ َّذِینَ یقَُاتلُِونَ فیِ سَبِیلهِِ صَفًّ َ یحُِبُّ ال إنَِّ اللهَّ

مَرْصُوصٌ ﴿سوره مبارک صف-آیه ۴﴾
۲۹ فروردین ماه در تاریخ حماسه ساز و پر افتخار ایران 
اسلامی جلوه ای از حکمت، ژرف نگری و دوراندیشی 
معمار کبیر انقلاب اسلامی حضرت امام خمینی 
)ره( است که در یکی از پیچ های سرنوشت ساز تقویم 
کشور، زمانی که منافقین داخلی و معاندین خارجی 
به منظور ممانعت از استقرار و استمرار نظام اسلامی و 
با شعار انحلال ارتش به میدان آمده بودند، به مدد ملت 
آمد و باری دیگر هوشمندی و درایت این حکیم فرزانه 
توطئه دشمنان را خنثی و به ارتش تولدی دوباره داد.

حوادث دفاعی- امنیتی و جنگ افروزی هایی که 
در چهار دهه اخیر علیه ایران اسلامی و ملت های 
مظلوم منطقه در حوزه های داخلی و پیرامونی 
صورت گرفت، خصوصاً وقایع غرب آسیا با فتنه گری 
و بحران سازی های نظام سلطه به سرکردگی 
آمریکا و ایادی منطقه ای و فرامنطقه ای اش، نشان 
داد آنچه استقلال و امنیت پایدار کم نظیر میهن 
اسلامی را تضمین نموده و تمامیت ارضی کشور را 
از گزند دشمنان حفظ کرده است، نقش آفرینی های 
سرنوشت ساز و مقتدرانه نیروهای مسلح به ویژه ارتش 

قهرمان و زبده به عنوان سپر دفاعی کشور بوده است.
اتخاذ دکترین نوین نظامی و سیاست های دفاعی، 
به کارگیری ابتکارات و نوآوری های رزمی با بهره گیری 
از فناوری های پیشرفته و روزآمد و تلفیق آن ها با 
اقدامات هوشمندانه و تشخیص خردمندانه مصالح 

کشور موجب شده است، ارتش جمهوری اسلامی 
ایران در زمین، هوا و دریا با ظرفیت سازی و اتکا به 
روحیه خودباوری و توانمندی های بومی و درونی، 
پرصلابت و استوار به عنوان نمادی از بازدارندگی، با 
شایستگی کامل قادر به برقراری اقتدار و امنیت گردد.
در این مقطع حساس تاریخی، جای بسی سرافرازی 
و بالندگی است که در راستا و همسو با ایجاد امنیت 
کامل در کشور و مقابله با تهدیدات و منکوب سازی 
هرگونه تعرض به سرزمین ایران اسلامی، ارتش 
و سایر نیروهای مسلح توانسته اند در عرصه های 
مختلف خدمات رسانی و مردم یاری نیز از قبیل 
بحران ها و مخاطرات طبیعی، مبارزه با انواع تهدیدات 
زیستی، بیماری ها و همکاری با مدافعان سلامت و 
آنچه امنیت عمومی را از ملت شریف سلب می نماید 
در قالب ارتشی مکتبی و اثربخش، حضوری مشهود و 

محسوس داشته باشند.
اینجانب با ادای احترام و گرامیداشت یاد و خاطره 
شهیدان گرانقدر و تقدیر از جانبازان، ایثارگران و 

خانواده های معظم آنان و همچنین تجلیل از 
حماسه آفرینی های آحاد ارتشیان عزیز در تاریخ 
انقلاب اسلامی، وحدت موجود و هم افزایی راهبردی 
و اقتدار آفرین وزارت دفاع با نیروهای مسلح اعم از 
ارتش، سپاه و بسیج و نیروی انتظامی را ضامن توسعه 
امنیت ملی و خدشه ناپذیری شبکه دفاعی کشور 
می دانم به گونه ای که این سطح از توانمندی های 
دفاعی و نظامی شرایط به بن بست رسیدن اهداف 
و سیاست های منطقه ای قدرت های سلطه گر و 

استعماری را فراهم نموده است.
ضمن تبریک این روز خجسته و آرزوی تداوم توفیقات 
بیشتر برای خانواده بزرگ ارتش، از خداوند رحمان 
مجد و عظمت اسلام و نظام مقدس جمهوری 
اسلامی، سربلندی و سرافرازی نیروهای مسلح و ملت 
فهیم و شرافتمند ایران را در سایه عنایات حضرت ولی 
عصر )عج( و تحت زعامت داهیانه و رهنمودهای رهبر 
معظم انقلاب و فرماندهی معزز کل قوا حضرت امام 

خامنه ای عزیز )مدظله العالی( مسئلت دارم.

وزیر دفاع:

توانمندی های نظامی ایران شرایط بن بست اهداف 
منطقه ای قدرت های سلطه گر را فراهم کرده است

پورابراهیمی خبر داد:

دولت برنامه مسیر اقتصاد ایران پس از 
توافق وین را به مجلس ارائه داد

مجلس  نمایندگان  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
رهنمودهای رهبر معظم انقلاب را باید به طور ویژه نصب العین قرار 
دهند، چرا که در بسیاری از مناطق کشور نمایندگان در نظر مردم 

نزدیکترین نمونه از مسئولان کشوری هستند.
به گزارش ایسنا، محمدباقر قالیباف در نطق پیش از دستور خود در 
جلسه علنی دبروز )یکشنبه( مجلس شورای اسلامی ضمن تبریک 
فرا رسیدن سالروز ولادت کریم اهل بیت، امام حسن مجتبی )ع( به 
تمامی مردم ایران و عموم محبان و شیعیان آن حضرت در سراسر 
جهان، بیان کرد: رهنمودهای معظم انقلاب در دیدار با کارگزاران 
نظام مجموعه ای از تذکرهای اخلاقی عمیق و توصیه های کاری 
دقیقی بود که راه عبور از مسیر پر پیچ و خم کارآمدی نظام را نشان 

می دهد.
او افزود: در نظر داشتن رضای الهی در کارها، پرهیز از رفتارهای 
نمایشی، دوری از غرور و انفعال و مغتنم شمردن فرصت مسئولیت 
تکلیفی برای عموم مسئولان کشور محسوب می شود، اما 
نمایندگان مجلس این رهنمودها را باید به طور ویژه نصب العین 
قرار دهند، چرا که در بسیاری از مناطق کشور نمایندگان در نظر 
مردم نزدیکترین نمونه از مسئولان کشوری هستند و کار درست 
و غلط یک نماینده نقش موثری در اعتماد مردم به کلیت نظام 
خواهد داشت.  رئیس مجلس شورای اسلامی در ادامه خاطرنشان 
کرد: علاوه بر این رهبر معظم انقلاب توصیه کاری مهمی نیز در 
این دیدار بیان کردند که بخش هایی که مربوط به مجلس است 
حتما مورد توجه همه نمایندگان قرار خواهد گرفت. اما در این بین 
با توجه به اهمیت زیاد برنامه هفتم توسعه ضروری است توضیح 
داده شود که مجلس یازدهم معتقد است با تعیین پیشران های 
اصلی اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی باید مدل برنامه نویسی برنامه 
هفتم متحول شود تا به جای کلی گویی و تصویب مجموعه ای از 
احکام آرمانی غیر قابل دستیابی، برنامه عملیاتی را تصویب کنیم 
که همه ظرفیت های کشور را بر اولویت های مشخص هماهنگ و 
هم افزا کند و در همین راستا از سال گذشته بحث های کارشناسی 
در کمیسیون های مجلس و مرکز پژوهش ها صورت گرفته است 
و مجلس آماده است هماهنگ و هم افزا با دولت در اسرع وقت این 

برنامه را به تصویب  برساند.
قالیباف در ادامه بیان کرد: ان شاءالله با عمل به توصیه های اخلاقی 
شخصی و اجتماعی رهبر معظم انقلاب و توصیه های کاری ایشان 
بتوانیم بیش از پیش در ایفای وظیفه مسئولیت خود در پیشگاه 
مردم سربلند باشیم. رئیس مجلس شورای اسلامی خطاب به 
دولت های کشورهای مسلمان اظهار کرد: دولت های کشورهای 
مسلمان در ماه رمضان باید همصدا با ملت های بیدار و غیور خود 
جنایت های رژیم اشغالگر و رو به زوال صهیونیستی را محکوم کنند. 
بدون شک دولت هایی که در برابر قتل فلسطینیان سکوت کرده اند، 

در نظر مسلمانان همدست جنایتکاران هستند.

قالیباف با اشاره به رهنمودهای اخیر رهبری:

پرهیز از رفتارهای نمایشی تکلیف 
همه مسئولان است

خطیب زاده:

منتظر واکنش شدید سوئد 
در برخورد با عاملان هتک 
حرمت قرآن کریم هستیم

رنا
: ای

س
عک

رنا
: ای

س
عک

در راسـتای سیاسـت قضازدایـی و کاهـش ورودی 
پرونده هـا بـه دسـتگاه قضایی، نشسـت هم اندیشـی 
رئیس قوه قضائیه بـا معاونین حقوقـی و امور مجلس 
دسـتگاه های اجرایـی و نهادهـای حاکمیتـی، بـه 
منظور بررسـی چگونگی کاهـش ورودی پرونده های 
مربـوط بـه دسـتگاه های دولتـی و حاکمیتـی بـه 

عدلیـه برگزار شـد.
به گـزارش ایسـنا به نقـل از  میـزان،  حجت الاسـلام 
والمسـلمین محسـنی اژه ای در جریان این نشسـت 
ضمـن تبریک و تهنیت ولادت با سـعادت سـبط نبی 
اکـرم )ص( امـام حسـن مجتبـی )ع(، بـا اشـاره بـه 
نقـش و کارکـرد ویـژه معاونت هـای حقوقـی و امـور 
مجلـس وزارتخانه هـا و دسـتگاه های حاکمیتـی در 
برنامه ریـزی و هماهنگـی جهت پیشـبرد کلیـه امور 
حقوقی و مجلس دسـتگاه های متبوع خـود و نظارت 
بـر حُسـن اجـرای آن هـا، اظهـار کـرد: معاونت های 
حقوقـی و امـور مجلـس وزارتخانه ها و دسـتگاه های 
حاکمیتـی به عنـوان حلقه واسـط تشـکیلات خود با 
مجلـس و دسـتگاه قضایـی، ایفاگـر مسـئولیت های 
خطیر و مهمـی نظیر اقامه دعـوی، تعقیـب و دفاع از 
دعاوی کیفری، حقوقی، اداری، ثبتی و سـایر دعاوی 
مطروحـه در مراجـع قضایـی و حقوقـی و همچنیـن 
ارتبـاط مسـتمر بـا نهـاد تقنینی کشـور در راسـتای 
پیشـبرد اهـداف و برنامه هـای دسـتگاه متبـوع خود 

هسـتند.
رئیـس دسـتگاه قضـا در ادامـه بـه بیـان راهکارها و 
نکاتـی کلیدی در بـاب تقویـت کارایـی معاونت های 
حقوقـی و امـور مجلـس وزارتخانه ها و دسـتگاه های 
حاکمیتـی و نقش آفرینـی آن هـا در پیشـبرد امـر 
قضازدایـی و کاهـش ورودی پرونده هـا بـه دسـتگاه 
قضایـی، پرداخـت و در ایـن رابطـه مشـخصاً بـه ۱۰ 

دسـتورکار اشـاره کـرد.
اسـتخراج آمـار مـدوّن و متقـن پیرامـون میـزان و 
نـوع پرونده هـای قضایـی مرتبـط بـا دسـتگاه های 
دولتـی و حاکمیتـی؛ تفکیـک پرونده هـای حقوقـی 
مرتبـط بـا دسـتگاه ها بـه لحـاظ طرفیّـت )طـرف 
مخاطـب دعـوا(؛ آسیب شناسـی دلایـل تشـکیل 
پرونده هـای قضایی لـَه یا علیـه دسـتگاه های دولتی 

و حاکمیتـی؛ حـل و فصـل پرونده هـای مرتبـط بـا 
دسـتگاه ها قبـل از صـدور آراء و احـکام قضایـی در 
رابطـه با آن هـا؛ تعییـن و تفکیـک دسـتگاه هایی که 
بیشـترین دادخواسـت مردمـی در مـورد آن هـا در 
دیوان عدالـت اداری مطرح شـده و بیشـترین ابطال 
مصوبـات در ایـن دیـوان بـه آن هـا اختصـاص دارد؛ 
شناسـایی و مسـدود کـردن بسـترهایی کـه سـبب 
می شـود علیه یـک دسـتگاه بیشـترین دادخواسـت 
در دیـوان عدالـت اداری ثبت شـود؛ ضـرورت تدوین 
لایحـه دفاعیـه قـوی و مسـتدل توسـط معاونیـن 
حقوقی دسـتگاه ها در جریان رسـیدگی های قضایی؛ 
آسیب شناسـی دلایلـی کـه سـبب می شـود احـکام 
قضایی علیه دسـتگاه دولتی و حاکمیتی صادر شـود 
و ضرورت دقت نظـر معاونت های حقوقی دسـتگاه ها 
در ارائـه درخواسـت های تجدیدنظرخواهـی؛ ۱۰ 
دسـتور کاری بـود که رئیس قـوه قضائیه در نشسـت 
هم اندیشـی بـا معاونیـن حقوقـی و امـور مجلـس 
دسـتگاه های اجرایـی و نهادهـای حاکمیتـی در 
راسـتای نقش آفرینـی آن هـا در پیشـبرد امـر 
قضازدایـی و کاهـش ورودی پرونده هـا بـه دسـتگاه 

قضایـی، مطـرح کـرد.
رئیـس عدلیـه در ادامـه ایـن نشسـت، بـا تبییـن و 
تشـریح هـر یـک از دسـتورکارهای مطـرح شـده در 
راسـتای تقویـت کارایـی معاونت هـای حقوقـی و 
امور مجلـس وزارتخانه هـا و دسـتگاه های حاکمیتی 
و نقش آفرینـی آن هـا در پیشـبرد امـر قضازدایـی 
و کاهـش ورودی پرونده هـا بـه دسـتگاه قضایـی، 
تصریـح کـرد: مختومـه کـردن پرونده هـای قضایـی 
مرتبط با دسـتگاه های دولتـی و حاکمیتـی در قالب 
صلح و سـازش، قبل از صـدور رای و حکـم دادگاه، از 
جمیع جهات اعـم از مادی و غیرمـادی، دارای منافع 
قابل توجـه اسـت و نقـش معاونت هـای حقوقـی 

دسـتگاه ها در تحقـق ایـن مهـم برجسـته اسـت.
محسـنی اژه ای با اشـاره به نقش اساسـی و برجسـته 
دیـوان عدالـت اداری در رسـیدگی  بـه  شـکایات ، 
تظلمـات  و اعتراضـات  مـردم  نسـبت  بـه  مأمورین  یا 
واحدهـا یـا آیین  نامه  هـای  دولتـی  و احقـاق  حقـوق  
آن هـا طبـق اصـل  یکصـد و هفتـاد و سـوم قانـون 

اساسـی، اظهار کـرد: معاونـت حقوقی یک دسـتگاه 
دولتی یا حاکمیتی می تواند در شناسـایی و مسـدود 
کردن بسـترهایی که سـبب می شـود علیه دسـتگاه 
مزبـور در دیـوان عدالـت اداری دادخواسـت ثبـت 

شـود، نقـش چشـمگیری را ایفـا کند.
رئیس دسـتگاه قضا افـزود: همچنین نقـش معاونت 
حقوقی یک دسـتگاه دولتی یـا حاکمیتـی در متنبّه 
کـردن مسـئولان و دسـت اندرکاران دسـتگاه مزبور 
در راسـتای جلوگیـری از صـدور مصوبـات مغایـر 
بـا قوانیـن و مقـررات و حقـوق مـردم بسـیار حائـز 

اهمیـت اسـت.
رئیـس قـوه قضائیـه در ادامـه بـه تشـریح مقولـه 
اهمیت دفـاع مسـتدل و قـوی معاونت هـای حقوقی 
در موعـد رسـیدگی بـه پرونده هـای قضایـی مرتبط 
با دسـتگاه متبوع شـان پرداخـت و عدم دفـاع متقن 
و کافـی از سـوی آن هـا را موجـب ایجـاد پیامدهایی 
از قبیـل کثـرت درخواسـت های اعمال مـاده ۴۷۷ و 

اطاله دادرسـی دانسـت.
قاضی القضـات در همیـن راسـتا افـزود: وقتـی رأی 
و حکمـی علیـه یـک دسـتگاه دولتـی و حاکمیتـی 
صـادر می شـود بعضـاً بـا لوایـح دفاعیـه ای از سـوی 
معاونت هـای حقوقـی آن دسـتگاه ها مواجه ایـم 
کـه از اتقـان کافـی برخـوردار نیسـتند و یـا بـه 
درخواسـت های اعمـال مـاده ۴۷۷ و تجدیدنظـری 
برمی خوریـم که اصـلًا ناظر بـر مفـاد دادنامـه و رای 
صـادره نیسـتند. محسـنی اژه ای در ادامـه نشسـت 
هم اندیشـی بـا معاونیـن حقوقـی و امـور مجلـس 
دسـتگاه های اجرایـی و نهادهـای حاکمیتـی ضمن 
تصریـح درخصـوص ضـرورت جامـع بـودن لوایحی 
کـه از سـوی دسـتگاه ها بـرای تصویـب بـه مجلـس 
ارسـال می شـوند، بـر نقـش معاونت هـای حقوقـی 
و امـور مجلـس دسـتگاه ها در هـر چـه پخته تـر و 
جامع تـر بـودن طرح هایی اشـاره کرد کـه در مجلس 
مطرح می شـوند و بـه نحـوی از انحاء با دسـتگاه های 

اجرایـی و حاکمیتـی مرتبـط هسـتند.
رئیس قـوه قضائیـه همچنیـن بـه معاونیـن حقوقی 
و امـور مجلـس دسـتگاه های اجرایـی و حاکمیتـی 
توصیـه کـرد کـه در امـر تبییـن و توضیـح مسـائل 

مرتبـط بـا دسـتگاه های متبوع شـان بـرای مـردم و 
نمایندگان و وکلای آن ها پیشـقدم و پیشـگام باشند 
تـا بدین ترتیـب فرصـت از بدخواهـان و بداندیشـان 

بـرای مـوج سـواری پیرامون مسـائل سـلب شـود.
رئیس سازمان بازرسـی کل کشـور نیز در این جلسه 
با اشـاره بـه ضـرورت حـذف عناویـن مجرمانـه غیر 
ضـرور و اضافـی و کاهـش مجازات هـای حبـس در 
لوایح پیشـنهادی دسـتگاه ها و نهادهـای حاکمیتی، 
به ضمانـت اجراهـای کیفری کـه وزارتخانه هـا برای 
لوایـح خـود پیشـبینی می کنند اشـاره کـرد و گفت: 
پیش بینـی ضمانت اجـرای کیفـری در لوایح تنظیم 
شـده از سـوی وزارتخانه ها، بـار را بـر روی دوش قوه 
قضائیـه می گـذارد و این در حالی اسـت کـه »حذف 
عناوین مجرمانـه و کاهـش مجازات هـای حبس« از 
سیاسـت های کلی نظام اسـت کـه باید رعایت شـود.

معـاون حقوقـی قـوه قضائیـه نیـز در ایـن جلسـه با 
اشـاره بـه آثـار مثبـت تفاهم نامـه ای کـه ۳ سـال 
پیـش میـان معاونـان حقوقـی قـوای سـه گانـه در 
موضـوع »تنقیـح قوانیـن« منعقد شـد، عنـوان کرد: 
دسـتگاه قضایی تـا امروز در بسـیاری از مـوارد از این 
تفاهم نامـه اسـتفاده کـرده و امیدوار اسـت که سـایر 
دسـتگاه ها و سـازمان ها نیـز در زمینـه اجـرای مفاد 

ایـن تفاهم نامـه بـا جدیـت بیشـتری عمـل کنند.
حجت الاسـلام و المسـلمین »قدرتـی« همچنیـن 
بـا اشـاره بـه مشـکلات ایجـاد شـده در پـی تصویب 
برخـی لوایـح دسـتگاه های مختلـف، خواسـتار 
آن شـد کـه دسـتگاه های مختلـف هنـگام تنظیـم 
لوایـح پیشـنهادی خـود، در صورتـی کـه بـه مـوارد 
قضایی برخوردنـد، حتمـا آن را با قوه قضائیـه و وزیر 
دادگسـتری در میـان بگذارند و نظر مشـورتی عدلیه 

را اخـذ کننـد.
معـاون پارلمانـی دولـت نیـز در ایـن جلسـه طـی 
سـخنانی ضمـن قدردانـی از عملکـرد دسـتگاه قضا 
در دوره تحـول و تعالـی اظهـار کـرد: حجت الاسـلام 
والمسـلمین محسـنی اژه ای طـی دوره مسـئولیت 
خود به عنـوان رئیس قـوه قضائیه، با روحیـه انقلابی 
و اشِـراف و احاطـه کافـی بر مسـائل، کارهای بسـیار 

ارزنـده ای انجـام داده اسـت

در راستای سیاست کاهش ورودی پرونده ها به دستگاه قضایی انجام شد

۱0 راهکار رئیس قوه قضائیه به دستگاه های 
حاکمیتی برای قضازدایی

در جلســه ای با حضور معاون اول رئیس جمهور 
برای بررسی طرح های نخبگان، رویداد و سامانه 
هم افزایــی مدیریت ایران به عنوان زیرســاختی 
برای آشــنایی، ارتباط و همکاری مدیران کشور 
با موسسات، شــرکت ها و مجموعه های مردمی 

مورد بررسی قرار گرفت.
رونمایی از ســامانه هم افزایی مدیریت 

ایران با حضور معاون اول رئیس جمهور
ظهــر  مخبــر  محمد  ، یســنا ا رش  گــزا بــه 
دیروز)یکشنبه( در این جلســه با تبریک میلاد با 
ســعادت کریم اهل بیت امام حسن مجتبی )ع( با 

اشاره به طرح و ایده مذکور، آن را مهم و ارزشمند 
توصیف کرد و اظهار داشــت: با اجرای این طرح 
استعدادها و ظرفیت های گروه های مردمی برای 
حل مســائل و چالش ها به مدیران اجرایی کشور 

معرفی می شود.
معاون اول رئیس جمهــور به صحنه آوردن مردم 
برای حل مسائل کشــور را از مهمترین و ضروری 
ترین ماموریت های امروز کشور برشمرد و افزود: 
حل مسائل و چالش های کشور از طریق مردم، با 
بهترین کیفیت و کمتریــن هزینه ها به انجام می 
رسد و نتایج و دســتاوردهای این رویکرد بسیار 

ارزشمند خواهد بود.

محمد مخبر با یادآوری اینکه نخبگان و صاحبان 
ایده فقــط در دانشــگاه هــای معتبــر پایتخت 
نیستند، تصریح کرد: خوشبختانه ظرفیت نیروی 
انســانی در کشور بسیار گســترده است و در دور 
افتاده ترین مناطق و اقصی نقاط کشــور نخبگانی 
وجود دارند کــه اگر فضا و شــرایط فعالیت برای 
آنان فراهم شــود، کارهایی را انجام می دهند که 

می تواند برای کشور بسیار موثر و راهگشا باشد.
مخبر ادامــه داد: چنین طرح هایــی می تواند به 
شناســایی و احصاء ظرفیت های مردمی و معرفی 
نخبگان کشــور به مدیران اجرایی کمک کند تا از 
این طریق دســتگاه ها و مدیران اجرایی بتوانند 

نیازهــا و چالش های خود را به مــردم و نخبگان 
واگذار کنند.

معــاون اول رئیس جمهور اضافه کــرد: با اجرای 
این رویداد و راه اندازی این سامانه همچنین این 
امکان فراهم می شود تا مسائل و مشکلات استان 
ها و مناطق مختلف کشور توسط مردم و نخبگان 
همان مناطق حــل و فصل شــود و از مراجعه به 
پایتخــت و کلان شــهرها تا حد زیــادی بی نیاز 

خواهند شد.
در این جلســه گزارشــی از رویداد هــم افزایی 
مدیریت ایران که قرار اســت خرداد ماه امســال 
با حضور بیش از هزار شــرکت و مجموعه مردمی 

برگزار شــود، ارائه و ســامانه جانبی آن به عنوان 
بســتری پویا و چنــد منظــوره برای آشــنایی، 
ارتباط و همکاری مدیران کشــور، موسســات و 

سازمان های مردمی رونمایی شد.
ســامانه هــم افزا ایــن امــکان را فراهــم کرده 
تا فهرســت تمــام شــرکت هــا، موسســات و 
مجموعه های مردمــی که به تایید کارشناســان 
ارزیابی رســیده انــد در معرض دیــد عموم قرار 
گیرد و کاربران می توانند با ورود به این ســامانه 
و انتخاب موضوع مورد نظر خود، فهرست شرکت 
ها و موسســات فعال در آن موضوع را مشــاهده 

. کنند

مخبر: مشکلات هر منطقه باید توسط نخبگان همان محل مرتفع شود



روزنامه اجتماعی، فرهنگی، سیاسی، اقتصادی استان کرمان
صاحب امتیاز: موسسه مطبوعاتی پیام آوران

مدیر مسئول:روح الله خدیشی
زیر نظر شورای نویسندگان

نشانی کرمان: خیابان شهید بهشتی، کوچه شماره 10، نبش شرقی 2
نشانی جیرفت: خیابان مسجد جامع کوچه بن بست نرسیده بیمه مرکزی ایران

اولین ساختمان، سمت چپ طبقه اول

جیرفت: 09131488684     43213684-85- 034
تلفنخانه کرمان: 034-32487477

ایمیل تحریریه: 
kaghazevatan@gmail.com

ایمیل سازمان آگهی ها: 
kaghazevatan.adv@gmail.com 

مدیر اجرایی: حمید باقری 
مدیر داخلی: سمیه خدیشی

گرافیک: فاطمه خواجویی
صفحه آرایی: ندا صفاریان 

خبر: محمد ساردویی

عکس: یاسر خدیشی
 روابط عمومی: شیوا کرمی

توزیع: اصغر صانعی
حسابدار: فاطمه سلیمانی 

نماینده روزنامه در عنبرآباد: ارشاد پگاه

نظرات نویسندگان دیدگاه شخصی آنان بوده و لزوما دیدگاه روزنامه نیست . 

چاپ و لیتوگرافی: شاخه سبز

نمابر: 034-32448511

ما را دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان
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قمچه مار

مشخصات: بدن استوانه ای شکل ، سر باریک و پوزه برجسته ، پولک 
گیجگاهی طویل ، دارای یک پولک جلو چشمی )معمولاً به پولک پیشانی 
متصل( و دو پولک عقب چشمی ، دو پولک لب بالا متصل به چشم )چهارمین و پنجمین 
پولک( لب بالا دارای ۸ پولک و لب پائین ۹ یا ۱۰ پولک ، پولک رسترال کمی پهن و از بالا 
قابل رؤیت ، پولک پیشانی هم عرض و یا کمی پهن تر از پولک بالای چشمی و کوتاهتر 
از پولک آهیانه ، پولک های گیجگاهی ۳+۲ )ندرتاً ۲+۲ ، ۲+۱ ، ۲+۳ عدد( پولک های چین 
خلفی بلندتر از پولک های چین قدامی و به وسیله چند پولک از هم مجزا ، پولک های سطح 
پشتی ۱۹ عدد باریک و صاف ، پولک های سطح شکمی ۲۱۱ تا ۲۳۹ عدد مشخص و قسمت 
جلویی آن گوشه دار ،  پولک های سطح زیرین دم ۸۹ تا ۱۴۲ عدد ،  پولک مخرجی منقسم .

قسمت قدامی بدن زیتونی روشن با خال های سیاه که حاشیه آن سفید رنگ و ممتد در دو 
طرف بدن ، سر به رنگ زیتونی ، خاکستری یکنواخت ، لبها و قسمت جلو چشم به رنگ زرد 
یا سفید ، بیشتر ناحیه بدن مخصوصاً قسمت خلفی آن به رنگ زیتونی ، زرد صورتی و یا قهوه 

ای یکنواخت ، سطح زیرین بدن به رنگ زرد یا سفید یکنواخت ./کویرها و بیابان های ایران

زیستمند

ارز دیچیتال

آگهی استخدام در استان کرمان

خبرخبر

خبر

اینفوگرافیک

HSE موقعیت های شغلی:مسئول
شرایط احراز:
جنسیت: آقا

نوع قرارداد: تمام وقت
کارشناسی ایمنی صنعتی، محیط زیست و بهداشت حرفه ای

حداقل ۵ سال سابقه/ نوع قرارداد اقماری
خوابگاه برای اقامت پرسنل غیر بومی در محل پروژه ) اردکان و راور( توسط 

شرکت فراهم می گردد.
مزایا

بیمه/ بیمه تکمیلی/ وام/ ناهار
اسکان

 متقاضیان واجد شرایط رزومه خود را از طریق سیستم ارسال رزومه 
»ای-استخدام« ارسال نمایند.

موقعیت شغلی: تحصیلدار و کارپرداز
جنسیت:  آقا

نوع قرارداد: تمام وقت
سابقه کار مهم نیست/ شرایط احراز

کاملا خوش برخورد و مودب/ دارای پشتکار
ظاهری آراسته/ دارای روحیه کار تیمی

گواهینامه رانندگی
تسهیلات و مزایا

بیمه
سایر مزایا/ حقوق اداره کار

بیمه تامین اجتماعی
متقاضیان واجد شرایط رزومه خود را از طریق سیستم ارسال رزومه 

»ای-استخدام« ارسال نمایند.

موقعیت شغلی: کارشناس فروش )آرایشی و بهداشتی(
شرایط احراز

جنسیت: خانم، آقا
نوع قرارداد: تمام وقت

حداقل ۲ سال سابقه کار/ منظم، دقیق و پیگیر/روابط عمومی بالا/ظاهر 
آراسته/فن بیان قوی

مزایا
حقوق ثابت/بیمه/پاداش/پورسانت

متقاضیان واجد شرایط  رزومه خود را به ایمیل یا واتس اپ زیر ارسال 
نمایند و یا با شماره تلفن  زیر تماس حاصل نمایند.

اطلاعات تماس
تلفن ۰۲۱۴۶۰۶۶۷۵۴/ واتساپ ۰۹۱۰۵۷۴۱۳۹۳

job@mucinexiran.com ایمیل

استخدام ارغوان داروی ایرانیاناستخدام پخش الوند کرماناستخدام مهندسی بین المللی فولاد تکنیک

عکس نوشت

رییس مرکز بهداشت شهرستان جیرفت 
از پلمب سه کارگاه قنادی، یک نانوایی 
ین شهرستان  و یک سوپرمارکت در ا

خبر داد.
ها  نظارت  تشدید  بر  برخوری  نه  ا فرز
بر صنف  رمضان  مبارک  ه  ما یام  ا در 
قنادی ها تاکید کرد و گفت: واحدهای 
متخلف صنف قنادان در جیرفت توسط 
عمال  ا و محیط  بهداشت  کارشناسان 
و دلیل پلمپ کارگاهای  نون شدند. ا قا
قنادی و نانوایی جیرفت را رعایت نکردن 
مسائل بهداشتی عنوان و بر نظارت های 
ر  مستمر واحد بهداشت و محیط بر بازا
سلامت  برنامه  گفت:  و  ا کرد.  تاکید 
نوروزی و ماه مبارک رمضان با اولویت 
نظارت بر مواد غذائی، کارگاه های قنادی 
شامل پخت زولبیا و بامیه، رستوران ها، 
حساس  و  عمومی  ماکن  ا  ، هتل ها
برنامه ریزی شد. رییس مرکز بهداشت 
شهرستان جیرفت اظهار داشت: هدف 
از اجرای طرح نظارت بر اصناف حفظ و 
رتقای سطح سلامت جامعه به منظور  ا
رفاه حال مردم بویژه روزه داران است 
که به صورت ویژه و شبانه روزی اجرا می 
به دستور  شود. برخوری اظهار داشت:
ین واحدهای متخلف  مقامات قضایی ا
صنفی تا پایان ماه مبارک رمضان پلمپ 

خواهند شد.

سرپرست معاونت پرورشی و فرهنگی آموزش و پرورش 
کرمان گفت: مسابقه نقاشی با موضوع روز جهانی قدس 

برای همه دانش آموزان استان کرمان برگزار می شود.
سید اصغر سادات حسینی،گفت: با توجه به ضرورت و 
اهمیت نهادینه سازی دفاع از مردم فلسطین بین دانش 
آموزان، معاونت پرورشی و فرهنگی با همکاری اداره اطلاع 
رسانی و روابط عمومی اداره کل آموزش و پرورش استان 
کرمان و معاونت فضای مجازی صدا و سیمای مرکز کرمان 
اقدام به برگزاری مسابقه نقاشی به مناسبت روز جهانی 
قدس برای همه دانش آموزان استان کرمان در تمام مقاطع 
تحصیلی کرده است. به گفته او دانش آموزان استان کرمان 

در همه دوره های تحصیلی می توانند تصویر آثار نقاشی 
خود را با موضوع های کودکان فلسطین، روز قدس و 
سردار شهید حاج قاسم سلیمانی تا ۷اردیبهشت ۱۴۰۱به 
نشانی رایانامه Roeapkerman@gmail.com یا شماره 
۰۹۱۳۹۵۷۲۷۴۱ در شبکه شاد ارسال کنند. سرپرست 
معاونت پرورشی و فرهنگی آموزش و پرورش استان کرمان 
می گوید:به ۱۰ نفر از دانش آموزان برگزیده در هر دوره 
تحصیلی )ابتدایی، متوسطه اول و دوم( و در مجموع ۳۰ 
نفر، جوایز نقدی و لوح سپاس اهدا می شود و آثار برگزیده 
در ویژه برنامه های روز قدس سیما، رادیو نما و صفحه فضای 

مجازی صدا و سیمای مرکز کرمان به نمایش در می آید.

رئیـس اداره ارزیابـی عملکـرد آمـوزش و پرورش 
اسـتان کرمـان بـا اشـاره بـه بازدیـد ۲۶ تیـم  
ز رونـد آمـوزش حضـوری مـدارس  نظارتـی ا
در مـدارس شـهر کرمـان گفـت: رونـد آمـوزش 
حضـوری در ۷۸ مدرسـه تحـت پوشـش آموزش 
و پـرورش ناحیه یک کرمـان در یـک روز ارزیابی 
شـد. احمـد فیـروزی در حاشـیه بازدیـد از روند 
فعالیـت هـای آموزشـی و پرورشـی در مـدارس 
شـهر کرمـان بـا اشـاره بـه تشـکیل تیـم هـای 
ارزیابـی در سـطح اداره کل و ادارات آمـوزش و 
پـرورش شهرسـتان و مناطـق اسـتان از بازدید از 
بیـش از ۵ هـزار و ۲۰۰ مدرسـه از ۱۴ فروردیـن 

مـاه تـا کنـون خبـر داد.
او بـا اشـاره بـه اسـتقبال ۹۲ درصـدی دانـش 
آمـوزان از آمـوزش حضـوری در مدارس اسـتان 
نشـگاه علـوم  ز تعامـل و همـکاری دا کرمـان ا

پزشـکی، اسـتانداری، مـردم، رسـانه هـا و نهـاد 
هـای دولتـی و غیـر دولتی بـا آمـوزش و پرورش 

تقدیـر و تشـکر کـرد.
فیروزی عدالت آموزشـی و نصیب برابر آموزشـی 
را مهمتریـن راهبـرد آمـوزش و پـرورش اسـتان 
دانسـت و از تشـکیل کارگـروه کیفیت بخشـی به 
فعالیـت هـای آموزشـی و پرورشـی در آمـوزش 
و پـرورش اسـتان در راسـتای تحقـق ایـن مهـم 
خبـر داد. رئیـس اداره ارزیابـی عملکـرد آموزش 
و پرورش اسـتان کرمـان با اشـاره بـه بازدید ۲۶ 
تیـم  نظارتـی از رونـد آمـوزش حضـوری مدارس 
در مـدارس تحـت پوشـش آمـوزش و پـرورش 
ناحیـه یک کرمـان گفـت: این تیـم هـای نظاری 
روز دوشـنبه ۲۹ فروردیـن ماه جـاری از مدارس 
تحـت پوشـش ناحیـه دو کرمـان بزدیـد خواهند 

کـرد.

دومیـن ویـژه برنامـه “روی خـوش آرامـش” با موضوع شـب شـعر “شـهرخند” 
بـا حضـور شـاعران طنزپـرداز کشـور در تـالار خیـام دانشـگاه ولیعصر)عـج( 

رفسـنجان برگـزار شـد.
شـب شـعر طنز شـهرخند که بـه همـت معاونت هنـری شـهرداری رفسـنجان و 
با حضـور شـاعران برجسـته طنزپـرداز کشـور در تـالار خیـام دانشـگاه ولیعصر 
)عج( این شهرسـتان برگزار شـد، با اجرای موسـیقی و شـعرخوانی ادامـه یافت.

در ایـن ویـژه برنامه شـعرایی چـون پروین وجدانـی، ناصـر فیض، یعقـوب زارع، 
سـیدعلی میرافضلـی، مسـلم حسـن شـاهی، علـی اسـدی، حمیـد نیـک نفس، 
محمـود بنـی نجـار، علیجـان سـلیمانی، علـی حیـدری زاده، مجتبـی احمدی، 
اکبـر خـدادادی، جانعلـی خاوند، راشـد انصـاری، امیـن رمضانی، محمـد طالبی 

و محمدقلـی نسـب بـه شـعر خوانـی پرداختند.
شـهردار رفسـنجان نیـز در ایـن آیین ضمـن تبریـک ایـام ولادت حضـرت امام 
حسـن مجتبی )ع(، رسـالت شـهرداری رفسـنجان را در دوره جدید تحقق شعار  

“روی خـوش آرامش” در شـهر دانسـت.
مجیـد کهنوجی بیـان کرد: برگزاری ویـژه برنامه “شـهرخند” برای ایجاد نشـاط 
و شـادی در میـان شـهروندان رفسـنجانی برپـا شـده کـه بنـا داریـم ایـن قبیل 

برنامـه هـا را در ایـام ولادت امـام رضـا )ع( و عیدغدیـر نیز ادامـه دهیم.
گفتنـی اسـت، نخسـتین برنامـه “روی خـوش آرامش ” چنـدی پیش بـا اجرای 
کمدین کشـور “حسـن ریوندی” در مجموعه موزه ریاسـت جمهوری رفسـنجان 

بـا همت شـهرداری این شـهر برگزار شـد.

مدرسه جری پولاک در جزیره هرمز
جـری پـولاک هنرمنـد اهـل چـک در اواخـر دهـه 4۰ 
خورشـیدی وارد جزیـره هرمز شـد و طی حدود 1۰ سـال 
اقامـت خـود در ایـن جزیـره ۳ بنـای مهـم را سـاخت. 
اولیـن و مهم تریـن بنایـی کـه توسـط پـولاک در هرمز 
سـاخته می شـود مدرسـه جری پولاک اسـت و بعد از آن 
اقامتگاهی تفریحـی در نزدیکی قلعـه پرتغالی های هرمز 
و سـپس خانـه جـری پـولاک را می سـازد. خانـه جری 
پولاک اوایل دهه ۵۰ خورشـیدی ساخته شـده و محل کار 
و زندگی ایـن هنرمند بوده اسـت. جری پـولاک معماری 
خودسـاخته بود و این رشـته را بـه صـورت آکادامیک و 
دانشگاهی نیاموخته بود و دسـتی در فیلم سازی و نقاشی 
نیز داشـت. از این هنرمند چـک تبار چند نقاشـی و یک 
فیلم کوتـاه ۸ میلی متری باقـی ماند. خانه جـری پولاک 
در سـال 1۳۸۰ به شـماره 4۵۹۸ در فهرسـت آثار ملی به 

ثبت رسـید و تاکنـون چندین بار مرمت شـده اسـت.   

جم
ام 

 ج
بع:

من

یک نانوایی و سه قنادی 
در جیرفت پلمب شد

برگزاری مسابقه نقاشی به مناسبت روز جهانی قدس

بازدید 2۶ تیم  نظارتی از روند آموزش حضوری مدارس کرمان

شعرای طنزپرداز کشور با »شهرخند« 
در رفسنجان گرد هم آمدند

خبر

نوان  نس با ورژا ه ا یگا یی نخستین پا عملیات اجرا
استان کرمان که توسط زنان تکنسین مدیریت 
خواهد شد روز یکشنبه طی مراسمی در شهرستان 

رفسنجان شروع شد.
مسئولان متولی می گویند باتوجه به برنامه ورود 
بانوان تکنسین اورژانس به چرخه خدمات رسانی 
نشجوی  ین نهاد و با توجه به جذب تعدادی دا ا
نم در شهرستان رفسنجان  ورژانس خا تکنسین ا
احداث این پایگاه شهری بانوان در دستور کار قرار 

گرفته است.
علوم پزشکی  ه  نشگا دا نس  ورژا ا مرکز  رییس 
رفسنجان گفت:یک طرح اورژانس در ۲ طبقه واقع 
در دانشگاه ولیعصر)عج( شهرستان احداث خواهد 
ورژانس شهری  ز طبقه ها نخستین ا شد که یکی ا

بانوان در استان کرمان و دیگری پنجمین پایگاه 
اورژانس شهری رفسنجان است.

محمدرضا حسینی زینلی افزود:از آنجاکه دانشگاه 
علوم پزشکی رفسنجان طی ۲ سال اخیر هر سال 
پنج دانشجوی تکنسین اورژانس خانم جذب کرده 
است مجوز ایجاد نخستین پایگاه اورژانس شهری 

بانوان را در استان دریافت کردیم.
او افزود:با دانش آموخته شدن این دانشجویان طی 
بهمن ماه امسال ۶ خانم در این پایگاه مشغول به کار 
خواهند شد،همچنین در آینده نیز در نقاط مختلف 
یجاد  ورژانس شهری بانوان را ا شهرستان پایگاه ا

خواهیم کرد.
حسینی زینلی با اشاره به اینکه در چند شهر دیگر 
از کشورمان هم پایگاه اورژانس شهری بانوان ایجاد 

ورژانس  نوان تکنسین ا ریم با بنا دا شده بیان کرد:
را با آقایان تکنسین راهی ماموریت ها کنیم تا به 
مجروحان و مصدومان حوادث خدمت رسانی کنند 
نسی هم حضور  ورژا یمان های ا ینکه در زا ضمن ا

بانوان اورژانس موثر است.
ه  یگا پا نخستین  ساخت  در  خاطرنشان کرد: و  ا
اورژانس شهری بانوان و پنجمین پایگاه اورژانس 
شهری رفسنجان خیران نقش مهمی ایفا می کنند 

که نیمی از هزینه ها را متقبل شده اند.
ورژانس زوج جوان به نام  ین پایگاه ا در احداث ا
نیمی  مظفری  لهام  ا و  د  نژا غلامرضایی  محسن 
۱۰ میلیارد ریال  ا به میزان  ز هزینه ساخت ر ا
متقبل شده اند و نیمی دیگر هم از اعتبارات وزارت 

علوم،تحقیقات و فناوری تامین می شود.

ساخت نخستین پایگاه اورژانس بانوان کرمان در رفسنجان شروع شد

عنوان کتاب: دیدار بلوچ
پدید آورنده: محمود دولت آبادی

موضوع: داستان ایران
ناشر: نگاه

بازه سنی: بزرگسالان
»محمود  اثر  جامعه شناختی  سفرنامه ای  بلوچ«  »دیدارِ  کتاب 
دولت آبادی« است که در سال ۱۳۵۳ به نگارش درآمده است. 
چاپ نخست آن مربوط به سال ۱۳۵۶ است و پس از آن به زبان 
بلوچی ترجمه شد. این کتاب جزو مجموعه ی »کارنامه سپنج« این 

نویسنده ی بزرگ است.
»دیدارِ بلوچ« شرح لایه های پنهان زندگی مردمی دورافتاده است 
که با کمترین امکانات زندگی می کنند. مردمی گرم و شورانگیز که 
به دور از هیاهوهای شهرهای دیگر زندگی را می گذرانند. »محمود 
دولت آبادی« براساس تجربه های سفر پنج روزه اش به این منطقه 

توصیف دقیقی از اجتماع آنجا ارائه می دهد.

فراخوان رقابت بین المللی 
 Micro Housing معماری

2۰22 منتشر شد.
مهلت: ثبت نام عادی: ۹ اردیبهشت ۱۴۰۱

ثبت نام دیرهنگام: ۱۰ اردیبهشت تا ۲۳ اردیبهشت ۱۴۰۱
از   Micro Housing معماری  المللی  بین  رقابت   *
حمایت  میکرو  خانه های  و  آپارتمان ها  با  مرتبط  ایده های 
می کند. شرکت کنندگان باید یک نمونه اولیه از یک واحد 
مسکونی کوچک را طراحی کنند که منعکس کننده نیازهای 

شخصی و فرهنگ جامعه مسکونی انتخاب شده باشد.
* چه کسانی می توانند شرکت کنند؟

مهندسان،  دانشجویان،  معماران،  تمامی  برای  شرکت   *
طراحان محصول، متفکران، شرکت ها، سازمان ها و تمامی 

علاقمندان آزاد است.
 لینک ها و دانلود ها:

Micro Housing وبسایت رقابت بین المللی معماری

کتاب

فراخوان 

بحران کم آبی را جدی بگیریم


